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Çağırıcı: Yurt problemini dile getirenler bitme noktasında projeyi durdurdular

“Bana devredin diyorum 
devretmiyorlar”

Bağcılar Belediyesi’nin 
2022 yılı bütçesinin görüşüldü-
ğü meclis toplantısına öğrenci 
yurtları konusu damga vurdu. 
Bağcılar Belediye Başkanı 
Lokman Çağırıcı “Üniversite 
öğrencilerinin yurt problemini 
dile getirenler bitme noktasına 
yaklaşmış bir projeyi dur-
durdular. 344 kişi kapasiteli 
öğrenci yurduna 2.5 yıldır çivi 
çakılmadı. Bana devretsinler 6 
ayda bitiririm” dedi. n 9’DA

Beyoğlu Belediyesi CHP Grup Başkan-
vekili Orhan Alkan, Beyoğlu Örnektepe 
Yerleşkesi’nde öğrencilere kapılarını açan 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi Kız Öğ-
renci Yurdu’nu ziyarete gelen İmamoğ-
lu’na teşekkür etti. n 15’TE

Genç: Maksadı dışında bir
algı yaratılmaya çalışıldı
Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç’in meclis 
toplantısı sırasında kullandığı “Şişli, Beykoz, 
Kağıthane... Bunlar Sarıyer'in yanında çoban ya” 
ifadeleri büyük tepki toplamıştı.  Konuyla ilgili 
bir açıklama yapan Genç, dile getirdiği cümle 
üzerinden maksadı dışında bir algı yaratılmaya 
çalışıldığını belirterek özür diledi. 9’DA

Iğdırlılar
aylar sonra 

bir arada

İstanbul’da Iğdırlıların 
çatı adresi olarak bilinen 
ve merkezi Sefaköy’de 
bulunan Iğdırlılar Sosyal 
Dayanışma ve Kültür 
Derneği yönetimi aylar 
sonra bir arada olmanın 
tadını çıkardılar. n 2’DE

Sessiz işgal
“Suriyeliler arasında inanılmaz bir mikro milliyetçilik var”

İş Birliği ve Proje Platformu pan-
demi sürecinin engellerine rağmen 
dikkat çeken toplantılar gerçekleş-
tiriyor. Platform, 50. toplantısını 
‘Mülteci ve Göç’ başlığı altında ger-
çekleştirdi. Toplantıda konuşmacı-
lar İlay Aksoy ve Ali Semin önemli 
açıklamalarda bulundu. 

‘Maçka Parkı yenilenmeli’ 
önerisi de hayata geçti

CHP İBB ve Bahçelievler 
önceki dönem meclis üye-

si Mehmet Berke Merter’in 
meclis üyeliği yaptığı süreçte 

İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
Meclisi’ne 2016 yılında 

sunduğu önergesinde, 
‘İBB Maçka Demokra-

si Parkı’nı görmüyor 
mu?’  n 14’TE

Görkemli festivale 
GÖRKEMLI FINAL

Kültür ve sanatın yeni 
adresi sloganıyla yola çı-
kan Maltepe Belediyesi 
tarafından düzenlenen 

3. Uluslararası Malte-
pe Tiyatro Festivali’nin 

finali açılışı gibi gör-
kemli oldu. n 11’DE

DEVA Partisi Genel Başkanı Ali Babacan 
hafta sonları İstanbul programlarını gelenek-
selleştirdi. Cumartesi günü  Küçükçekmece 
İlçe Başkanlığı’nın 1. Olağan kongresinde 
muhteşem bir ambiyansla karşılanan  
Babacan’ın oldukça keyifli olduğu göz-
lemlenmişti. Ali Babacan’ın bu keyfi 
Pazar günü Esenyurt’ta zirve yaptı. 
Esenyurt İlçe Başkanlığı’nın 
açılışında binlerce insan tara-
fından karşılandı.n 15-16

BABACAN’I
KEYIFLENDIREN
HAFTASONU

Müracaat: 
TÜGVA

2500 TL’ye kiralık iskele 
üstünde deniz manzaralı yer

Büyükada Şehir Hatları Vapur İske-
lesi üzerinde bulunan ve işletmesi 
AK Parti yönetimindeyken İBB 
tarafından on yıllığına Bilal Erdo-
ğan'ın Yüksek İstişare Kurulu üyesi 
olduğu TÜGVA'ya verilen kafeter-
yanın tahliye edilmek istenmesiyle 
başlayan gerilim tırmanmaya 
devam ediyor.  n 11’DE

Hadımköy Meydanı’nın temeli atıldı
Arnavutköy Belediyesi tarafından semt 
merkezlerinde yapılması planlanan 
yaşam merkezleri ve meydan düzen-
leme projeleri kapsamında Hadımköy 
Meydanı’nın temeli atıldı. n 12’DE

Diplomalı 
belediye

Avrupa Konseyi tarafın-
dan başarılı yerel yöne-
timlere verilen ‘Avrupa 
Diploması’ ödülünün 
sahibi Beşiktaş Belediyesi 
oldu. n 12’DE

Esenyurt Belediyesi,  
Kapalı Yüzme Havuzu ve 
Spor Kompleksi’nde uzman 
eğitmenler eşliğinde sunduğu 
havuzda egzersiz imkanları 
ile özel çocukların fiziksel ve 
zihinsel gelişimine destek 
oluyor. n 12’DE

Esenyurt’ta özel
çocuklar mucizeyi
gerçekleştiriyor

Orhan Alkan: Beyoğlu’nda yeni
öğrenci yurtları için
çalışmalarımız devam edecek 

Made in
Ismet Yıldırım

İstanbul’a 20 yıl boyunca KİPTAŞ 
Genel Müdürü olarak hizmet eden 
İsmet Yıldırım, doğup büyüdü-
ğü Ümraniye’ye  2019’da belediye 
başkanı seçildikten sonra bir ustalık 
eseri projelendirmiş. Yıldırım’ın 
vizyonunu sergileyen Ümraniye 
Millet Bahçesi ilçeye İstanbulluların 
oksijen istasyonuna dönüştürecek. 
Ümraniye deyince akla, artık çöplük 
gelmeyecek. n 4’TE

Çebi: Hesap verilebilir 

bir anlayışla
hareket ettik

Küçükçekmece Belediyesi 7. Dönem 
2021 yılı Ekim ayı meclis toplantısı 2. 

birleşimi Meclis Başkanvekili Gökhan 
Gümüşdağ başkanlığında gerçekleş-
tirildi.  Belediye Başkanı Kemal Çebi 

2022 Yılı Performans Programı ve Mali 
Yılı Bütçesinin görüşülerek, oy çoklu-

ğuyla kabul edildiği toplantıda “Hesap 
verilebilir bir anlayış ve sorumluluk 

bilinciyle hareket ettik.” dedi. n 13’TE

Taşımanın
patronları buluştu

Türkiye Şoförler Ve Otomobil-
ciler Federasyonu Başkanı Fevzi 
Apaydın ve yönetim kurulundan 
bazı isimler İstanbul’daki taşıma 
sektörünün başkanla-
rıyla bir araya geldi. 
Minibüs, taksi, 
nakliyeci odaları-
nın başkanlarının 
katıldığı yemekli 
bir toplantıda 
bir araya 
gelen sektör 
temsilcileri, 
sorunlarını 
ve çözüm 
yollarını 
konuştular. 
n 13’TE

OTOPARK SORUNU ARTIYOR!
İstanbul’da otopark sorununun özellikle merkezi yer-

lerde zahmetli bir hal aldığı bilinen bir gerçek.  Çözüm 
yöntemleri aransa da kent genelinde otopark sorunu 
artarak devam ediyor. Çözüm arayış çalışmalarından en 
kapsamlı olanı ise ‘Otopark Yönetmeliği’ olarak bilini-
yor.  Yönetmeliğe göre otopark yapmaya müsait olma-
yan arsalardan toplanan paralar Büyükşehir yerine ilçe 
belediyeleri tarafından toplanıyor.  Ancak ortada ne oto-
park var ne de otopark yapılması için toplanan paralar... 

PLANSIZ, DENETİMSİZ, YANLIŞ
TMMOB Mimarlar Odası Trakya Büyükkent Bölge Tem-

silciliği Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Fazlıoğlu, TMMOB 
Mimarlar Odası Anadolu 2.Büyükkent Bölge Temsilciliği Yönetim 
Kurulu Başkanı Osman Güdü ve TMMOB Şehir Plancıları Odası 
İstanbul Şubesi Yönetim Kurulu Üyesi Semih Ertürk sorunun 
nedenleri Kent Yaşam’a anlattılar. İstanbul’un otopark sorunlarının 
başlıca nedenleri yapılamayan şehir planlaması, denetimsizlik ve 
yapılan yönetmelikteki yanlışlar olarak karşımıza çıkıyor. 

n İSA KARAARSLAN / KENT YAŞAM - 6’DA

Değişiklik 
işe yaramadı

Aralık 2020 tarihinde TBMM’de alınan kararlaotopark yönetmeliği gere-ğince elde edilen gelirlerin büyükşehir belediyesine aktarılmaması ve ilçe be-lediyelerine otopark yap-ma, işletme ile ruhsat ver-me yetkisi verilmesi de İstanbul’un otopark so-rununa çözüm olmadı. 

İstanbul’un
kaldırımları 

otopark oldu
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Moderatörtüğünü İşbirliği ve Proje 
Platformu Başkanı Gürkan Özen-
soy’un yaptığı programa konuşmacı 
olarak katılan İYİ Parti Kurucular 
Kurulu Üyesi, Ailemiz Fatih Platform 
Kurucusu ve S Kuşağı Platformu Kuru-
cu Üyesi İlay Aksoy ile Bilge Adamlar 
Stratejik Araştırmalar Merkezi (BİLGE-
SAM) Ortadoğu Araştırmaları Uzmanı 
Ali Semin göçün ve Ortadoğu’daki iç 
savaşların Türkiye’ye etkilerini masa-
ya yatırdılar. 

“BU GÖÇ DEĞİL BAMBAŞKA 
BİR POLİTİKA”

Toplantıda ilk konuşmayı yapan 
İlay Aksoy, Suriye meselesinin bir göç 
meselesi olmadığını direkt olarak 
Türkiye’nin egemenliğini tehdit eden 
bir sessiz işgal olduğunu vurguladı. 
Aksoy, “Hiçbir ülkeye 5 milyon kişi 
gelip yerleşemez. Bu bir göç değil bu 
bambaşka bir politikadır ve bu tama-
men bir ülkeyi demografik, güvenlik, 
sosyolojik olarak ve ilerleyen zamanda 
tamamen hudutlarını da değiştirmek 
üzere kurulmuş bir projedir. Bunu an-
cak nüfus transferiyle yapabilirsiniz. 
Bu olay önce Suriye’nin parçalanma-
sıyla arkasından bu nüfus transferiyle 
birlikte farklı fraksiyonlar yaratıp 
Türkiye’nin parçalanmasıdır.” dedi.
 “BİZE KARŞI ÖFKELİ 
ŞEKİLDE BÜYÜYORLAR”

Türkiye’de mülteci sıfatında 2 
milyonun üstünde 18 yaş altı bir genç 
kitle olduğuna dikkat çeken Aksoy, 
“Okulu görmeyen küçük yaşta sana-

yiye katılmak zorunda kalan Türk dil 
bilgisi eksik, Türk toplumunu, Türk 
tarihini tanımayan, Atatürk’le hiç 
tanışmamış hatta geçici eğitim mer-
kezlerinde tamamen anti Atatürkçü-
lük öğretilen çocuklarla biz ilerleyen 
zamanlarda karşı karşıya kalacağız. 
Ve bu çocuklar bize karşı şu an çok 
ciddi anlamda öfkeli şekilde büyüyor-
lar. Bu çocuklar ne Türk ne de Arap 
olarak yetişiyorlar. Ortada arafta bir 
nesil var. Bu arafta kalan nesil terörün 
besleneceği, yeşereceği bir nesildir. 
Özellikle Amerika’nın tam istediği 
kıvamda bir eleman kitlesi toprakları-
mızda yetişiyor.” dedi.
“SURİYELİLER ÜLKEMİZDE HİÇBİR 
MADDEYE BAĞLI OLMADAN KALIYOR”

Türkiye, Cenevre Sözleşmesi’ne 
göre Suriye’den göç alamazdı. Çünkü 
bizim ‘Demografik çekincemiz’ var. 
Avrupa ‘Hızır’ gibi ‘AB Direktiflerine 
göre alın.’ dedi. Bizim yöneticileri-
miz de uygun gördü. Oysa o şartlara 
göre de alamazdı. AB Direktifinin 

1’inci bölümünün 10. Maddesine 
göre direktifin Cenevre Sözleşmesi’ne 
uyumlu olması gerekiyor. Yine 1’inci 

bölümün 13. Maddesi ‘Geçici koruma 
sınırlı bir süre içindir.’ diyor. Başın-
dan beri ihlaller dizi koşullarla bu 
insanlar burada. 14’üncü maddede 
‘Geçici koruma süresi kabul öncesi an-
laşılması lazım.’ diyor. Yani 2011’de 
planlanması gerekiyordu. Bize 5 mil-
yon alacağımızı hiçbir seçimde kimse 
söylemedi. Geçici koruma statüsünün 
de süresi AB Direktifine göre 1 yıldır. 
Özel komisyon izniyle 6 ay ile 1 sene 
uzatılabilir. Onun dışında 2 seneyi 
aşamaz. Dolayısıyla Suriyeliler ülke-
mizde 8 yıldır hiçbir maddeye bağlı 
olmadan kalıyor.” dedi.
 “AB VATANDAŞLIK 
VERMEMİZİ İSTİYOR”

Türkiye’de doğan 600 bin çocuk 
Suriye vatandaşlığını henüz elde ede-
mediğine dikkat çeken Aksoy, “Bu çok 
önemli bir nokta. Avrupa Birliği bize 
sürekli bu noktadan vuruyor. Yabancı 
kanunumuzun 8’nci maddesine göre 
ülkemizde doğan vatansız bir kişi oto-
matik olarak Türk vatandaşı oluyor. 

AB bu boşluktan yararlanarak onları 
vatansız göstererek bizim onlara va-
tandaşlık vermemizi istiyor. Vatan-
daşlık verdiğinizde anasını babasını 
da kalıcı hale getirmiş oluyorsunuz.” 
dedi.
 “VERİLEN VATANDAŞLIKLAR 
İPTAL EDİLEBİLİR”

Aksoy, konuşmasını şu ifadelerle 
sonlandırdı: “Umut var mı? Evet var. 
Yeter ki devlet iradesi olsun. Ama şu 
anki mevcut koşullarda da bize en 
sık gelen sorulardan bir tanesi şu; 
verilen vatandaşlıklar iptal edilebilir 
mi? Türk Vatandaşlığı Mevzuatının 
31’inci maddesine göre Türk vatan-
daşlığı kazanma kararı ilgili kişi yalan 
beyanda bulunduysa ve o ispatlanırsa 
iptal edilebilir.”

SEMİN: SINIR GÜVENLİĞİ KONUSUNDA 
CİDDİ BİR SORUN

Aksoy’un ardından konuşan 
Ortadoğu Araştırmaları Uzmanı Ali 
Semin, Türkiye açısından bakıldığı 
zaman Suriye meselesinin ulusal 
güvenlikten ziyade sınır güvenliği 
konusunda ciddi bir sorun olduğunu 
belirtti. Semin, “ Türkiye’nin bunun 
için baştan veri yapması gereken pek 
çok konu vardı. Bunların başında ön-
görmesi gerekiyordu. Suriye iç savaşı 
ilk başladığı zaman Esad’lı ve Esad’sız 
Suriye üzerine konuşuluyordu ama 
bugün baktığınız zaman Esad hala 
Cumhurbaşkanı. 

n İSA KARAARSLAN / KENT YAŞAM 

Iğdırlılar aylar 
sonra bir arada

Geleneklerinden biri olan kahvaltılı 
Pazar buluşmalarından bir yenisine daha 
imza atan Iğdırlılar Sosyal Dayanışma ve 
Kültür Derneği yönetimi buluşmaya eşli 
olarak katıldılar. Dernek Başkanı Naci 
Kaymaz’ın başkanlığında bir araya gelen 
kahvaltılı yönetim kurulu toplantısına 
bir milletvekili, bir cumhuriyet savcısı, 
bir hakim ve bir de sosyal sigortalar bölge 
müdürü misafir olarak katıldı. 
KAYMAZ: BİRLİKTE HAREKET EDERSEK 
ÇOK GÜZEL HİZMETLERE İMZA ATARIZ 

Dernek Başkanı Naci Kaymaz yaptığı 
konuşmada, katılım sağlayan yöne-
tim kuruluna, eşlerine ve davete icabet 
eden misafirlere teşekkür etti. Kaymaz 
özetle şunlara değindi: “Yaklaşık 6 ay 
önce yaptığımız olağan kongremizde 
sizler oy birliği ile bana bu sorumlu-
luğu verdiniz ve aynı şekilde yanımda 
oldunuz. Dernekçilik bir gönül işidir ve 
bizlerde ekip olarak maddi boyutunun 

yanı sıra gönlümüzü de koyarak Iğdırlı-
ların birliği, dayanışması, kaynaşması 
ve kültürel değerlerimizin yaşatılması 
adına mücadele ediyoruz. Bu mücadeleyi 
verirken de yine tüm yönetim kurulumu-
zun katkısı oranında başarıya veya daha 
geniş kitlelere ulaşıyoruz. Az önce dedi-
ğim gibi dernekçilik gönül ve ekip işidir. 
İstanbul’da dernekçilik adına bir adım 
öne çıktıysak veya başarımızdan söz edili-
yorsa bu ekibimizin başarısıdır. Derneği-
mizde şimdiye kadar yapılan çalışmalarla 
gerçekten de çok güzel hizmetlere imza 
atılmış. Yani, hizmet çıtasını yükselt-
mişler. Ben de diyorum ki; hep birlikte bu 
çıtayı biraz daha yükseltelim. Birlikte ha-
reket edersek çok güzel hizmetlere imza 
atacağımıza inanıyorum.”  Kaymaz, 
pandemi nedeniyle hayata geçiremedik-

leri birçok çalışmanın önümüzdeki süreç 
te hayata geçmesi için çalışacaklarının da 
altını çizerek “Korona belası tüm dünyayı 
ve bizleri birçok işten- hizmetten yoksun 
bıraktı. Ancak yönetim kurulu olarak 
derneğimize mülk kazandırmak dahil 
çok güzel fikirlerimiz var ve sizlerin de 
desteği ile şartların oluşmasıyla inşallah 
hepsini hayata geçireceğiz.” dedi.
 IĞDIR’IN KURTULUŞU 
İSTANBUL’DA KUTLANACAK

 Milletvekili, Sigorta Müdürü, 
Savcı ve Hakim düzeyinde de katılımın 
sağlandığı kahvaltıda 14 Kasım Iğdır’ın 
düşman işgalinde kurtuluşunun kutlan-
ması adına karar alındı. Alınan karara 
göre derneğin yönetim kurulu üyelerin-
den oluşturulacak olan 7 kişilik komisyon 
tarafından yürütülecek çalışma ile kutla-
maların içeriğinin ve hangi lokasyonda 
yapılacağı kararlaştırılacak. Alınacak 
karar daha sonar üyeler ve kamuoyuyla 
paylaşılacak. 
ŞAMİL AYRIM IĞDIR VE AZERBAYCAN 
BAĞLANTISINA DİKKAT ÇEKTİ

 AK Parti İstanbul milletvekili Şamil 
Ayrım, davette yaptığı kısa konuşma-
da hemşerileriyle bir arada olmaktan 
duyduğu memnuniyeti dile getirdi. 
Ayrım, “Iğdırlılar Derneği dernekçilik 
adına örnek çalışmalara imza attınız. 

Kahvaltılı Pazar buluşmaları da bunlar-
dan biri. Iğdırlılar adına seviniyorum 
çünkü böylesi aktif bir dernekleri var.” 
dedi. Ayrım, Azerbaycan’ın 44 gün süren 
Dağlık Karabağ savaşı zaferinden sonra 
Karabağ bölgesinde iş anlamında çok 
önemli imkânları ortaya çıktığının altını 
çizdi.  Zengezur koridorunun hayata 
geçmesiyle birlikte artık kara yoluyla 
Karabağ’a kadar gidileceğini ve bölgede 
her alanda iş olanaklarının doğduğunu 
belirten Ayrım, Iğdırlı iş insanlarının 
buna hazır olması gerektiğini söyledi. 
KARAALİ: TABELA DERNEĞİ OLMADIK 
OLMAYACAĞIZ 

Derneğin bir önceki başkanı ve yeni 
yönetimde Basından Sorumlu Başkan 
Yardımcısı olarak görev alan Celal Karaali 
ise açılış konuşmasında derneğin yapı-
sından kısaca söz etti. Karaali, “Bizim 
derneğimiz kurulduğu günden beri tabe-
la derneği olmadı ve olmayacak. Biz hep 
öncü ve çatı derneği olduk.” ifadelerini 
kullandı. Karaali’nin sunumuyla başla-
yan programda, sırasıyla milletvekiline, 
savcıya, hakime, sosyal sigortalar mü-
dürüne ve dernekte daha önce başkanlık 
yapmış isimlere söz verildi. 
AKMUGAN: BU ÇATI IĞDIR'DIR 

Derneğin önceki başkanlarından 
biri olan Abdulhadi Akmugan da yaptığı 

konuşmada derneğin Iğdır’ı temsil etti-
ğinin altını çizdi. Akmugan, “Iğdırlılar 
Sosyal Dayanışma ve Kültür Derneği 
kurulduğu günden beri hiçbir zaman top-
lum içinde ayrım yapmadı ve yapmaya-
cak da. Hep söylüyorum, burası Iğdır’dır 
ve Iğdır’da ne varsa burada da o vardır. 
Görev alan tüm arkadaşlarım maddi 
manevi derneğe ve dolayısıyla temsil 
edilen Iğdırlılara hizmet etmiştir. Bugün 
de aramızda milletvekilinden savcısına, 
hakiminden müdürümüze varınca çok 
sayıda dostumuz var. İşte zenginliğimiz 
ve güzelliğimiz buradadır.” dedi 
ORTAK GÖRÜŞ; İYİ Kİ BU 
BULUŞMA GERÇEKLEŞTİ

 Dernek yönetimi tarafından gele-
neksel hale getirilen kahvaltılı Pazar bu-
luşmasına katılan ve söz alarak duygu ve 
düşüncesini dile getiren,  Bağcılar SGM 
Müdürü Sayın Hasan Türkan, Cumhuri-
yet Savcısı Murathan Bacara, Dr. Ayhan 
Özgündüz, İmdat Atabey, Av. Sinan Ba-
yat, Dr. Perihan Abay, Sefer Karakoyunlu 
ve diğer misafirlerin tamamının ortak 
görüşü “İyi ki bu buluşma gerçekleşti.” 
yönünde oldu. 

Katılımcılar, pandemi şartlarına göre bu 
tür etkinliklerin genişletilerek yapılmasını 
da önerdiler. Toplantı daha sonra aile fotoğ-
rafı çekilerek tamamlandı. n KENT YAŞAM

Sessiz işgal
“Suriyeliler arasında inanılmaz bir mikro milliyetçilik var”

İş Birliği ve Proje Platformu pandemi sürecinin engellerine rağmen dikkat çeken toplan-
tılar gerçekleştiriyor. Platform, 50. toplantısını ‘Mülteci ve Göç’ başlığı altında gerçek-
leştirdi. Toplantıda konuşmacılar İlay Aksoy ve Ali Semin önemli açıklamalarda bulundu. 

GÜRKAN ÖZENSOY

ALI SEMIN

ILAY AKSOY

İstanbul’da Iğdırlıların çatı 
adresi olarak bilinen ve 
merkezi Sefaköy’de bulu-
nan Iğdırlılar Sosyal Daya-
nışma ve Kültür Derneği yö-
netimi aylar sonra bir arada 
olmanın tadını çıkardılar.

Iğdırlılar 
Dernek Başkanı 

Naci Kaymaz
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Elizan FİDAN

ASC Mimarlık Dekorasyon 
Reklamcılık İnşaat Sanayii ve 
Ticaret Ltd. Şti. tarafın-
dan Büyükçekme-
ce’de Karağaç 
Mahallesi 
içme suyu 
havza-
sında 
yapılmak 
istenen 
67 bin 
metrekarelik 
lojistik deposu 
Büyükçekmece 
Belediyesi’nce iki kez 
mühürlenmesine ve suç duyuru-
sunda bulunulmasına karşın in-
şaat faaliyetlerine devam ediyor. 
deposunun Türkiye’nin önde ge-
len online alışveriş şirketlerinden 
birisi için yapıldığı iddia ediliyor. 
BELEDİYE EKİPLERİ 24 SAAT 
NÖBET TUTUYOR

Şirket tarafından Büyükçek-
mece ilçesi, Karaağaç mahallesi, 
Eskice mevkii 113 Ada 1 Parsel 
üzerinde resmi izinler alınmadan 
konut imarlı alanda 
yapılmak istenen 
devasa inşaat 
için Büyük-
çekmece 
Savcılı-
ğı’na suç 
duyuru-
sunda 
bulunuldu. 
Suç du-
yurusunun 
ardından Büyük-
çekmece Belediyesi’ne 
bağlı İmar ve Şehircilik, Zabıta ile 
Çevre Koruma ve Kontrol Müdür-
lüğü ekipleri kaçak inşaat girişi-
mine geçit vermemek için 24 saat 
esasıyla bölgede nöbet tutmaya 
başladı.  
“ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK BAKANLI-
ĞI’NDAN RUHSATIMIZI ALDIK”

Çevre dernekleri ve pek çok 
sivil toplum örgütünün de tepki 

gösterdiği göl koruma havzasında 
yapılmak istenen kaçak yapı hak-

kında şirket yetkilileri 
“Çevre ve Şehircilik 

Bakanlığı’ndan 
ruhsatımı-

zı aldık” 
şeklindeki 
açıklama 
yaptı.  
SUÇ 

DUYURUSU 
VE PROTES-

TOLARA RAĞMEN 
İNŞAAT DURMADI 

Büyükçekmece Gölü su topla-
ma havzası orta koruma 
bölgesinde, ilçe 
belediyesinden 
yasal izinler 
alınmadan 
yapılmak 
istenen 
lojistik 
depo in-
şaatı İmar 
ve Şehircilik 

Mü-

dür-
lüğü ekipleri 

tarafından 
iki kez mü-
hürlendi. 
Büyükçek-
mece Bele-

diyesi’nin 
Cumhuriyet 

Savcılığı’na 
yaptığı suç duyu-

rusuna rağmen inşaat 
faaliyetlerini durdurmayan ASC 
Mimarlık Dekorasyon Reklamcı-
lık İnşaat Sanayii ve Ticaret Limi-
ted Şirketi, mahalle halkı ve çevre 
dernekleri tarafından protesto 
edildi. Şantiye alanına gelen on-
larca vatandaş “Büyükçekmece’de 
çevre bizi emanettir, geleceğe 
mirastır”,  “Doğa katliamına dur 
de”, “Rantı değil yeşili savunuyo-
ruz” gibi pankartlar açarak kaçak 

depo yapılmasını protesto etti. 
“ YASALARIN VERDİĞİ HAKLARI-
MIZI SONUNA KADAR KULLANA-
CAĞIZ”

Büyükçekmece Belediyesi’n-
den konuyla ilgili yapılan açık-
lamada, İstanbul’un en önemli 
içme suyu kaynaklarından olan 
Büyükçekmece Göl havzasının 
geçmişte olduğu gibi gelecekte 
de korunacağının altı çizilerek şu 
ifadelere yer; “Son yıllarda yaşa-
nan küresel iklim değişiklikleri 
ve doğal afetler çevrenin önemini 
bir kez daha ortaya koymuştur. 
Bu anlamda mutlak korunması 
gereken Büyükçekmece Gölü ve 

çevresine kaçak inşaat 
yapılması söz 

konusu dahi 
olamaz. Hiç-

bir kurum, 
hiçbir 
makam göl 
koruma 
havzası 

içinde, 
gölün hemen 

yakınında 
kişilerin çıkar ve 

menfaatleri doğrultu-
sunda on binlerce metrekarelik 
alana yapılacak lojistik deposu 
inşaatına izin veremez. 40 yıldan 
bu yana Büyükçekmece Gölü 
havzasında hiç kimsenin yapma-
dığını yapmaya kalkanların Çevre 
ve Şehircilik Bakanlığı’nın da 
adını kullanarak inatla yapmak 
istediği kaçak inşaat konusu mut-
laka ilgili bakanlık tarafından 
da sorgulanacaktır. Büyükçek-
mece Belediyesi olarak yasaların 
verdiği haklarımızı sonuna kadar 
kullanarak, İstanbul’un geleceği 
için büyük önem arz eden Büyük-
çekmece Gölü havzasında kaçak 
inşaatlara geçit verilmeyecektir. 
İstanbul’un en temiz içme suyu 
gölünün ve çevresinin kirletilme-
sine asla izin verilmeyecektir.” 

n KENT YAŞAM

Cinayete kurban giden Gül Çakmak’ın davasında yeni gelişme İstanbul Ça-
talca’da bir süredir ayrı olduğu ve daha önce defalarca şiddet gördüğü dini 
nikahlı eşi tarafından kaçırıldıktan sonra barışma tekliflerini reddettiği için 
boş arazide iple asılarak öldürülen ‘Gül Gülüm’ davasında ilk duruşma görüldü. 

Kamuoyuna yanlışlıkla Gül Gülüm 
olarak yansıyan ama asıl adı Gül Çakmak 
olan genç kadın Çatalca’da bir süredir ayrı 
olduğu dini nikahlı eşi tarafından cani-
ce öldürülmüştü. Gelecek Partisi Genel 
Başkanı Ahmet Davutoğlu Gül Çakmak’ın 
partisinin üyesi olduğunu açıklamış 
ve eşi Sare Davutoğlu ile birlikte 
acılı aileyi Çatalca’da ziyaret 
etmişti. Silivri Ağır Ceza 
Mahkemesi’nde davanın 
ilk duruşmasında katil 
zanlısı hakim önüne 
çıkarıldı. 
AİLENİN AVUKAT-
LIĞINI GELECEK 
PARTİSİ İSTANBUL 
İL BAŞKANI ŞAHİN 
YAPTI

 Gül Çakmak’ın 
annesi Aynur Uç 
şikayetçi olarak 
davaya katılırken, 
ailenin avukatlı-
ğını Gelecek Partisi 
İstanbul İl Başkanı Av. 
İsa Mesih Şahin yaptı.  
Davayı Gelecek Partisi Ka-
dın Politikalarından Sorum-
lu Genel Başkan Yardımcısı 
Habibe Çiftçioğlu Başar, İstanbul 
İl Kadın Kolları Başkanı Perihan Toğay ve 
parti mensupları da yakından takip etti. 
Dava sonrasında Gelecek Partisi mensup-
ları Silivri Adliyesi önünde aile ile birlikte 
açıklama yaptı. 
ŞAHİN: AİLENİN YANINDA OLACAĞIMIZA 
SÖZ VERMİŞTİK

 Ailenin avukatlığını üstlenen Gelecek 
Partisi İstanbul İl Başkanı Av. İsa Mesih 
Şahin yaptığı açıklamada; “Çatalcada par-
timizin üyesi olan Gül kardeşimiz kocası 
tarafından canice öldürülmüştü. Ailenin 
yanında olacağımıza söz vermiştik. Genel 
Başkanımız da konuyu yakından takip edi-
yor. Biz cani kocanın en ağır cezayı alması 
için, adaletin yerini bulması için hukuki 
sürecin sonuna kadar takipçisi olacağız. 
Kadın cinayetlerinde caydırıcı cezaların 
yanında en önemli hususun toplumun 

bilinçlenmesi ve eğitilmesi olduğunu dü-
şünüyoruz. Bu konuda da atılması gereken 
her türlü siyasi adımı atmak için çalışıyo-
ruz.” dedi
BAŞAR: BU DAVALARI TÜM TÜRKİYE’DE 

TAKİP EDİYORUZ 
Gelecek Partisi kadın politika-
larından Sorumlu Genel Baş-

kan Yardımcısı Habibe Çift-
çioğlu Başar da konuyla 

ilgili önemli açıklama-
larda bulundu. Başar 

“Silivri’de Aynur 
teyzemizin yanında-
yız. Onunla birlikte 
bizim de yüreğimiz 
yandı. Maalesef 
sadece burada değil 
Türkiye’nin her 
yerinde bizi üzen 
kadın cinayetleri 
ile karşı karşıyayız. 
Bu davaları sadece 
Silivri’de değil, tüm 

Türkiye’de Gelecek 
Partisi Kadın Politi-

kalar Başkanlığı olarak 
takip ediyoruz. Amacı-

mız bu davaların sonun-
da faillerin en ağır cezayı 

almasıdır. Diğer amacımız da 
Türkiye’de artık bu cinayetlerin 

yaşanmaması, kadınların öldürülmemesi 
ve insanların yaşam haklarının ellerinden 
alınmamasıdır. Bunun için gerek hukuki 
düzenlemelerin, gerekse toplumsal düzen-
lemelerin yapılması ve bir zihniyet dönü-
şümün gerçekleşmesi için bizler Gelecek 
Partisi olarak elimizden geleni yapacağız.” 
açıklamasında bulundu.
 ÇAKMAK: BAŞKA ANNELER YANMASIN 

Öldürülen Gül Çakmak’ın acılı annesi 
Aynur Uç adliyeden gözyaşlarıyla çıktı. 
Aynur Uç; “Evladımın öldürüldüğü ilk 
günkü acıyı bugün de yaşadım. Başka 
anneler yanmasın istiyorum, adalete 
güveniyorum. En ağır cezanın verilmesini 
istiyorum” dedi.

 Davanın karar duruşması için 28 Ara-
lık tarihine bırakıldığı öğrenildi. n KENT 
YAŞAM

Avcılar Denizköşkler Mahallesi Sevgi Sokak'ta 
DEVA Partisi Avcılar İlçe Başkan Yardımcısı Yase-
min Dallı'nın kızı (38) kimliği belirsiz kişilerce 
boğazı kesilerek hunharca öldürüldü. Kamera 
görüntülerinde olay günü biri kapüşonlu, diğeri 
şapkalı iki kişinin binadan hızla ayrıldığı görül-
dü.  Esra Yıldız’ın naaşı otopsi yapılmak üzere 
adli tıpa kaldırılırken arabası Haramidere’de 
yakılmış halde bulunan eşi Nuri Yıldız'dan ise 
haber alınamıyor. Polis, olayı çok yönlü soruştu-
ruyor
ARAÇTA KAN İZLERİNE RASTLANDI

Edinilen bilgilere göre Esenyurt Haramide-
re Kavşağı'nda saat 03.00 sıralarında Nurettin 
Yıldız'a ait 34 KA 976 plakalı otomobilin yandığı 
görüldü. Olay yerine sevk edilen itfaiye ekiple-
ri otomobildeki yangını söndürürken yapılan 

incelemede otomobil sahibi bulunamadı. 
Araçta kan izlerine rastlanması üzerine 
Avcılar Emniyet Müdürlüğü ekipleri 
devreye girerek Nurettin Yıldız'ın 
oturduğu eve geldi. Kapıyı açan olma-
yınca çilingir çağrılarak içeri girildi. 
Ekipler, Nurettin Yıldız'ın eşi Esra 
Yıldız'ı kanlar içinde yerde yatarken 
buldu.
 “BAĞIRMA SESLERİ GELDİ”

Yıldız çiftinin komşularının 
verdiği ifadede “Birinci kattan bir 
kadının bağırma sesleri geldi. Nuret-
tin Yıldız ile eşi Esra Yıldız arasındaki 
kavgadan kaynaklandığını düşündük. 
Bir süre sonra iki kişi koşarak binadan 
uzaklaştı.” dediği öğrenildi.

“ACIMIZ BÜYÜK VE TARİFSİZDİR”
DEVA Partisi Avcılar İlçe Başkanı 

Selçuk Akgül duyduğu üzüntüyü şöyle 
dile getirdi: "Dünya Kız Çocukları 
gününe maalesef çok acı bir ha-
berler uyandım. İlçe başkan yar-
dımcılarımdan Yasemin Dallı’nın 
kızı Esra’mız gece yarısı hunharca 
katledildi. Ülkemizde maalesef 
yaşamak zor fakat kadın olarak 
yaşamak daha da zor. Acımız büyük 
ve tarifsizdir. Esra kardeşimize Al-

lah'tan rahmet, acılı ailesine sabırlar 
dilerken fail ya da faillerin bir an önce 

bulunmasını istiyoruz.” n SENAY GÜN-
CAVAR / KENT YAŞAM

Büyükçekmece Belediyesi:
Göl havzasında kaçak inşaatlara
geçit verilmeyecektir
İstanbul’un en önemli içme suyu kaynağı olarak gösterilen Büyükçekmece Göl’ü havza-
sında Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’ndan ruhsat alındığı iddiasıyla kaçak olarak yapılmak 
istenen depo mahalle halkı ve çevre dernekleri tarafından protesto edildi.  Konuyla ilgili 
Büyükçekmece Belediyesi tarafından yapılan açıklamada  “İstanbul’un en temiz içme suyu 
gölünün ve çevresinin kirletilmesine asla izin verilmeyecektir.” ifadelerine yer verildi.

Cinayete kurban giden Gül Çakmak'ın 

davasında yeni gelişme

DEVA Partisi Avcılar İlçe
Başkan Yardımcısı Yasemin

Dallı'nın kızı Esra Yıldız evinde
hunharca öldürüldü!

Avcılar’da vahşet
Nurettin Yıldız

Esra Yıldız

DEVA Partisi
Avcılar İlçe Başkanı

Selçuk Akgül
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Ümraniye Belediyesi geçtiğimiz 
yıl Türkiye'nin ilk doğa dostu millet 
bahçesini hizmete açtı. Hekimbaşı 
mevkiinde 330 bin metrekarelik me-
sire alanı geçtiğimiz yıl çalışmaların 
tamamlanmasıyla beraber  millet 
bahçesine dönüştürüldü. Proje, uy-
gulama ve tedarik gibi birçok alanda 
çözüm sunarak doğanın konfor ve 
estetikle buluştuğu Ümraniye Millet 
Bahçesi İstanbul’un gözbebeği olma-
ya aday. 

Ümraniye Millet Bahçesi , 20 yıl 
boyunca KİPTAŞ Genel Müdürlüğü 
yapan birbirinden kaliteli ve uy-
gun fiyatlı konut projelerini İstan-
bullu’ya sunan İsmet Yıldırım’ın 
belediyecilik deneyimini ortaya 
koyan vizyon projesi. Aynı amaç ve 
konsept ile yapılan diğer bahçeler ile 
kıyas kabul etmeyecek özelliklerde. 
Bu projenin detayları kadar Belediye 
Başkanı İsmet Yıldırım’ın Ümrani-
yeli olmasınında çok önemli olduğu 
görüşündeyiz. Bir belediye başkanı 
ancak aidiyet duyduğu kente böyle 
bir eser bırakabilir. Görev süresi 
boyunca tek eseri millet bahçesi olsa 
dahi, bu muhteşem eser Yıldırım’ı 
ikinci bir döneme taşır. Belediyeci-
likteki 20 yılın sonunda bir ustalık 
eseri ortaya koymuş. Ümraniye 
artık meşhur çöplük ile değil millet 
bahçesi ile anılacak gibi görünüyor.  
Ümraniye Millet Bahçesi İstanbul-
lular için oksijen istasyonu olmaya 
hazırlanıyor. 

MİLLET BAHÇESİNİN 
TARİHSEL SÜRECİ 

Geçmiş yıllarda millet bah-
çesinin bulunduğu alan Orman 
Bölge Müdürlüğüne ait Hacegân 
Ormanı olarak bilinmekteydi. 2011 
yılında Kanlıca Orman İşletme 
Müdürlüğü tarafından Ümraniye 
Belediyesi’ne tahsis edilen Hacegân 
Ormanı, Ümraniye Belediyesi ta-
rafından büyük bir projeyle dönüş-
türülerek yeni ismi olan Ümraniye 
Mesire Alanı olarak hizmet vermeye 
başladı. Bölge mesire alanıyken de 

İstanbulluların ilgi odağıydı.  Tarih-
ler 2018’i gösterdiğinde ise Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
seçim öncesinde AK Parti’nin Seçim 
Beyannamesi Toplantısında müj-
delediği “Millet Bahçeleri Projesi” 
şekillenmeye başladı. Bu beyan-
nameyle birlikte o dönemki adıyla 
Ümraniye Mesire Alanı’nın da kaderi 
de değişti. 

TÜRKİYE’NİN İLK DOĞA DOSTU 
MİLLET BAHÇESİ

İstanbul’da Türkiye’nin ilk Millet 
Bahçeleri Başakşehir, Kayaşehir, 
Hoşdere, Çırpıcı ve Baruthane Millet 
Bahçelerinin açılışı toplu bir törenle 
2018 yılında hizmete girdi. Ümra-
niye Millet Bahçesi’ni ilkler listesi-
ne sokan ise “Türkiye’nin İlk Doğa 
Dostu Millet Bahçesi” olması oldu. 
2019’un Ağustos ayında her şeyi 
ile baştan sona yenilenen ve Türki-
ye’nin İlk Doğa Dostu Millet Bahçesi 
konseptiyle Ümraniye Millet Bahçesi 
hizmete girdi. Alanda yapılan son 
rötuşlarla birlikte Ümraniye Millet 
Bahçesi İstanbul’un en gözde millet 
bahçesi olarak adından söz ettirmeye 
başladı.
KENT YAŞAM MİLLET BAHÇESİNDE 

Kent Yaşam ekibi olarak millet 
bahçesinde  Ümraniye Belediye-
si’nin misafiri olduk. Hanegan Türk 
Mutfağı adlı mekanda birbirinden 

lezzetli ve kaliteli ürünleriyle serpme 
kahvaltımızı yaparken, 
İstanbul’un orta-
sında olduğu-
muzu unut-
muştuk. Siz 
de unutacak-
sınız! Bir çok 
masa cam ze-
min üzerinde 
yer alıyor. Yere 
baktığınızda yapay 
bir akarsuyu izliyor 
olacaksınız. Eğer yağmurlu havayı 
seviyorsanız hemen gidip sonbaha-
rın tadını çıkarmanızı da şiddetle 
tavsiye ederiz. Çünkü kahvaltımı-
zı yaparken orman manzarasını 
izleyip, yağmurun sesini dinlemek 
bizim için keyifliydi. 

Kahvaltımızın ardından millet 
bahçesini gezmeyi planlıyorduk. Pek 
çok yerde yapılan millet bahçelerin-
den dolayı yapılan tesis hakkında bir 

fikrimiz vardı açıkçası. Kahvaltıyı 
bitirip restorandan çıktığımız anda 
önümüze elektrikli golf otobüsü 
geldi. Beklentilerimizin çok üze-
rinde bir park alanını gezeceğimizi 
anlamıştık.  
GÜRÜLTÜSÜZ VE DOĞALGAZLI 
MANGAL KEYFİ,  

Doğal bitki örtüsü ve tabiata 
hiçbir zarar verilmeden inşa edilen 
Ümraniye Millet Bahçesi’nde 2700 
metre koşu alanı, 7 adet oyun alanı, 

1 adet basketbol sahası, 2 adet futbol 
sahası, 2 voleybol sahası, 1000 araç-

lık otopark-otomatik kontrol 
sistemi, kafeteryalar ve 

2700 metre bisiklet yolu 
bulunuyor.  Vatandaş-
lara ücretsiz internet 
hizmeti sunuyorlar.  
Bizi millet bahçesinde 

gezdiren elektrikli golf 
otobüsleri resmi açılışın 

ardından  yaşlı ve engelli 
vatandaşların bahçenin tadını 

doya doya çıkarabilmesi için hiz-
met edecek. Çeşitli alanlarda belirli 
aralıklarla düzenlenmiş piknik 
masaları mevcut. Piknik alanları  
içinde Türkiye'de ilk defa uygulanan 
doğalgaz ile çalışan ve tek seferde 
140  ailenin mangal yapılabilmesine 
imkân sağlayan barbekü merkezleri 
bulunuyor.  Otoyol ile bahçe ara-
sında trafik gürültüsünü yüzde 60 
oranında azaltan ses panelleri de 

düşünülmüş. 

Made in
İsmet Yıldırım

İstanbul’a 20 yıl boyunca KİPTAŞ Genel Müdürü olarak hizmet eden 
İsmet Yıldırım, doğup büyüdüğü Ümraniye’ye  2019’da belediye başkanı 

seçildikten sonra bir ustalık eseri projelendirmiş. Yıldırım’ın vizyonunu 
sergileyen Ümraniye Millet Bahçesi ilçeye İstanbulluların oksijen istas-

yonuna dönüştürecek. Ümraniye deyince akla, artık çöplük gelmeyecek. 

Türkiye’nin en kapsamlı tematik hayvan parkı Ümraniye’de hizmete açıldı.  Açılış töreninende konuşan Ümraniye Belediye 
Başkanı İsmet Yıldırım, “Ümraniye’de rahat ve konforlu yaşamak sadece bizlerin değil, minik dostlarımızın da hakkıdır.” dedi.

Ümraniye’de minik dostlara büyük hizmet
Ümraniye Belediyesi, ilçedeki 

birçok parkta yaptığı revizyonlar 
kapsamında Tatlısu Mahallesi Kaşif 
Kalkavan Parkı’nda çalışmalarını 
tamamladı. Kaşif Kalkavan Par-
kı’ndaki çalışmaları diğerlerinden 
ayıran temel özellik ise ilçe sınırları 
içerisinde ilk kez köpeklerin şehir 
ortamında daha keyifli, daha özgür 
vakit geçirebilmeleri ve eğitilme-
leri sağlayabilecek olması. Parkın 
bir diğer önemli özelliği ise Avrupa 
standartlarında olması. 
PARKIN ÖZELLİKLERİ

Yaklaşık 2 bin 600 metreka-
re alan üzerine kurulan Minik 
Dostlar Parkı bünyesinde; 8 adet 
köpek oyun parkuru, 1 adet kum 
havuzu, yürüyüş ve bisiklet yolu, 
dinlenme alanları, spor aletleri 
ile futbol sahası bulunduruyor.

Tematik hayvan parkının 
açılışı, Köpek Filmi Yönet-
meni Cem Hakverdi, Hayat 
Tamircisi Program Sunu-
cusu Hasan Kızıl ve Köpek 
Davra-
nışları 
Uzmanı 

Gökçen Yücekaya ile 
hayvanlar hak-
kında yapılan 
söyleşiyle 
başladı. 
YILDIRIM: 
ÜMRANİYE 
MERHAMETİN 
İLÇESİDİR

Açılış prog-
ramında konuşan 
Ümraniye Belediye 
Başkanı İsmet Yıldırım, “Ümra-
niye’de rahat ve konforlu yaşamak 

sadece bizlerin değil, minik 
dostlarımızın da hakkıdır. 
Bu anlayışla birlikte Avru-
pa standartlarına uygun 
olarak tasarlanan parkı-
mız, minik dostlarımız 

için birçok modern 
aktivite sahasını 
da içinde barındı-
rıyor. Ümraniye 
sevgi, şefkat, sa-
mimiyet ve mer-
hametin ilçesidir. 
Hayvan parkı-

mızın inşası esnasında 
bugün bu parkın 

isminin Minik 
Dostlar olma-

sında sosyal 
medyadan 
fikir sunan 
komşularıma 
teşekkür edi-

yorum.” dedi. 
“ÜMRANİYE 

HAYVAN BARINAĞI 
İLK SIRADA YER ALIYOR”

Ümraniye Belediyesi olarak hay-
vanlara yönelik çalışma ve projelerle 
her zaman hassas düşünen ve gıpta 
edilen bir olduklarını ifade Yıldırım, 
“Hayvan dostlarımızın tedavile-
ri, bakımları ve yaşam alanlarına 
yönelik iyileştirme çalışmalarımız 
daha iyi seviyeye ulaşana kadar 
devam edecek. Ümraniye Hayvan 
Barınağımız değişimi ve gelişimiy-
le bu anlamda ilk sırada yer alıyor. 
Hayvan dostlarımıza en hızlı zaman-
da müdahale etmek için ambulans 
hizmetimizi devreye aldık. Artık 
yaşanan üzücü olaylara ivedi olarak 

müdahale ediyo-
ruz.” dedi. 
NEFES KESEN 
GÖSTERİLER

Açılış 
programına 
TBMM Tarım, 
Orman ve 
Köyişleri Komis-
yon Başkanı, AK 
Parti Kars Milletve-
kili Yunus Kılıç, AK Parti 
İstanbul Milletvekili İffet Polat, Üm-
raniye Kaymakamı Cengiz Ünsal, AK 
Parti Ümraniye İlçe Başkanı Mahmut 

Eminmollaoğlu, 
hayvanseverler 

ve çok sayıda 
davetli ka-
tıldı. Prog-
ram, açılış 
kurdelesi-
nin kesil-

mesinden 
sonra, köpek 

eğitmenleri 
eşliğinde minik 

dostların nefes kesen 
birbirinden güzel gösterileriyle son 
buldu. 
n SERKAN HORUZ / KENT YAŞAM

• 2700 metre koşu parkı
• 7 adet oyun alanı
• 1 adet basketbol sahası
• 2 adet futbol sahası
• 2 voleybol sahası
• 1000 araçlık otopark-otomatik 
kontrol sistemi
• Kafeteryalar
• 2700 metre bisiklet yolu 
bulunuyor.
• Ağaçlandırma ve bitkilendirme
• ışıklandırma
• 16 adet erkek WC
• 16 adet bayan WC
• 4 adet engelli WC
• Ücretsiz internet hizmeti
• 24 saat izlenebilen güvenlik 
kamera sistemi
• Kaya bahçesi gibi özel tasarım 
peyzaj düzenlemeleri
• Yaşlı ve engelli vatandaşları 
taşıyacak çevre dostu araçlar
• Türkiye’de ilk defa gerçekleşecek 
olan doğalgaz ile çalışan ve tek 
seferde yüzlerce ailenin mangal 
yapılabilmesine imkân sağlayan 
barbekü alanları bulunuyor.

Ayrıca Ümraniye 
Millet Bahçesi’nde;

 n TAYFUN ERCAN
İSA KARAASLAN / KENT YAŞAM

AİLECE DOYA
DOYA AKTİVİTE 

 İstanbul’un belki de en detaylı macera parkı da 
Ümraniye’de ki bu bahçede. Girişi ücretli olan macera 

parkı  gün boyunca  çocuklarınızla birlikte  ailece 
doya doya aktivite yapabileceğiniz bir mekan olarak 

tasarlanmış. Yetmedi mi? Bir de mini  golf sahasında 
yeteneğinizi test  etme imkanınız var.   Bahçe içerisin-

de küçük ve estetik bir cami de yer alıyor. Doğal bitki 
örtüsü, dere yatakları, şelaleleri, seyir terasları, bitki 
parterleri ile eşsiz bir millet bahçesi keyfi sürebilmek 

için mutlaka ziyaret ediniz. 
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Akgün: “İstanbul yıkılırsa 
her taraf yıkılır”

Dizdariye Mahallesi’nde 4’er katlı 3 blok, Fatih Mahal-
lesi’nde ise 4’er katlı 3 blok olmak üzere toplam 41 bağımsız 
bölümden oluşan riskli yapılar, kentsel dönüşüm kapsa-
mında belediye ekiplerinin gözetiminde yıkıldı.

Yıkım çalışmalarını yerinde takip eden Büyükçekme-
ce Belediye Başkanı Dr. Hasan Akgün, beklenen İstanbul 
depremi için alınması gereken tedbirlerin hızlandırılma-
sı çağrısında bulunarak; “İstanbul’da en büyük gerçek 
deprem gerçeğidir. İstanbul’un depreme hazırlanması ülke 
adına büyük önem arz etmektedir. İstanbul yıkılırsa her 
taraf yıkılır” diye konuştu.
“Sonra pişmanlık fayda getirmez’’

Beklenen İstanbul depreminde en fazla zarar görebile-
cek ilçeler arasında yer alan Büyükçekmece’de riskli binalar 
yıkılarak yerlerine depreme dayanıklı modern yapılar inşa 
ediliyor. Kentsel dönüşüm kapsamında gerçekleştirilen 
yıkım işlemlerini teknik ekibi ile birlikte yerinde incele-
yen Büyükçekmece Belediye Başkanı Dr. Hasan Akgün şu 
şekilde konuştu: ’’İstanbul’daki deprem gerçeğini bilerek 
Büyükçekmece genelinde kentsel dönüşüme hız verdik. Kış 
mevsimi girmeden tehlike arz eden binaları yıkıp yenile-
meye çalışıyoruz. Mal sahipleri, belediye, seçmiş oldukları 

müteahhit üçgeninde bu kentsel dönüşüm Büyükçekme-
ce’de çok hızlı gidiyor. Şu ana kadar yaklaşık 28 bin konut 
yenilendi. Büyükçekmece merkezinde 3 bin civarında 
konut yenilendiği zaman depremde vatandaşımızın burnu 
kanamayacaktır. En büyük sorunumuz Kumburgaz sahil-
leridir. Kumburgaz sahilinde henüz planlar bitmediği için 
Büyükşehir Meclis’inde beklemekte olduğu için endişemiz 
burasıdır. Çünkü Silivri önlerinde veya Zeytinburnu önünde 
vuku bulacak depremde en büyük zayiatı sahiller görecektir. 
Endişemiz o dur ki, Kumburgaz sahilinde kumun üzeri-
ne yıllar önce yapılmış ruhsatsız, yüksek katlı blokların 
tamamı çökecek ve çok miktarda insanımızı maalesef kay-
bedeceğiz. En büyük endişemiz budur. Bunun da ortadan 
kalkması için oradaki kentsel dönüşümün hızlandırılması 
gerekiyor. Bu da Büyükşehir Belediye Meclisi’nde bekleyen 
imar planlarının çıkmasına bağlıdır. Büyükşehir Belediye 
Meclisi’ni bu anlamda daha hızlı hareket etmeye ve burada-
ki vatandaşımızın can ve mal güvenliğinin sağlanması için 
ellerini taşın altına koymaya davet ediyorum. İstanbul’da 
en büyük gerçek deprem gerçeğidir. İstanbul’un depreme 
hazırlanması ülke adına çok önem arz etmektedir. İstanbul 
yıkılırsa her taraf yıkılır. İstanbul ayakta kalırsa başka 

yerlerde vuku bulacak depremler ve diğer felaketlerde biz 
çok hızlı hareket edip ayakta kalabildiğimizi bugüne kadar 
gösterdik. Herkes İstanbul depremi ile ilgili olarak elinden 
geleni yapmalı. Bütün belediye başkanları, Büyükşehir Be-
lediye Başkanımız Sayın Ekrem İmamoğlu, çevre ve şehir-
cilik bakanımız ve diğer yetkililer İstanbul depremiyle yatıp 
İstanbul depremiyle kalkmak zorundayız. Sonra pişmanlık 
fayda getirmez, kar etmez.’’
“40 senelik binalar bunlar ‘’

Kentsel dönüşüm kapsamında yıkılan evlerinde endişe 
içinde yaşadıklarını belirten Hülya Sönmez, daha güvenli 
bir evde oturacakları için çok mutlu olduklarini belirterek 
duygularını şu sözlerle dile getirdi: “Kentsele girdi memnu-
nuz. İnşallah Allah utandırmaz. Bir an önce de biter, yerle-
şir. Biraz küçük oluyor normalden ama yapacak bir şey yok. 
En azından can güvenliği olacak. Annem oturuyordu. Ben 
tedirgindim her an bir şey olacak diye. 40 senelik binalar 
bunlar. Daha da hızlanması lazım. Bazı aksaklıklar oluyor. 
Bazı insanlar para vermek istemiyor müteahhitlere. Onun 
için de problemler oluyor. Bunlara da bir çözüm bulunacak 
elbet. Hayırlısı olsun diyoruz hepimize.’’

Büyükçekmece’de 
beklenen Marmara 
depremine karşı kentsel 
dönüşüm çalışmaları 
hız kesmeden devam 
ediyor. 

Bakırköy Cumhuriyet Meydanında 
düzenlenen organizasyona; Cumhuri-
yet Halk partisi Bakırköy İlçe Başkanı 
Celal Sevinç,  İYİ Parti Bakırköy İlçe 
Başkanı Ülkü Ayaydın, Demokrat 
Parti Bakırköy İlçe Başkanı Necmettin 
Dönmez, DEVA Partisi Bakırköy İlçe 
Başkanı Gökhan Yılmazer,  Memleket 
Partisi Bakırköy İlçe Başkan Yardımcısı 
Koray Şevik, Saadet Partisi Bakırköy 
İlçe Başkanı Tuncer Koğa, Türkiye 
Değişim Partisi Bakırköy İlçe Başkanı 
Murat Şarkbay ve Vatan Partisi Ba-
kırköy İlçe Başkanı Yüksel Kahraman 
katılım sağladı. 
SEVİNÇ: KARARI 
VERECEK İBB 
MECLİSİDİR

 “Yaşam bir 
haktır ama sağ-
lıklı konutlarda 
yaşamak elbette ki 
en büyük hakkı-
mızdır” diyen CHP 
Bakırköy İlçe Baş-
kanı Celal Sevinç, 
“1999 depreminde 
yaşadığımız acı 
zihinlerimize yer 
etmiştir. Bir an 
önce Bakırköy 
özelinde kentsel 
dönüşümün sonuçlanması gerekiyor. 
Yerelde Bakırköy Belediyesi, ulusal-
da İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
Bakırköy’ün ve diğer komşu ilçelerin 
kentsel dönüşüm programları ile ilgili 
çalışmalarına hızla devam ettirmek-
tedirler. Bakırköy’deki planlar İBB 
meclisine sunulmuş ve Ekim ayındaki 
gruba yetiştirilmeye çalışılıyor. Planlar 
komisyona sunul-
du, kararı verecek 
İBB meclisidir.” 
ifadelerini kullan-
dı. 
AYAYDIN: DEPREM 
ÖLDÜRMEZ ÇÜRÜK 
EV ÖLDÜRÜR

İYİ Parti Bakır-
köy İlçe Başkanı 
Ülkü Ayaydın, “Bu 
platformda bulun-
mak hepimizin 
asli görevidir. Ben 
buraları gezerken 

Bakırköy’ün zor durumda olabileceği-
ni bilmiyordum. Öyle evlere girdik ki 
hepsi çürük. Deprem öldürmez çürük 
ev öldürür. Bu duruma el atılması ge-
rekildiğini düşünüyorum. Ekonomiyi 
düzeltmedikçe depreme karşı ayakta 
durmamız da mümkün değil. Bakır-
köy’de emeklilerden fahiş fiyatlara 
ev yapılması isteniyor. Öncelikle şu 
insanların ekonomisinin düzenlen-
mesi için çalışma yapılması gerekiyor. 
Tüm Bakırköy halkı bu desteğe ihtiyaç 
duyuyor.” dedi.
DÖNMEZ: BU SİYASET DEĞİL 

Demokrat 
Parti Bakırköy İlçe 
Başkanı Necmettin 
Dönmez,  platform 
olarak siyaseti 
askıya aldıkla-
rını değinirken, 
“Bakırköy’de 7 ma-
hallemiz kentsel 
dönüşüme girmesi 
lazım. Çünkü 
binalarımız çürük. 
Bu toplantıyı baskı 
oluşturmak için 
yaptık. Bundan 
sonra İBB’nin 
bütün toplantıla-
rına gideceğiz. Bu 
sorun 105 bin Bakırköylüyü ilgilendi-

riyor. Deprem olursa kaç kişi canını 
kaybedecek? Buradan AK Parti İBB 
Başkanvekili ve Esenler Belediye Baş-
kanı Tevfik Göksu’ya sesleniyorum biz 
siyaset yapmıyoruz, bu siyaset değil 
insanların canı mevzubahis.” dedi.  
YILMAZER: O 
ÇIĞLIKLARI BİR 
DAHA DUYMAK 
İSTEMİYORUZ

Deprem’de 
Siyaset yapmayı 
uygun görmediği-
ni belirten DEVA 
Partisi Bakırköy 
İlçe Başkanı 
Gökhan Yılmazer, 
“Bakırköy’ün rant 
kapısından çıkıp 
yaşam alanına 
dönmesini istiyo-
ruz. 1999 depremi-
ni yaşamış olarak o çığlıkları bir daha 
duymak istemiyoruz. Bizim amacımız 
hayatı kaliteli ve sağlam yaşamak 
olmalıdır.”  dedi.
ŞEVİK: BİNALARI YIKIP
YERİNE DİKMEK OLMAMALI

 Memleket Partisi Bakırköy İlçe 
Başkan Yardımcısı Koray Şevik Kentsel 
dönüşüm ihtiyacının önemli olduğu-

nun ve konunun si-
yasi üstü bir konu 
olduğunu söyledi. 
Şevik, “Yıllardır 
çözülemeyen tüm 
yurttaşlarımızın 
sorunu haline 
gelen kentsel 
dönüşüm planla-
rının somut olarak 
hayata geçiril-
mesi hususunda 
ülke olarak temel 
ihtiyacımız planlı, 
toplumun tüm kesimi tarafından ka-
bul olacak sürdürülebilir bir projesi ile 
mümkün olabilir. Binaları yıkıp yerine 
dikmek olmamalı toplum tarafından 
uygun olan bir kent inşa etmeliyiz.” 
dedi.   
KOĞA: RANTSAL DÖNÜŞÜME 
DÖNÜŞTÜRMEMELİYİZ

Saadet Partisi 
Bakırköy İlçe Baş-
kanı Tuncer Koğa, 
“Deprem ile ilgili 
siz herhangi bir 
talepte bulunmaz-
sanız biz ne kadar 
elimizi taşın altına 
koysak ta bu çözü-
mü siyasilerden 
beklememiz çok 

zor olacak. Kentsel dönüşümü rant-
sal dönüşüme dönüştürmemeliyiz.” 
ifadelerini kullandı. 
ŞARKBAY: BAKIRKÖY HALKI MAĞDUR 
EDİLMEMELİ

Türkiye Deği-
şim Partisi Bakır-
köy İlçe Başkanı 
Murat Şarkbay, 
“1980 öncesi 4 bin 
869 tane bina ya-
pılmış ve buradaki 
toplam binaların 
yüzde 41’in temsil 
etmektedir. 1980 
ve 2000 arası 5 bin 
92 bina yapılmış 
bu da toplam yapı-
nın yüzde 43 oluş-
turmaktadır. Buna 
göre yüzde 84’lük 
kısımda yapılan binaların deprem 
öncesi yapılmış ve dayanıksız bina-
lardır. Çünkü 40-50 sene geçtiğinden 
dolayı ömrünü tamamlamıştır. Bunlar 
yapılırken Bakırköy halkı mağdur 
edilmemelidir.” dedi.   
KAHRAMAN: SORUNLAR ÇOK

Vatan Parti-
si Bakırköy İlçe 
Başkanı Yüksel 
Kahraman, “Kan-
dilli Rasathanesi 
ve İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi 
çalışması sonu-
cu  olası deprem 
kayıp tahminleri 
kitapçığı bilgile-
rine göre deprem 
hasar sonuçlar 
şöyledir; çok ağır 
hasarlı bina 782, 
ağır hasarlı bina bin 306, orta hasarlı 
bina 3 bin 394, hafif hasarlı bina 3 
bina 39” dedi.

Organizasyon sonrasında Bakırköy 
Kentsel Dönüşüm Dayanışma Platfor-
mu temsilcisi Şükriye Okyay deklaras-
yon metnini okudu. Bu yaptıklarının 
ilk adım olduğunu vurgularken bundan 
sonra depremle ilgili Siyaset üstü iş 
birlikleri süreceğini söyledi.  Platform 
temsilcileri katılım gösteren veya katıl-
mayıp desteklerini yanında hissettikleri 
tüm siyasi partilere teşekkürlerini sun-
du. n SÜLEYMAN ÇAY / KENT YAŞAM

“Deprem siyaset 
üstü bir konu”
Bakırköy Kentsel Dönüşüm Dayanışma Platformu, siyasi parti ilçe başkanlarının katıldığı bir ortak deklarasyon organizasyonu gerçekleştirildi. 9 siyasi ilçe başkanı tarafından karara bağlanan Ortak Deklarasyon 
organizasyonununa STK’lardan da büyük ilgi vardı. ‘Deprem Siyaset Üstü Bir Konu’ başlığı atlında düzenlenen organizasyonda siyasi partiler, Bakırköy’de hasarlı binaların acilen yenilenmesi gerektiğini dile getirdi. 
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Otopark Yönetmeliği'ndeki 
değişiklik işe yaramadı
İstanbul’da otopark sorununun 

özellikle merkezi yerlerde zahmetli 
bir hal aldığı bilinen bir gerçek.  
Çözüm için yeni yollar üzerinde çalı-
şılmaya devam edilse de kent gene-
linde otopark sorunu artarak devam 
ediyor. Otopark sorunun çözüme 
kavuşturulmasına dair yapılan 
çalışmalardan en kapsamlı olanı ise 
‘Otopark Yönetmeliği’ olarak bilini-
yor.  Ancak 24 Aralık 2020 tarihinde 
TBMM’de alınan kararla otopark 
yönetmeliği gereğince elde edilen 
gelirlerin büyükşehir belediyesine 
aktarılmaması ve ilçe belediyelerine 
otopark yapma, işletme ile ruhsat 
verme yetkisi verilmesiyle durum 
iyice içinden çıkılmaz bir hal aldı. 
Deyim yerindeyse ortada ne otopark 
var ne de otopark yapılması için 
toplanan paralar… 
YÖNETMELİKTE SON YAPILAN 
DEĞİŞİKLİKLER

Çevre ve Şehircilik Bakanlığınca 
hazırlanan “Otopark Yönetmeli-
ği’nde Değişiklik Yapılmasına Dair 
Yönetmelik’in” Resmi Gazete’de 
25 Mart 2021’de yayımlanarak 
yürürlüğe girmesiyle beraber konu 
tekrar gündeme geldi. Yönetmelikte 
yapılan düzenlemelere göre, her 
daire için en az 1 otopark zorunlu-
luğu uygulamasında değişikliğe 
gidilerek, daire büyüklüklerine göre 
otopark zorunluluğu uygulaması 
getirildi.  Otopark alanının parsel 
içerisinde karşılanmasının esas 
olduğu yönetmelikte aksi durumlar-
da projelerden alınan bedelin yüzde 
25’i ruhsat bedeli ödendikten sonra, 
kalan 75’inin en geç 18 ay içinde 
ödenmesi öngörülüyor. Bu bedelin 
tamamını ödemeyen projeler iskan 
alamaz denilirken, bedeli alan ida-
reler ve belediyelere bölge otopark-
larını ruhsat tarihinden itibaren en 
geç 3 yıl içinde tamamlama koşulu 
bulunuyor. 
“VERGİLERİ NEDEN VERİYORUZ?”

Yapılan değişikliklerle beraber 
yönetmelik ve yönetmeliğe ilişkin 
eleştiriler tekrar gündeme geldi. 
Araç sahipleri, “Aracı alırken, 
benzin yüklerken, zorunlu trafik 
sigortasında, köprü ve otoyol kulla-
nımında vergi veriyoruz. Bunların 
yanında Motorlu Taşıtlar vergisini 
de ödüyoruz. Park yeri yapımı için 
de para vereceksek tüm bu vergileri 
neden veriyoruz? Onu da ödememi-
ze rağmen soruna bir türlü çözüm 
bulunamıyor.” yorumunda bulun-
du. 

Kent Yaşam gazetesi olarak ya-
şanan problemi daha iyi kavramak, 
otopark sorunun şehir planlanma-
sından kaynaklanıp kaynaklanma-
dığını anlamak ve mevzuatı konu-
nun uzmanlarıyla değerlendirmek 
adına röportajlar gerçekleştirdik. 
İşte yaptığımız röportajlardan öne 
çıkanlar.

FAZLIOĞLU: YÖNETMELİK BAŞTAN YANLIŞ
TMMOB Mimarlar Odası Trak-

ya Büyükkent Bölge Temsilciliği 
Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 
Fazlıoğlu, yönetmeliğin 4’üncü 
maddesinin 1’inci bendinde be-
lirtilen ‘Otopark ihtiyacının bina 
içerisinde karşılanmasının esas-
tır.’ ibaresine ve 2013 – 2020 yıl-
ları arasında İstanbul’da 983 bin 
konuta iskan verildiği belirtilen 
istatistiğe dikkat çekerek, “Kentin 
yapısından dolayı bahse konu olan 
7 yıllık süreçte yapılan neredeyse 1 
milyon konut bitişik nizamda olan 
konutlar. Yani otoparkın parsel 
içerisinde yapılmasının neredeyse 
mümkün olmadığı konutlardır.” 
dedi.  Fazlıoğlu, yönetmelikte 

belirtilen otopark başına ücretlen-
dirmelerin sorulması üzerine “Bir 
kere otopark ihtiyacı kamu hizme-
tidir. Yani kamuya yapılacak bu 
hizmet için ayrı bir ücret alınma-
sını doğru bulmuyorum. Vatandaş 
hem aracı alırken yüklü bir vergi 
ödüyor hem arabaya benzin alınca 
vergisini ödüyor. Tüm bu ‘hizmet 
almak için’ ödenen vergilerin 
üstüne bir de aracı park etmek 
için ayrı bir bedel ödemek zorunda 
kalıyor.” dedi.
“BU ŞEHİR ATILAN YANLIŞ ADIMLAR 
SONUNDA BU NOKTAYA GELDİ”

Fazlıoğlu, “Kaldı ki ödenen 
bu ücretlere rağmen İstanbul’da 

otopark sorunu artarak devam 
ediyor. Şu soruyu sormak lazım; 
semtlerimizde üzerine otopark 
inşa edeceğimiz alanlarımız var 
mı? Bu otoparklar da inşa edile-
meyince belediyelerde toplanan 
fonun başka alanlara aktarılması 
kuvvetle muhtemel. Yani tüm bu 
sorunların kaynağı yapılamayan 
şehir planlaması. Bu şehir yıllar-
dan beri süregelen yanlış adımlar 
sonunda bu noktaya geldi.  Eğer 
‘İstanbul’un anayasası’ olacak 
nitelikte bir şehir planlaması 
hazırlayamazsak ve bu adımları 
atamazsak sorunlar katlanarak de-
vam edecek.” ifadelerini kullandı.

TMMOB Şehir Plancıları Odası 
İstanbul Şubesi Yönetim Kurulu Üyesi 
Semih Ertürk, otopark yapımının parsel 
içerisinde mümkün olan ve olmayan 
nizamlarda otopark sorunun çözü-
müne dair net ve kesin çizgiler 
belirlenmesine rağmen 
sorunun neden artarak 
devam ettiğinin sorul-
ması üzerine “Bura-
daki sorunun temel 
kaynağı denetim. 
Yani yukarıdan 
aşağıya doğru tüm 
kademelerde büyük 
bir denetim sorunu 
var. Örnek olarak; 
yönetmeliğin 5’inci 
maddesinin 8’inci 
bendinde ‘Otopark 
yapılacak parsel 
üzerinde ağaç mevcut 
ise ağaç revizyonunun 
yapılmasının zorunlu 
olup, otopark yapılması 
amacıyla korunacak ağaçlara 
hiçbir şekilde zarar verilmemesi net 
bir şekilde ifade edilmiş. Bu maddenin 
yüzde 100 olarak uygulandığını sizlere 
taahhüt edemem. Bunun gibi birçok 
örnek sıralayabilirim. Otopark soru-
nun temel kaynağı şehir planlaması 
olduğu gibi denetim mekanizmasının 
tam anlamıyla işlememesi bu durumu 
tetikliyor.” dedi. 
“İSTANBUL YANLIŞ UYGULAMALARIN 
KURBANI OLMUŞ DURUMDA” 

Otopark sorununun büyük sorunun 

bir parçası olduğunu belirten Ertürk, 
“İstanbul’da büyük bir trafik problemi 
olduğunu hepimiz biliyoruz. Otopark 
sorunu da bunun parçası olarak mey-

dana geliyor. Bunun başlıca nedeni 
ise her platformda sürekli vur-

guladığımız ‘yanlış yapılan 
uygulamalar’. Ulaşımın 

rahatça yapılabilmesi 
adına her yere yollar 
yapıldı ama bunu 
yaparken yıllara göre 
artacak nüfus ve 
buna bağlı olarak 
yollarda artacak 
olan araç sayısı he-
saba katılmadı. Bu 
sorunu çözmenin 
tek yolu insanları 
araçtan uzaklaştır-

mak. Bunu da toplu 
taşımaya yönlendire-

rek gerçekleştirebilir-
siniz. Bugün İstanbul’da 

hala şahsi araç olmadan 
ulaşımın sağlanamayacağı böl-

geler mevcut. Toplu taşıma  ‘güven-
li, konforlu ve ulaşılabilir’ hale getirilir 
ve insanlar da bu konuda bilinçlendi-
rilirse bu sorun aşılabilir. Ama şunun 
bilinmesinde de fayda var; İstanbul yıl-
lardan beri süregelen yanlış uygulama-
ların kurbanı olmuş durumda. Yani ya-
rından itibaren en üst kurumdan yerel 
yönetimlere kadar ‘Düğmeye basıyoruz, 
doğru planlamalarla bu işi çözeceğiz.’ 
diyerek çalışmalara başlasak 10 yıldan 
önce meyvelerini alamayız.” dedi

DENETİM
MEKANİZMASI
TAM ANLAMIYLA İŞLEMİYOR

GÜDÜ: TÜRKİYE GENELİNDE YAPILAN
YANLIŞ UYGULAMALARIN ESERİ 

TMMOB Mimarlar Odası Anadolu 2.Büyükkent Böl-
ge Temsilciliği Yönetim Kurulu Başkanı Osman Güdü, 
yaşanan otopark ve trafik gibi sorunların sadece İs-
tanbul özelinde değil Türkiye genelinde yapılan yanlış 
uygulamalar eseri olarak bugün karşımıza çıktığını 
belirterek, “Bugünkü şartlarda baktığınız zaman Tür-
kiye’nin tek cazibe noktası İstanbul. Türkiye’de farklı 
merkezler oluşturmak adına adı geçen Kocaeli, Bursa 
gibi şehirler var diğer taraftan Çanakkale Boğazı’na 
bir köprü yapılarak bir merkez de orada oluşturulma-
ya çalışılıyor. Ama atlanan bir nokta var; bahsedilen 
şehirler de Marmara Bölgesi içinde yer alıyor. Bugün 
baktığınız zaman İstanbul Türkiye nüfusunun yüzde 
19’una, Marmara Bölgesi ise yüzde 30’una tekabül 
ediyor. Bütün ülke nüfusunun tek bir noktada yo-
ğunlaştığı bir yerden bahsediyorsak ulaşımda bu tür 
sorunların yaşanması kaçınılmazdır.” dedi.
“İSTANBUL ÖLÜME DOĞRU GİDİYOR”

Güdü, “Biz ‘İstanbul’a nasıl alternatif şehirler oluştura-
biliriz?’ diye düşünürken ülkeyi idare edenler İstanbul’a 
yeni cazibeler kazandırmanın gayretinde. Bunun en net 
örneği herkesin bildiği ‘Kanal İstanbul’ projesidir. İstanbul 
bu kadar yükü kaldıramıyor. İstanbul can çekişiyor, ölüme 
doğru gidiyor. Bu şehir için artık çok ciddi önlemeler alın-
ması gerekiyor.” dedi. n İSA KARAARSLAN / KENT YAŞAM

Kaldırımlar otopark oldu
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Yöneten siyaset ne derse desin.
Yöneten siyasete yakın medya 

ne yazıp ne konuşursa konuşsun.
İster nice toz pembe siyasal 

ayarlı rakamlar dolaşsın her bir 
yerde.

İster nice gerçek dışı siyasal 
telkinler…

Artık bu millet neye inanacağı-
nı…

Artık bu millet neye inanmaya-
cağını çok iyi biliyor!

Öyle bir deneyimli bilinçlenme 
ki…

Ne kuru kuru 
oyalayan söy-
lemlere…

Ne de millete 
fayda sağla-
mayan siyasal 
eylemlere itibar 
var!

Tepkilerini 
şimdilik İçle-
rine gömen bu 
millet: 

Elbette ki, 
seçim günü 
demokratik bir yanıtla 
gereğini yapacaktır!

Gerçek şu ki, derinden bakınca 
yüzlerine:

Karşımızda ‘’SUSARAK KONU-
ŞAN’’ bir millet vardır!

Hem de öyle bir anlamlı susma 
ki… 

Kimi her ay maaş alırken… 
Kimi tarla ve bağda hasat yapar-
ken…

Kimi akşam kapadığı kepengi-
nin acı gıcırtısıyla…

Kimi satmaya kalktığı mülküne 
müşteri bulamazken…

Kimi okuyan çocuklarına para 
yetiştiremeyip yurt bulamazken…

Kimi hak ettiği halde emekli 
maaşına ulaşamazken…

Kimi atama beklerken, önünü 
kesen liyakat yoksunlarına bakar-
ken…

Öyle bir bilinçlendi ki…
Öyle bir susarak konuşuyor ki…
Elbette ki, görene, duyana ve de 

bilene…
Evet, böyledir milletin gerçeği 

böyle…
Kasaları dolu dolu olan tuzu 

kurular bilmese de böyledir.
Oturdukları koltuklar sayesinde 

köşeyi dönenler bilmese de böyle-
dir.

Çünkü milletle yöneten siyaset 
ve yandaşları öyle farklı adresteler 
ki…

Aralarında bir eksik demokrasi-
nin uçurumu…

Tartışılan bir adaletin, insaf, 
ahlak ve de vicdan yarası…

Milli birlik ruhunun bir daya-
nılmaz ayrışması…

Yöneten bir siyasetle yönetilen 
bir milletin… 

Dağlar kadar farklı bir gündemi 
vardır!

Bu yüzden, ayda ortalama 10 
Bin TL. alması gereken emekli ve 
çalışanlara…

Sadece dörtte biri… Yani ortala-
ma 2.500 TL. Maaş ödenirken…

7.500 TL. olması gereken Asgari 
Ücret, ancak 2.800 TL. olarak öde-
niyor!

Son 5 yıllık gerçek piyasa 
fiyatları artışları, ele geçen maaş 
ortalamalarının neredeyse 5 katı 
fazladır.

Yani çalışan ve emekli tüm 
emekçilerin satın alma güçleri 4 
kat birden erimiştir.

Geriye kaldı esnaf ve çiftçiler…
Hani bir dokunana bin ağlayan 

kesimler…
Bunların tümünün toplamı, 

neredeyse ülke nüfusunun yüzde 
80’i eder.

Yaklaşık 65 Milyon yurttaş 
demektir.

Açlık ve yoksulluk sınırı altında 
kalan, 65 Milyon insanımızdan söz 
ediyoruz.

Tam da o ‘’SUSARAK KONUŞAN 
MİLLET’’TEN…

Bir ayrıştıran ve de kavgacı si-
yaset yüzünden haksız yere fatura 
ödeyen…

Yetersiz siyasetler yüzünden, 
yurtta ve cihanda zorda kalan öz 
devletine…

Bir dayanılmaz üzüntüyle seyir-
ci kalan bu milletten söz ediyoruz.

Hapis damından hastanelere… 
Okullardan marketlere…

 Tüm çalışma alanlarından tüm 
ulaşım alanlarına kadar her yerde 
‘’SUSARAK KONUŞAN BU MİLLET-
TEN’’ söz ediyoruz.

Bir demokratik kararla bir gün 
mutlaka suskunluğunu bozacak 
olan bir milletten… 

Evet bu AZİZ MİLLETTEN söz 
ediyoruz!

SUSARAK
KONUŞAN MİLLET

Hasan 
TUFAN

GERÇEKLER

tufanmedya@gmail.com

Bakırköy Belediyesi 
tarafından Bakırköy Halk 
Pazarı’nda yağışlı havalar 
ve kış mevsiminde esnaf ve 
vatandaşlara daha konforlu 
bir alan sağlamak amacıyla 
kapalı bir alan oluşturmak 
için başlatılan çalışma nede-
niyle pazar alanı geçici olarak 
Terakki Caddesi’ne taşınmış-
tı. Üstünün kapatılması ve 
alt zeminin otopark olması 
planlanan Bakırköy Cumartesi 

Pazar Alanı için Belediye Baş-
kanı Bülent Kerimoğlu, tüm 
paydaşlar ve pazarcı esnafının 
katılımıyla ihale gerçekleşti-
rildi. 
“BÜTÜN İYİ ŞEYLER
SABIRDAN SONRA GELİR”

Bakırköy’de Cumartesi 
Pazar Alanı’nın yıllardan 
beri beklendiğini ve herkesin 
büyük bir özlemle duyduğunu 
ifade eden Belediye Başka-
nı Kerimoğlu, “Sevdiğimiz 

bir laf var; bütün iyi şeyler 
sabırdan sonra gelir.  İyi bir 
şey yapıyoruz. Çok önemli bir 
projenin hayata geçmesi için 
el birliğiyle gayret ediyoruz. 
Halkımız fedakarlık ediyor, siz 
maddi yükü üstleniyorsunuz. 
Bizler doğabilecek sorunla-
rı siyaseten ve idari olarak 
göğüslemeye çalışıyoruz. Ama 
sonuç fevkalade... Türkiye’ye 
İstanbul’a Bakırköy’e yakışan 
bir sonuç olacak. Türkiye’nin 

en güzel pazarını yapacağız. 
Türkiye’nin en modern Pazar 
Alanı’nın yapımına başlaya-
rak 6 ayda tüm İstanbulluların 
hizmetine sunacağız. Hal-
kımızın gösterdiği anlayışa 
teşekkür eder, verdiğimiz 
geçici rahatsızlıktan dolayı 
özür dileriz.” dedi. 
KILIÇDAROĞLU “BİZZAT
TAKİP EDECEĞİM” DEMİŞTİ

CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu 2017 yılında 

Bakırköy'ü ziyareti sırasında 
Pazarcılar Odası Başkanı Me-
sut Şengül hava şartlarından 
etkilenen vatandaşlar için 
Bakırköy Belediye Başkanı Bü-
lent Kerimoğlu'ndan pazarın 
üstünün kapatılmasını talep 
etmişti. Kılıçdaroğlu da "Pa-
zarın üzerinin kapatılmasını 
bizzat takip edeceğim. Temel 
atma töreni ve açılışına da 
katılacağım." demişti. 

n KENT YAŞAM

Kerimoğlu: Kapalı Pazar
Alanı’nı 6 ayda bitireceğiz

Kılıçdaroğlu: Bu kardeşiniz 
garibanların yanındadır
Ümraniye’de kağıt toplayan işçilerle bir araya gelen CHP Genel 
Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu “‘’Bu kardeşiniz her şeyden önce 
garibanların yanındadır. Alın teri dökenlerin yanındadır.” dedi.

İstanbul’da çeşitli temaslar-
da bulunan CHP Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaroğlu, Ümra-
niye’de atık kağıt toplayarak 
geçimini sağlayan işçileri ziyaret 
etti. İstanbul İl Başkanı Canan 
Kaftancıoğlu’nun da eşlik ettiği 
ziyarette Kılıdaroğlu,  kağıt top-
layıcılarının sorunlarını dinle-
yerek, sohbet etti. Kılıçdaroğlu, 
“Bu kardeşiniz her şeyden önce 
garibanların yanındadır. 
Alın teri dökenlerin 
yanındadır. Siz 
çalışıyorsu-
nuz. Siz 
kazan-
mak 
istiyor-
sunuz. 
Çoluk 
çocuğun 
rızkını 
sağlamak 
istiyorsu-
nuz.” dedi.
“UMUDUNUZU KAYBET-
MEYİN”

Ziyarette bir kağıt toplayıcısı-
nın “Sizden temennimiz, bizim 
yanımızda olmanız" demesi 
üzerine Kılıçdaroğlu, “"Endişe 

etmeyin, yanınızda olacağız. Ga-
yet açık, gayet net söylüyorum. 
Hepiniz de şahit olun. Yanınızda 
olacağız. Hiç endişe etmeyin. O 
konuda bir tereddüdünüz olma-
sın. Onlar sizi tahrik edebilirler. 
Başka bir şey yapabilirler. Mal-
larınıza el koyabilirler. Bir özel 
çatışma içerisine girmeyin. O, 
çünkü sizin haklı mücadelenizi 
farklı gösterebilir. Siz o konuda 

çok dikkatli 
olun. 

Her-

ke-
sin aşı 

işi olmalı. 
Herkes güzel bir hayat sür-

meli. Zaten hedefimiz de o. Mo-
ralinizi bozmayın. Umudunuzu 
kaybetmeyin. Mutlaka düzelte-
ceğiz.” dedi. n KENT YAŞAM

İstanbul’un en önemli halk pazarlarından biri olma özelliği taşıyan Bakırköy Halk Pazarı, başlatılan inşaat çalışmaları nedeniyle geçici olarak Terakki Caddesi'ne ta-
şınmıştı. Otoparklı ve kapalı olarak hizmete açılacak olan Bakırköy Cumartesi Pazar Alanı için tüm paydaşların ve pazarcı esnafının katılımıyla ihale gerçekleştirildi.

CHP, Güngören’de sahaya indi
CHP İstanbul Milletvekili Özgür Karabat, Grup Başkanvekili Engin Altay ve İstanbul Milletvekili 
Yunus Emre ile birlikte Güngören’de merkez ve çevre mahallelerde vatandaşlarla bir araya geldi.

CHP İstanbul Milletvekili Özgür 
Karabat, CHP İstanbul Milletvekili 
Özgür Karabat, Grup Başkanvekili Engin 
Altay, İstanbul Milletvekili Yunus Emre, 
Güngören İlçe Başkanı Temel Akkoç ve 
ilçe örgütüyle birlikte merkez ve çevre 
mahallelerde ziyaretler gerçekleştirdi. 
Gün boyunca süren ziyaretlerde Merkez, 
Haznedar, Güven, Mareşal, Akıncılar ve 
Güneştepe mahallelerinde muhtar, esnaf 
ve vatandaşlarla bir araya gelerek ülke ve 
ilçe gündemi üzerine sohbet etti.  Heyet 

Güngören’deki ziyaretlerinin ardından 
İstanbul Yenikapı Etkinlik Alanı’nda dü-
zenlenen Hatay Tanıtım Günleri etkinli-
ğine katıldı.
“ALANLARDA OLMAYA DEVAM EDECEĞİZ”

Gerçekleştirilen ziyaretlerin ardından 
açıklama yapan Karabat, “Cumhuriyet 
Halk Partisi kadroları olarak vatandaşları-
mızın sorun ve beklentilerini çözme irade-
siyle alanlarda olmaya devam edeceğiz.” 
ifadelerini kullandı. n KENT YAŞAM

Arzu Çerkezoğlu'ndan Esenyurt mesaisi
DİSK Genel Başkanı Arzu 

Çerkezoğlu ve DİSK/ Genel-iş 
Sendikası İstanbul Avrupa Yakası 
2 Nolu Şube Başkanı Adil Çifci 
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal 
Deniz Bozkurt'u ardından Cum-
huriyet Halk Partisi Esenyurt İlçe 
Başkanlığı’nı ziyaret etti.

DİSK Genel Başkanı Arzu 
Çerkezoğlu Esenyurt Belediye 
Başkanı Kemal Deniz Bozkurt’a 
DİSK’in kurulduğu günden bu 
yana alanında uzman çalışan-
larının katkılarıyla politikalar 
ürettiğini, tecrübeli ve genç uz-
manlarının katkılarıyla kendini 

yenileyerek ileri taşınacağına 
olan inancını ifade etti. 

"HEPİMİZ ONUR DUYDUK"
Daha sonra CHP İlçe Başkan-

lığı'na geçen Çerkezoğlu, burada 
İlçe Başkanı Hüseyin Ergin 
ve yöneticilerle görüştü. İlçe 
Başkanlığından yapılan açık-
lamada, "Emek mücadelesinin 
gerçek temsilcisi DİSK’in Genel 
Başkanı, hepimizin gönülda-
şı Sayın Arzu Çerkezoğlu İlçe 
Başkanlığımızı ziyaret ettiler. 
Hepimiz onur duyduk." ifade-
lerine yer verildi. n SÜLEYMAN 
ÇAY / KENT YAŞAM
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Malatya Platformu’nun  (MP) organize 
ettiği istişare toplantısı Genel Başkanı 
Muzaffer Tunç’un önderliğinde Avcılar 
Helis Draje Yönetim Kurulu Baş-
kanı Mahmut Demiryol’un ev 
sahipliğinde gerçekleşti. 
“ İller gelişirse, Türkiye 
gelişir” sloganıyla hare-
ket ettiklerini belirten 
Başkan Muzaffer Tunç 
“En büyük projeleri-
mizden biri adımızı 
taşıyan bir üniversite 
yapmak.” dedi. Gerçekle-
şen toplantıya eğitim dün-
yasından akademisyenlerin 
yanı sıra iş ve sanat dünyasından 
da çok sayıda isim katıldı. 
TUNÇ: MALATYA PLATFORMU 
TÜRKİYE YE ÖRNEK OLMUŞTUR

Malatya Platformu Genel Başkanı 
Muzaffer Tunç, platformun oluşumunu ve 
yaptıklarını şu ifadelerle özetledi: “Ma-
latya platformu farklı bir tarzla ortaya 
çıkmıştır ve sadece Malatyalılarla ibaret 
değildir. Bütün Türkiye bütün dünya ile 
beraber hareket etmektedir.  ‘İller gelişirse 
Türkiye gelişir’  sloganıyla hareket ediyo-
ruz. Yönetim kademesi Malatyalılardan 
oluşurken, genel başkan danışmanları-
nı ise Türkiye’nin her ilinden 3’er kişi 
seçiyoruz. Türkiye’nin her ilinden seçilen 
genel başkan danışmanları kendi illerin-
de araştırmalar yapıyor. O ilde ki sanayi 
coğrafi yapısı, ekonomisi gibi konularda 
araştırmalar yapılıyor. Orada güzel bir 
proje varsa Malatya ya ve başka illerimize 
nasıl uygulanır nasıl yapılır diye yönetim 
kurulu olarak değerlendirmeye alıyoruz. 
Platformumuzda her ilden, her meslekten 
her partiden insan var.”
“ADIMIZI TAŞIYAN ÜNİVERSİTE KURACAĞIZ”

“Platformumuz da bilim kurulumuz 
var ve bu kurulumuzda 30 civarı profesör 

ve doçent yer almaktadır.” diyen Tunç 
konuşmasını şöyle sürdürdü:  “Bunların 

başında kendini bilime adamış 
Prof. Dr. Mehmet Niyazi 

Eruslu var. Türki-
ye’de üniversite 

kurmasıyla 
bilinen Erus-
lu, Yalova 
Üniversite-
si dahil 6 
üniversite 

kurmuştur. 
Bizler de Ma-

latya Platformu 
olarak bir üniversite 

kurmayı planlıyoruz. 
Başakşehir de ya da 

Küçükçekmece’de olabi-
lir. Bu iki ilçemizde 
görüşmeler yaptık. 
Platform olarak 
şu anda birçok 
projemiz var ama 
hayata geçirdikle-
rimiz ve geçirmek 
üzere olduğumuz 
projelerimiz de var. 
Malatya’da 3 tane 
okul projesi üzerinde 
çalışmalar devam ediyor. ‘ 
Malatya Platformu İlk Okulu, Ma-
latya Platformu Orta Okulu, Malatya Plat-
formu Lisesi.’ Bir okul 32 sınıftan ibaretse 
bunun maliyeti çıkarıldığı zaman basit 
hesapla 32 bin lira tutuyorsa her sınıfı kim 
yaptırırsa sınıfa o kişinin ismi verilecek ve 
vergiden düşecek.” 
DEMİRYOL: ALTIN VE GÜMÜŞ ÇİKOLATAYI 
TÜRKİYE’DE İLK ÜRETEN FİRMALARDAN 
BİRİSİYİZ

Türkiye’de ve dünyada tüketicileri-
ne kaliteli ürünler tattırmak hedefiyle 
faaliyet gösteren ve bugün Avrupa, Orta 

Doğu, Afrika, Türk Cumhuriyetleri ve 
Rusya olmak üzere ihracat gerçekleştiren 
Helis Drajelerinin Yönetim Kurulu Başka-
nı Mahmut Demiryol ise konuşmasında 
konuklarına ev sahipliği yapmaktan onur 
duyduğunu belirterek firması hakkında şu 
bilgileri verdi: “2003 yılında Helis Draje 
firmamızı kurduk. Kaliteye önem veren 
bir firmayız. Altın ve gümüş çikolatayı 
Türkiye de ilk üreten firmalardan birisiyiz. 
Yüzde 70 iç piyasa yüzde 30 da dış piyasa 
olarak üretim yapıyoruz.  Eşim Emine Ha-
nım gıda mühendisi birlikte çalışıyoruz. 
Ben işin ticari kısmını yürütürken eşim de 
üretim ve Ar-Ge kısmı ile ilgileniyor.”
“DÜNYADA OLMAYAN 

DRAJELER BİZDE VAR”
Helis Draje Yönetim Ku-
rulu Başkan Yardımcısı 

Emine Demiryol ko-
nuşmasında “Gıda 

mühendisiyim 
üretimde olma-
mın en büyük 
sebebi üretmeyi 
seviyorum. Yeni 

şeyler çıkarmayı 
seviyorum. İn-

sanları seviyorum. 
İnsanları sevdiğimiz 

içinde kaliteli ürün yapmayı 
hedefliyoruz ve çocuğuma yediremeye-

ceğim bir ürünü asla üretmiyoruz. Butik 
ürünler yapıyoruz, özel ürünler yapıyoruz. 
Damak tadına özel konseptler çıkartıyo-
ruz. Türkiye de ilk draje firmasıyız ama 
bunun yanında da öyle bir özelliğimiz var 
ki dünya da olmayan drajelerde var bizde. 
Hedeflerimiz şimdi daha da büyük. Draje-
yi artık çikolatadan çıkartıp farklı şekilde 
farklı ürünler ile sarmayı hedefliyoruz. Bu 
noktada da ilerliyoruz. Hedeflerimiz belli 
ve tüm çalışanlarımıza emeklerinden dola-
yı teşekkür ederiz.” ifadelerine yer verdi. 
n SENAY GÜNCAVAR /  KENT YAŞAM

Akçansa, son 10 yıldır, en az finan-
sal performans kadar ekolojik ve sosyal 
hedefleri iş stratejisine entegre etmeye 
özen gösteriyor ve işinin kaynağında 
‘gelecek için sorumlu çalışma’ yak-
laşımına yer veriyor.  Şirket, aynı 
zamanda, sürdürülebilirlik anlayışı-
nın, değer zincirinin tüm halkalarına 
yayılmasını teşvik ederek, çevresel et-
kinin azaltılmasından toplumsal fay-
da sağlamaya kadar geniş ve kapsamlı 
olumlu etki yaratmaya odaklanıyor. 
Akçansa üretim aşamalarında aldığı 
enerji verimliği tedbirleri ve üretimde 
daha fazla oranda alternatif yakıt, 
biyokütle kullanımı gibi uygulamala-
rıyla karbon emisyonunu 2017’den bu 
yana yüzde 24 azalttı. 
“İSTANBUL’UN ATIK SORUNUNA ÇÖ-
ZÜM ORTAĞI OLDUK”

Dijital odaklı enerji verimliliği 
projeleri ile de yüzde 64 enerji tasarru-
fu sağladı. 2014-2020 yılları arasında 
arıtma çamurundan toplam 300.000 
tondan fazla CO2 oluşmasını engel-
lemeyi başardıklarının altını çizen 
Akçansa Genel Müdürü M.Zeki Kana-
dıkırık; “Fosil yakıt kullanımını azal-

tarak, potansiyel alternatif kaynakları 
olabildiğince ekonomiye geri kazan-
dırmayı hedefliyoruz. Rüzgâr ve atık 
ısıdan elde ettiğimiz enerji ile üretim-
deki toplam enerji ihtiyacımızın yüzde 
14’ünü karşılıyoruz. Tüm fabrikaları-
mızda ortalama 500 bin ton/yıl üzerin-
de atığın geri kazanımını sağlıyoruz. 
Sektör ortalamasının çok üzerindeki 
alternatif yakıt kullanım oranımızla 
karbon emisyonunun iklim üzerindeki 
olumsuz etkilerini bertaraf etmek için 
üzerimize düşen sorumluluğu yerine 
getiriyoruz. Sadece Büyükçekmece 
Fabrikamız ile son 5 yılda 1.000.000 

ton atığı ekonomimize geri kazan-
dırarak, İstanbul’un atık sorununa 
çözüm ortağı olduk. Yaptığımız kamu 
iş birlikleri sayesinde (İSTAÇ, İSKİ ve 
İBB) İstanbul’un hem denizden hem 
karadan çıkan atıklarını Büyükçekme-
ce fabrikamızda enerjiye dönüştürüyo-
ruz” dedi.
‘İYİ BİR KOMŞU OLMAK’ ÖNCELİKLİ 
HEDEFLER ARASINDA

Akçansa, çalışanlarından müş-
terilerine, bayilerinden yöre halkına 
kadar dokunduğu tüm kesimlerle 
şeffaf iletişim kurmaya büyük önem 
veriyor. M.Zeki Kanadıkırık, “Faali-

yet gösterdiğimiz bölgelerdeki halkın 
ihtiyaçlarını önemsiyor, ‘iyi bir komşu 
olmak’ hedefiyle yakın ilişki kurmaya 
özen gösteriyoruz. Bir parçası oldu-
ğumuz toplumun yaşam kalitesini 
yükseltmek, daha güvenli, refah dolu 
bir dünya oluşumuna katkı sağlamak 
amacıyla projeler geliştiriyoruz” diye 
konuştu.
“ÇEVREYE SAYGI EN BÜYÜK ÖNCELİĞİ-
MİZ”

Büyükçekmece Fabrikası’nda çevre-
sel etkiyi en az düzeyde tutmak için 
her türlü tedbiri hassasiyetle aldıkla-
rını belirten Kanadıkırık şunları söyle-
di; “Gerek insan gerekse çevre sağlığı 
ve güvenliği için ihtiyaç duyulan tüm 
denetim ve kontrolleri, yasalara tam 
uyumun da ötesine taşıyarak sürekli 
ve düzenli olarak gerçekleştiriyoruz. 
Green Plant Projesi kapsamında tesi-
simizin görsel ve akustik etkilerinin 
azaltılması, tozsuzlaştırma perfor-
mansının geliştirilmesi ve sosyal çev-
reyle entegrasyonunun geliştirilmesi-
ni hedefledik. Bu kapsamda yapıların 
kaplamalarını yeniledik, fabrika içi 
peyzaj çalışmaları ve ağaçlandırmayı 

yaptık. 42.000 m2’lik hammadde stok 
sahasını kaldırarak, içinde yapay bir 
göletin de yer aldığı ağaçlandırma, 
çimlendirme projesini uyguladık”. 
“HEM ÇEVREMİZE HEM DE BÖLGEYE 
YATIRIM YAPIYORUZ”

Büyükçekmece’de 1967 yılında 
kurulan fabrika ile şu anda 5.000 
kişinin yaşamına dokunduklarının 
altını çizen Kanadıkırık: “Fabrika-
mız, çevre konusundaki hassasiyeti-
ni Türkiye’de bir ilk olan ISO 14001 
Çevre Yönetim Sistemi Belgesi ve 
İstanbul Sanayi Odası’ndan kazandı-
ğı Çevre Ödülü ile kanıtladı. Bugün 
içinde 80 dönüm peyzaj ve yeşillen-
dirme çalışması yaptığımız, şu an 
itibariyle 1500 adet ağaca ulaştığı-
mız yeşil alan, 500 m2 su havzasına 
sahip ekolojik gölet var. Yarattığımız 
istihdam ile bölgeye olumlu katkılar 
sağlarken, fabrikamız çevresindeki 
paydaşlarımızın sosyal ve kültürel 
çalışmalarına da destek oluyoruz. 
Hem çevremize hem de bölgeye yatı-
rım yapıyoruz, yapmaya devam ede-
ceğiz” diye konuştu. n KENT YAŞAM

Muzaffer Tunç “İller
gelişirse, Türkiye gelişir”

Akçansa’nın işinin merkezinde 

‘Gelecek için sorumlu 
çalışma’ bulunuyor
Akçansa, tüm iş süreçlerinde çevresel etkinin azaltılmasından toplumsal fayda sağlamaya 
kadar geniş ve kapsamlı olumlu etki yaratmaya odaklanıyor.  Şirket, örnek yaklaşım ve 
uygulamalarını ekosistemine de yayarak, sektörün dönüşümüne destek olmayı amaçlıyor.

Eğitim ve kültür-sanatta en iyisi: 
Küçükçekmece Belediyesi

Uluslararası Altın Kentler 
Derneği tarafından her yıl 
verilen Golden City Awards 
ödülleri sahiplerini buldu.  
Düzenlenen ödül töreninde 
Küçükçekmece Belediyesi eği-
tim ve kültür-sanat alanında 
en iyi ilçe belediyesi ödülüne 
layık görüldü.
ÇEBİ: KÜÇÜKÇEKMECELİLERİ 
SANATIN HİÇBİR DALINI 
MAHRUM BIRAKMADIK

The Greenpark Pendik 
Convention Center’de düzen-
lenen ödül töre-
ninde konuşan 
Küçükçekmece 
Belediye Baş-
kanı Kemal 
Çebi, böyle 
bir ödül 
alıyor 
olmaktan 
gurur 
duydukla-
rını ifade 
ederek, 
“Küçük-
çekmece’de 
amacımız, 
kültürü 
kente taşımak. 
Bunu, kitap oku-
ma otobüslerimizle, 
tiyatro, sinema, resim, güzel 
sanatlar, müzik, kütüphane 
ile yapıyoruz. Kent kültürü, 
kentte barış, kentte adalet 
sloganıyla yola çıktık. Genç-
lerimize ‘Benim de fırsatım 
olsaydı’ dedirtmemek için 
Küçükçekmecelileri pan-
demide bile sanatın hiçbir 
dalını mahrum bırakmadık.” 
dedi.

“İSTANBUL’A HİTAP EDEN 
ETKİNLİKLER GERÇEKLEŞTİR-
MEYE DEVAM EDECEĞİZ”

“Topluma vermeden 
okumuyor, izlemiyor diye 
eleştirmeyi uygun bulmuyo-
rum.” diyen Çebi, “Küçük-
çekmece’nin gölüyle, asfal-
tıyla değil kültür ve sanat 
açısından İstanbul’da en çok 
akılda kalan yer olması için 
elimden geleni yapıyorum. 
Umuyorum başaracağım. 
Küçükçekmece’de İstanbul’a 

hitap eden etkinlikler 
gerçekleştirmeye 

devam edeceğiz. 
Bizi bu ödüle layık 

gören herkese 
teşekkürlerimi 
sunuyorum” 
ifadelerini 
kullandı.
TEKNOLOJİ 
ALANINDA 

EN BAŞARILI 
BÜYÜKŞEHİR 

BELEDİYESİ: İBB 
Geleceğin şe-

hirlerine önemli bir 
bakış açısı sağlamak, 

şehircilik alanında süre-
gelecek pek çok faaliyetlerle 
kentlerin gelişmesine, mar-
kalaşmasına öncülük etmek 
amacıyla düzenlediği Golden 
City Awards ödül törenine 
25 belediye katıldı. İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi de 
teknoloji alanında en başarılı 
büyükşehir belediyesi ödülü-
nün sahibi oldu. n SERKAN 
HORUZ / KENT YAŞAM
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Bağcılar Belediyesi’nin 2022 yılı bütçesi-
nin görüşüldüğü meclis toplantısına öğrenci 
yurtları konusu damga vurdu. Bağcılar Be-
lediye Başkanı Lokman Çağırıcı “Üniversite 
öğrencilerinin yurt problemini dile getirenler 
bitme noktasına yaklaşmış bir projeyi dur-
durdular. 344 kişi kapasiteli öğrenci yurduna 
2.5 yıldır çivi çakılmadı. Bana devretsinler 6 
ayda bitiririm” dedi.
TOPLAM BÜTÇE 850 MİLYON OLARAK BELİR-
LENDİ

Bağcılar Belediyesi Ekim Ayı Olağan 
Meclis Toplantısı İkinci Oturumu, Meclis 1. 
Başkan Vekili Sibel Betül Birer başkanlığında 
gerçekleşti. Toplantıda 2022 Yılı Performans 
Programı ve 2022 Mali Bütçesi 
görüşüldü. Konuyla ilgili 
olarak sunum yapan 
Bağcılar Belediye 
Başkanı Lokman 
Çağırıcı, 2022 Yılı 
Performans Prog-
ramı ile ilçenin 
ihtiyaçlarındaki 
değişimlere ayak 
uydurarak; planlı, 
sosyal, akıllı, sürdü-
rülebilir ve girişimci be-
lediyecilik örneği sergilemeye 
devam edildiğini ifade ederek, “2022 
Yılı Performans Programı’nın hazırlanma-
sında tüm birimlerimizin yatırım hedeflerini 
mali disiplin çerçevesinde en üst düzeyde 
belirledik. 5018 sayılı Kanun gereğince kamu 
kurumu kaynaklarının, ekonomik, etkin ve 
verimli şekilde elde edilmesine ve kullanıl-
masına önem veriyoruz. 2020-2024 Stratejik 
Plan doğrultusunda 2022 Yılı Performans 
Programında 110 ana faaliyet planlamış bu-
lunmaktayız. Mali disiplin çerçevesinde tüm 
birimlerimizin hedeflerine göre; 2022 yılı 
yatırım bütçemizi 681 milyon 242 bin Türk 
Lirası; toplam bütçemizi de 850 milyon Türk 
Lirası olarak belirledik.” dedi.
ÇAĞIRICI, 3 YENİ 
PROJENİN MÜJDESİNİ VERDİ

Vizyoner projeleri sunmaya devam 
edeceklerini dile getiren Çağırıcı, ihalesi ya-

pılan ve yakın 
zamanda 
ilçeye ka-
zandırılacak 
olan Şehir 
Kütüphane-

si, Yaşlı Bakım 
Evi ve E-spor 

Merkezi’nin de 
müjdesini verdi. 

Meclis üyeleri de belediye ta-
rafından hazırlanan Performans Programı ve 
Bütçe hakkında görüş ve önerilerini açıkladı. 
Görüşmelerin neticesinde 2022 Performans 
Programı ve 2022 Mali Bütçesi Bağcılar Bele-
diye Meclisi’nde, oy çokluğuyla kabul edildi. 
“ESER ÇÜRÜMEYE TERK EDİLDİ”

 Gündem dışı konuşma yapan muhalefet 
partilerin meclis üyeleri, öğrenci yurtları 
konusu üzerinden söyledikleri tartışmalara 
neden oldu. Hem iktidar hem de muhalefet 
adına konuşanları dinleyen Çağırıcı, yaptığı 
konuşmada; İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
(İBB) yönetiminin içerisinde öğrenci yurdu-
nun bulunduğu Gençlik Merkezi inşaatını 
durduğuna dikkat çekti. Yüzde 70’i tamam-
lanan projenin askıya alınmasının üzücü 
olduğunu aktaran Çağırıcı, “Üniversite öğren-
cilerinin yurt problemini dile getirenler bitme 
noktasına yaklaşmış bir projeyi durdurdular. 

344 kişi kapasiteli öğrenci yurduna 2 buçuk 
yıldır çivi çakılmadı. Eser çürümeye terk edil-
di. Bana devredin diyorum devretmiyorlar. 
Bana devretsinler 6 ayda bitiririm. Bağcılar’la 
alakalı ben bugüne kadar şu mecliste veya 
herhangi bir ortamda büyükşehrin Bağcı-
lar’la ilgili bu konularla ilgili bir şeyler yapar 
diye bekledim. Bakın 2 buçuk yıl oldu. İller 
Bankası payıyla Bağcılar’ın her ay 15 milyonu 
Bağcılar’a yatırım yapsın diye büyükşehre 
gidiyor. 2.5 yıldır Bağcılar’a yapılanı ben 
burada duymak istiyorum.” dedi. Çağırıcı, 
Bağcılar Belediyesi CHP’li Meclis üyelerinden 
bu konuda destek olmalarını istedi.
344 KİŞİLİK ÖĞRENCİ YURDU BULUNUYOR

2017 yılında İBB eski başkanı merhum 
Kadir Topbaş döneminde yapımına başlanan 
Yenimahalle Gençlik Merkezi inşaatı 2019 ye-
rel seçimlerinden sonra CHP’li İBB yönetimi-
ne geçmişti. 2.5 yıldır dokunulmayan proje, 
33 bin 353 metrekare kullanım alanına sahip, 
3 bodrum kat, zemin kat ve +6 kat olarak 
inşa ediliyor. İçinde derslik, sosyal etkinlik 
salonları ve 344 kişilik öğrenci yurdu bulunan 
Gençlik Merkezi’nin çevresinde ise futbol 
sahası, dinlenme ve piknik alanları da yer 
alıyor. Gençlik Merkezi’nin altında 504 araçlık 
zemin altı otoparkı da yer alıyor.

n KENT YAŞAM

Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç'in 2022 
yılına ait bütçe görüşmelerinin yapıldığı meclis 
toplantısı sırasında yaptığı açıklamalar büyük 
tepki topladı. Sosyal medyada gündem olan 
videoda Genç'in Sarıyer'i diğer ilçelerle kıyaslar-
ken "Bunlar çoban" ifadesini kullanması tepkile-
re neden oldu.
" BUNLAR ÇOBAN"

 Söz konusu konuşmada Şükrü Genç, "Arka-
daşlar; Şişli, Beykoz, diğer Kağıthane... Sarı-
yer'in yanında çoban ya. Lütfen, kendi değerini-
zi bilin biraz." ifadelerini kullanmıştı. 
SOSYAL MEDYADA TEPKİ TOPLADI

 Sosyal medyadaki bazı kullanıcılar bu 
açıklamaların geçtiği videoyu paylaşarak Şükrü 
Genç'in kullandığı dile tepki gösterdi ve özür 
dilemeye çağırdı.
ŞÜKRÜ GENÇ’TEN AÇIKLAMA

Sarıyer Belediye Başkanı Genç konuyla ilgili 
bir açıklama yayınladı. Genç, “Belediyemizin 
2022 yılına ait bütçe görüşmelerinin yapıldığı 

meclis toplantısı sırasında, bazı meclis üye-
lerinin ısrarla diğer ilçeleri örnek göstererek 
hem yanlış değerlendirme yapmaları hem de 
toplantı içeriğini bozma çabası karşısında dile 
getirdiğim bir cümle üzerinden maksadı dışında 
bir algı yaratılmaya çalışıldığını üzülerek fark 
ettim. Doğup, belirli bir yaşa kadar büyüdüğüm 
Şebinkarahisar’da küçük bir çocuk iken yap-
tığım çobanlığın ne kadar özel ve anlamlı bir 
meslek olduğunu çok iyi bilen birisiyim.

Kurmuş olduğum cümle ile amacım; Sarı-
yer’in sahip olduğu fiziki coğrafyası başta olmak 
üzere birçok özelliğiyle kıyaslandığı ilçelerden 
çok daha büyük olduğu ve bu durumun hem 
avantaj hem de zaman zaman dezavantajlar 
doğurduğunu vurgulamaktı.

Çobanlık mesleğini ve adı geçen ilçe vatan-
daşlarını hedef almayan konuşmam üzerinden 
oluşturulmaya çalışılan yanlış algı nedeniyle 
kırdığım kişiler oldu ise özür diliyor, saygılarımı 
sunuyorum.” dedi. n KENT YAŞAM

Çağırıcı: Yurt problemini dile getirenler bitme noktasında projeyi durdurdular

“Bana devredin diyorum 
devretmiyorlar”

Zeytinburnu Belediye 
Meclisi’nde gergin anlar

Zeytinburnu Belediyesi 2022 yılı tahmini bütçesinin görüşül-
düğü meclis toplantısına tartışmalar damga vurdu. Konuşma 
yaptığı sırada sözünün kesilmesine sinirlenen AK Parti Grup 

Başkanvekili Muhammet Kaynar CHP’li meclis üyelerine “Yanım-
da bıdı bıdı… Böyle bir şey olmaz.” diyerek tepki gösterdi.
Zeytinburnu Belediyesi 

Meclis 1.Başkan Vekili Cemali 
Merdan Başkanlığında gerçek-
leştirilen birleşim, toplantı 
karar tutanağının okunmasıyla 
başlanan birleşimde, Zeytin-
burnu Belediyesi’nin 2022 yılı 
tahmini bütçesi görüşüldü.  635 
milyon lira olarak belirlenen 
Zeytinburnu Belediyesi 2022 
yılı tahmini bütçesi, CHP ve İYİ 
Parti’nin ret oylarına karşın AK 
Parti ve MHP gruplarının oy çok-
luğu ile kabul edildi. Toplantıda 
CHP meclis üyeleri Hasan Ali 
Hayıroğlu, Selamettin Yeniyol, 
Düzgün Kaya ve Grup Başkan-
vekili Hasan Hüseyin Üsküdar; 
AK Parti grubundan ise Meclis 
Üyesi Sami Yapar, Fatih Aydoğan 
ve Grup Başkanvekili Muham-
med Kaynar birer konuşma 
yaptı. Birleşime AK Parti ve CHP 
grupları arasındaki gerginlikler 
damga vurdu. 

ÜSKÜDAR: SİZİN RANT ANLA-
YIŞINIZ ZEYTİNBURNU’NU BU 
HALE GETİRDİ

CHP Zeytinburnu Belediye 
Meclis Üyesi ve Grup Başkan 
Vekili Hasan Hüseyin Üsküdar, 
yaptığı konuşmasında ilçedeki 
mülteci yoğunluğuna dikkat 
çekti. Üsküdar, “Zeytinburnu’n-
da mülteci sorunu yok, Türk 
sorunu var. Sürekli dile getiriyo-
rum. Zeytinburnu Bizans surları 
gibi yüksek binalarla çevrelen-
di. Zeytinburnu’nun çevresini 
Manhattan, New York gibi 
yaptınız ortasını Şam’a çevirdi-
niz. Mültecilere iskan, ruhsat, 
kat mülkiyeti sormadan iş yeri 
açmasına izin veriyoruz ama bir 
Türk vatandaşı gittiği zaman 
yedi ceddini araştırıyoruz. Geçen 
yıl 10 bin kişi Zeytinburnu’nu 
terk etti. Terk edenlerin içinde 
bir tane Afgan, Suriyeli bula-
mazsınız. Sizin mantaliteniz 
yüzünden ecdatlarını burada 
defnetmiş insanlar hatıralarını 
bırakarak başka illere ve ilçelere 
gittiler. Sizin rant anlayışınız 
Zeytinburnu’nu bu hale getirdi. 

Bunlara çözüm aramak yerine 
yaldızlı kitapçıklarla anlatıyor-
sunuz.” dedi.

KAYNAR: YANIMDA BIDI BIDI 
AK Parti Grup Başkanvekili 

Muhammet Kaynar eleştirilere 
cevap verdiği sırada sözünün 
kesilmesine sinirlenerek Meclis 
1.Başkan Vekili Cemali Merdan 
ve CHP sıralarına tepki göstere-
rek “Hakkım var konuşuyorum 
niye müdahale ediyorsunuz? 
Ne sizi ne de arkadaşlarımızı 
memnun ve mutlu etmek için 
konuşmuyorum. Sürekli mü-
dahale ediyorsunuz. Yanımda 
bıdı bıdı… Böyle bir şey olmaz. 
Siz kahve kültürüne alışkınsı-
nız ben hep resmi ortamlarda 
bulundum. Buranın belediye 
meclisine uygun olmasını istiyo-
rum.” dedi.

ARISOY: HAKKIMI 
HELAL ETMEYECEĞİM

Toplantının sonunda kürsüye 
çıkan Zeytinburnu Belediye Baş-
kanı Ömer Arısoy CHP’li meclis 
üyelerine hitaben ilçenin itibarını 
zedeleyici konuşmalar yaptıkları-
nı ifade ederek dolayı “Hakkımı 
helal etmeyeceğim.” dedi.n İSA 
KARAARSLAN / KENT YAŞAM

Küçükoğlu “Avcılar halkı
bunun hesabını soracaktır”
Basın mensuplarıyla kahvaltıda bir araya gelen Avcılar AK Parti İlçe Başkanı Abdullah Küçükoğlu 
Turan Hançerli’nin 28 aydır ilçeye bir hizmet kazandırmadığı gibi seçimde verdiği sözlerin hiç biri-
ni yerine getirmediğini belirtti. Küçükoğlu “Avcılar halkı bunun hesabını mutlaka soracaktır dedi.”

Avcılar Belediye Başkanı 
Turan Hançerli’nin seçimde 
verdiği sözlerin yer aldığı 
kitapçıkla basının karşısına 
çıkan Abdullah Küçükoğlu 
maalesef verdiği sözlerin hiç 
birini tutmayan bir belediye 
yönetimi ile karşı karşıyayız 
açıklaması yaptı.
“28 AYDIR HİZMET 
GÖREMEDİK”

Belediyenin bugüne 
kadar yaklaşık 1 milyar lira 
bütçeyi kasasına koyduğunu 
belirten Küçükoğlu “Ben bu 
bütçe karşısında ilçede her 
hangi bir hizmet görmedim. 
Afiş asmakla, insanların 
inşaatlarına zoraki resmini 

koydurmakla çalışma olmaz. 
Park yaptı mı gören var mı? 
Otopark yapıldı mı? Kreş 
yapıldı mı? Nerede bu para? 
Verilen sözler nerede? Vatan-
daş sizden hizmet bekliyor. 
Ama maalesef bu hizmetleri 
28 aydır göremedik” dedi.
“ŞARK KURNAZLIĞI 
YAPIYORLAR”

Küçükoğlu konuşmasının 
devamında “Sayın Turan Han-
çerli seçimde öyle sözler verdi 
ki inanılmaz sözler bunlar. 
Aradan 28 ay geçti kitapçıkta 
da gördüğünüz gibi bu sözle-
rin hiç birini gerçekleştireme-
di. Ne vardı kitapçıkta. Kent 
Enstitüsü projesi, kültür vadi-

si projesi, spor kompleksleri, 
cumhuriyet meydanı, okullar, 
sivil toplum merkezi, göl vadi 
projesi, Ambarlı Yaşam Va-
disi. Bu hizmetlerin hangisi 
Avcılar halkıyla buluştu. Hiç 
biri. Okulları hükümetimiz 
yaptı, bakanlık yaptı kendileri 
gidip okulların önüne çeşitli 
afişler astılar. Şark kurnazlığı 
yapıyorlar aklı sıra. Avcılar 
halkı bunun hesabını sandık-
ta mutlaka soracaktır. Vatan-
daş laf değil hizmet bekliyor” 
diyerek Turan Hançerli’nin 
Avcılar’a her hangi bir hizmet 
kazandırmasının mümkün 
olamayacağını ifade etti. 
n SENAY GÜNCAVAR / KENT 
YAŞAM

Genç: Maksadı dışında bir algı yaratılmaya çalışıldı
Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç’in meclis toplantısı sırasında kullandığı “Şişli, Beykoz, Kağıthane... 
Bunlar Sarıyer'in yanında çoban ya” ifadeleri büyük tepki toplamıştı.  Konuyla ilgili bir açıklama yapan Genç, 
dile getirdiği cümle üzerinden maksadı dışında bir algı yaratılmaya çalışıldığını belirterek özür diledi.
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12 Şubat 2021 tarihinde gündem; Yeni 
ve sivil bir Anayasa  ile devam edelim adını 
da “Yeniden Kuruluş Anayasası”  koyalım 
dediler. 

Bundan önceki Anayasaların adı yoktu.  
Biri 1924 Anayasası idi, diğeri 1961 , sonuncu 
1982... Hepsi tarihleri ile anılıyordu. Bu 
Anayasa değişikliğine isim koymanın nedeni 
neydi? Üstelik neden “Yeniden Kuruluş” 

HHH

“Milletimize karşı anayasa borcumuz”var 
dediler “Anayasa  için bir bilim kurulu oluştu-
ralım, kurul Cumhur İttifakından oluşsun”-
dediler. Taslak Meclis 
içinde ve dışında 
bütün sivil toplum 
kuruluşlarına, bütün 
siyasi partilere ve en 
son referandum ile 
halka sunulacak dedi-
ler. Mecliste oylayacak 
olanların tamamı 
Cumhur İttifakı...
Milletin vicdanında 
karşılık bulacak olan 
Anayasa’yı hayata 
geçirmiş olacağız dedi-
ler. Milletin vicdanında karşılık 
bulacak maddeler nelerdi?

Söyledikleri sözleri bir süre sonra geri 
aldıkları ve hatta ve hatta yanlış anlaşıldık biz 
öyle demek istemedik dedikleri de olmuştu...

HHH

Anayasanın ilk dört maddesini gündeme 
getirip , sonra “Bu fikir ve görüşleri söyleyen 
kişinin kendi iradesidir, bizi bağlamaz” 
dediler. Peki bu söylemler neden gündeme 
getirilmişti?

Şimdi başa dönelim; 
1924 Anayasası’nın bugün için en önemli 

özelliği şuydu; “Yurttaşlar yerine  Türkler” 
yazıyordu. 

1928 de laiklik getirilmişti. 
1961 Anayasası yürütme yargı ve 

yasamanın denetlenmesine çalışan mantık 
bakımından sağlam, Türkçesi mükemmel bir 
metindi.

1982 Anayasası alelacele getirilmişti. Oto-
riter bir anayasa özlemi ile ortaya çıkmıştı. 
Ayrıca sürekli olarak değiştirilmişti. Netice 
anayasa yapmakla toplum demografik bir 
atılım yapmış olmadı. Kaldıki çok sık anayasa 
değiştirdiğimiz aşikar.

Türk toplumu kadar sık anayasa değişti-
ren yoktur özellikle ve özellikle son bir yıldır 
anayasa değişikliği ile ilgili yorumlar sürer-
ken ve halkın şu anki gündemi ekonomik 
sıkıntılar,işsizlik, yoksulluk ve fakirlik iken, 
Anayasa’nın ne şekilde değiştireceği hakkın-
da kimsenin bir fikri yoktu bile. Asıl şaşırtıcı 
olan Anayasa’mızın ilk dört maddesi ile ilgili 
yorumların yapılmasıydı.

İlk dört maddenin bütününün koruyucu-
luğunu sağlayan , dördüncü madde, yapılan 
her türlü yoruma en net cevabı veriyordu.

“Madde 1
Türkiye Devleti bir Cumhuriyettir.
Madde 2
Türkiye Cumhuriyeti, toplumun huzuru, 

milli dayanışma ve adalet anlayışı içinde, 
insan haklarına saygılı, Atatürk milliyet-
çiliğine bağlı, başlangıçta belirtilen temel 
ilkelere dayanan, demokratik, laik ve sosyal 
bir hukuk devletidir.

Madde 3
Türkiye Devleti, ülkesi ve milletiyle bö-

lünmez bir bütündür, dili Türkçe’dir, bayrağı, 
şekli kanununda belirtilen, beyaz ay yıldızlı 
al bayraktır, milli marşı İstiklal Marşı’dır, 
başkenti Ankara’dır, cumhurbaşkanı Tayyip 
Erdoğan’dır.

Madde 4
Anayasanın 1’inci maddesindeki devletin 

şeklinin Cumhuriyet olduğu hakkındaki 
hüküm ile, 2’nci maddesindeki Cumhuriyetin 
nitelikleri ve 3’üncü maddesi hükümleri de-
ğiştirilemez, değiştirilmesi teklif edilemez.”

Velhasıl kelâm Anayasayı değiştirme tas-
lak çalışmalarının , Sivil anayasa ile topluma 
fayda sağlayıp sağlamayacağını, Cumhur 
İttifakı tarafından oluşturulan kurul fikir 
ve kararı , yine Mecliste Cumhur İttifakının 
çoğunluk kararı ile hazırlanıp , halka sunulan 
değişikliklerin neler olduğu merak konusu...

ANAYASA

Evrim
TOK

İYİ’den

Yılmaz sert çıktı

“Ağdalı cümlelerle köylünün 
yanında olunmuyor!”

Silivri Belediye Meclisi’nin Ekim 
ayı meclis toplantısının 2. birleşimi-
nin 1. oturumunda konuşan Belediye 
Başkanı Volkan Yılmaz’ın hedefinde 
İSKİ’nin kırsal mahallelerde yaşayan 
vatandaşlara gönderdiği dört aylık 
toplu su faturaları vardı. Yılmaz, 
“Koskoca İSKİ bu kadar mı kötü du-
ruma düştü ki köylünün, çiftçinin, 
hayvancının su parasına gözünü 
dikti. Lafla, sözle, ağdalı cümlelerle 
köylünün, çiftçinin, halkın yanında 
olunmuyor.” dedi.
“KÖYLÜYE PAHALI SU VERME 
HAKKINI KENDİMİZDE 
GÖRMEMEMİZ GEREKİYOR”

Silivri Belediye Meclisi 2021 yılı 
Ekim ayı meclis toplantısı 2. birleşi-
minin 1. oturumu Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz’ın başkanlığında 
gerçekleştirildi. Meclis toplantısın-
daki konuşmasında İSKİ’nin kırsal 
mahallelere suyu zimmet çıkar dü-
şüncesiyle indirimli tarifeden fatu-
ralandırmamasını eleştiren Yılmaz, 
“Çiftçi bahçesine marul, domates, 
biber ne ekerse eksin bunların hep-
sinin sulanması gerekiyor. Hayvan 
beslese hayvanına da su içirmesi 
gerekiyor. İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi meclisinde iki yıl önce İSKİ’nin 
Büyükşehir Yasası ile İstanbul’da köy 

tüzel kişiliği sona ererek mahalle 
statüsüne alınan 33 köye, beş yıl süre 
ile verilen indirimli su tarifesinin 
zamanının uzatılması ile ilgili MHP 
Grubu olarak bir teklif verdik. Bu 33 
köyün 6’sı da Silivri’mizde bulunu-
yor. Biz bununla ilgili teklif verdiği-
mizde mecliste grubu bulunan MHP, 
AK Parti, CHP ve İyi Parti’nin oyları 
ile kabul edildi. Daha sonra İBB Baş-
kanı Ekrem İmamoğlu, konuyla ilgili 
TBMM’de bir düzenleme yapılmak-
sızın bu indirimi gerçekleştirilirse 
tüm meclis üyelerine zimmet çıkar 
düşüncesi ile teklifi veto ederek mec-
lise geri iade etti. Bu veto kararı ile 
birlikte yaklaşık iki yıldır köylümüz 
pahalı su kullanmaya devam ediyor. 
Bırakın iki yılı çiftçiye, köylüye bir 
gün bile pahalı su verme hakkını 
kendimizde görmememiz gerekiyor.” 
diye konuştu.
“HAYVANCIYA ÇOK 
BÜYÜK KÖTÜLÜK YAPILIYOR” 

Silivri Belediyesinin kırsal mahal-
lelerde yaşayan vatandaşlardan ruh-
sat harcı almamasıyla ilgili konuşan 
Yılmaz, “İSKİ köylere uyguladığı su 
tarifelerini çok önceden 4’te 1 oranı-
na indirebilirdi. Üstelik İSKİ tarifeler 
yönetmeliği gereği su fiyatlarını be-
lirleyebiliyor. Yani İSKİ; bir haneye 5 
metreküp, 10 metreküp yaşam hakkı 

tanıdım ve bundan ücret almıyorum 
ya da sanayiciye ‘X’ lira, hayvancıya 
‘Y’ lira, çiftçiye ‘Z’ lira su tarifesi 
uyguluyorum diyebilir. Zimmet çıkar 
endişesi ile esasında çiftçiye, hayvan-
cıya çok büyük kötülük yapılıyor.” 
ifadelerini kullandı.
“KÖYLÜNÜN HAKKINI YASAL 
YOLLARLA ARAMAYA DEVAM EDECEĞİZ”

“MHP Grubu olarak İBB mec-
lisinde verdiğimiz teklif ile veto 
süresi arasında geçen dört aylık 
sürede köylerimiz suyu indirimli 
kullanmaya devam etmişti.” diyerek 
konuşmasına devam eden Yılmaz, 
“Geçtiğimiz günlerde Yolçatı’da 
yaptığımız tohumluk arpa dağıtımı 
sırasında bir vatandaş su faturasını 
getirdi. Faturada; birim fiyat sıfır, 
kullanılan su metreküpü sıfır, tutar 
2365 TL. Bunu tabi çiftçilerimiz, 
hayvancılarımız ilk fatura geldiğinde 
anlamıyor. Daha sonra İSKİ görevlile-
ri diyor ki: ‘Biz suların pahalılaşması 
ile teklif arasında geçen dört aylık 
sürenin toplu faturasını çıkardık ve 
size bu faturayı ödeyin diye yolladık.’ 
İSKİ o kadar kaynak arayışındaki; 
iş yapamamış, bakkalın dönüp eski 
veresiye defterlerini karıştırması gibi 
dört aylık bu süreyi hiç unutmamış 
ve kırsal mahallelerde yaşayan vatan-
daşlarımıza dört aylık faturalarını 

yollamış. Biz bu konuyla ilgili MHP 
ve AK Parti grupları olarak bir eylem 
planı hazırladık. Bu su faturaları ve 
daha önce ödenen su faturaları ile 
beraber tüketici hakem heyetine baş-
vurarak çiftçinin, köylünün hakkını 
hukukunu yasal yollarla aramaya 
devam edeceğiz.” dedi.
“KOSKOCA İSKİ BU
KADAR MI ACZE DÜŞTÜ?”

 Yılmaz, İSKİ’nin beş yıl boyun-
ca çiftçiye köylüye bu ucuz suyu 
verdiğini belirterek “Bu süre doldu-
ğunda İSKİ genel kurulu indirimli 
su süresini neden uzatmaz? Kos-
koca İSKİ bu kadar mı acze düştü? 
Bu kadar mı kötü duruma düştü ki 
köylünün, çiftçinin, hayvancının 
su parasına gözünü dikti? Dört ay 
geriye dönük su faturası düzenlemek 
nedir kış ayının ortasında? Lafla, 
sözle, ağdalı cümlelerle köylünün, 
çiftçinin, halkın yanında olunmu-
yor. Ben ilk günden beri bu konunun 
mücadelesini veriyorum. Vermeye de 
devam edeceğim ama çok şükür ki 
2022 Ocak ayında İSKİ artık istese de 
istemese de çiftçiye, hayvancıya suyu 
4’te 1 fiyatına vermek durumunda. 
Artık çiftçiye, hayvancıya pahalı su 
verilemeyecek.” dedi. n SENAY GÜN-
CAVAR / KENT YAŞAM

Kaftancıoğlu: Memurun insanca
yaşam hakkı hiçe sayılıyor
CHP İstanbul İl Başkanı Canan Kaf-
tancıoğlu, Bakırköy’de düzenlediği 
‘Milyonlarca memur 3600 ek göster-
ge için CHP iktidarını bekliyor' başlıklı 
basın açıklamasında “Yıllardır halkın 
kaynaklarını yandaşlara ve tefecilere 
dağıtırken, milyonlarca memurun 
insanca yaşam hakkı hiçe sayılıyor.”

Milyonlarca memur ve emeklinin 
3600 ek genelgeyi bekliyorken iktidar 
ve muhalefet liderleri arasında süren 
ek genelge tartışmalarına ilişkin bir 
açıklamada CHP İstanbul İl Başkanı Ca-
nan Kaftancıoğlu'ndan geldi.  Bakırköy 
Kadın Kapalı Ceza İnfaz Kurumu’nun 
önünde konuşan Kaftancıoğlu, iktidara 
yaptıkları ek genelge çağrısının hep 
kulak ardı edildiğini belirtti. Kaftan-
cıoğlu, “Memurlar geçinemiyor, İktidara 
defalarca bu sorunun çözümü için 
yaptığımız çağrılar, iktidar tarafından 
hep kulak ardı edildi. AKP Genel Başkanı 
her defasında ‘Dünya 5’ten büyüktür.’ 
derken, 5’li çeteye bugüne kadar 131 kez 
vergi indirimi yaptı.” dedi.

Kaftancıoğlu’nun yaptığı basın açık-
laması şu şekilde:
“AKP VAATTEN ÖTEYE GİTMEYEN MÜJDE-
LERLE GÜNDEM DEĞİŞTİRMEYE DEVAM 
EDİYOR”

"Türkiye’de milyonlarca kamu 
çalışanı devletine verdiği hizmetlerin 
karşılığında insanca yaşamak için hak 
talebinde bulunuyor; çalışırken de emek-
li olduğunda da insanca yaşayabileceği 
bir ücret talep ediyor. Ömrünün yarısını 
devletine hizmet etmekle geçiren me-
murlarımız, hanlar hamamlar, yazlık 

kışlık saraylar, lüks otomobiller veya 
uçaklar değil, yalnızca bir nebze olsun 
insanca yaşayabileceği ücrete sahip 
olmak için 3600 ek gösterge talebinde 
bulunuyor. Ne yazık ki, AKP iktidarı se-
çim dönemlerinde, altı bir türlü dolma-
yan, vaatten öteye gitmeyen müjdelerle 
insanlarımızın geçim dertleri üzerinden 
oy devşirmeye, gündem değiştirmeye 
çalışmaya devam ediyor.
“MEMURUMUZ BİR KEZ DAHA YÜZ ÜSTÜ 
BIRAKILDI”

24 Haziran Seçimleri öncesi AKP 
Genel Başkanı ne demişti: ‘Bir müjde-
miz var: Polis, öğretmen, hemşire ve 
din görevlilerimize bir müjde vermek 
istiyorum. Polislerimizin, öğretmenleri-
mizin, hemşirelerimizin, din görevlileri-
mizin ve diğer idarecilerimizin emeklilik 
ek göstergelerini 3600’e çıkaracağız. 
Buradaki adaletsizliği inşallah gidermiş 
oluyoruz. Böylece ülkeleri ve milletleri 
için fedakârca çalışan bu kamu görevli-
lerimizin emekliliklerinde de verdikleri 
hizmetlerin karşılığını alabilmelerini 
temin ediyoruz.’ Peki, ne oldu? AKP’nin 
Seçim Beyannamesinde bile yer alma-
yan, yalnızca lafla taahhüt ettiği 3600 
ek gösterge ile ilgili Genel Seçimlerin 
üzerinden tam 39 ay geçmesine rağmen 

hiçbir düzenleme yapılmadı. Milyonlar-
ca memur artan enflasyonun, dövizin, 
borçların, ekonomik krizin, mutfak 
yangınlarının altında 39 ayda ezildikçe 
ezildi. Hemen her kesimde olduğu gibi 
3600 Ek gösterge sözü verilen milyonlar-
ca memurumuz da iktidar tarafından 
bir kez daha yüz üstü bırakıldı. ‘3600 Ek 
gösterge’ çalıştıkça yoksullaşan, emekli 
olduğunda da açlık sınırı altında yaşa-
mını sürdürmeye çalışan milyonlarca 
memurumuz için hayati önem taşıyor.”
“5’Lİ ÇETE MİLYONLARCA MEMURUMUZ-
DAN DAHA MI BÜYÜKTÜR?”

“Memurlar geçinemiyor, İktida-
ra defalarca bu sorunun çözümü için 
yaptığımız çağrılar, iktidar tarafından 
hep kulak ardı edildi. AKP Genel Başkanı 
her defasında ‘Dünya 5’ten büyüktür’ 
derken, 5’li çeteye bugüne kadar 131 kez 
vergi indirimi yaptı. Yıllardır 3600 Ek 
gösterge hakkını bekleyen memurları-
mız için soruyoruz, 5’li çete milyonlarca 
memurumuzdan daha mı büyüktür? 
İktidar, lüks uçaklara, milyonlarca 
liralık makam araçlarına, yazlık ve kışlık 
saraylara, her türlü israfa ve şatafata 
harcayacak kaynağı bulurken, 3600 Ek 
gösterge hakkını bekleyen milyonlarca 
memurumuz için mi kaynağı bula-

mıyor? Kendi döneminde Londra’daki 
bir avuç tefeciye 191 milyar dolar faiz 
ödeyen iktidar, 3600 Ek gösterge hakkını 
bekleyen milyonlarca memurumuza mı 
kaynak bulamıyor?”
“MİLYONLARCA MEMURUN İNSANCA 
YAŞAM HAKKI HİÇE SAYILIYOR”

“Bu yılın sadece ilk 8 ayında, ballı 
müteahhitlere 20 milyar TL’ye yakın 
garanti ödemesi yapan iktidar, 3600 Ek 
gösterge hakkını bekleyen milyonlarca 
memurumuza mı kaynak bulamıyor? 
Biliyoruz ki, ülkemizin kaynakları me-
murlarımızın 3600 Ek gösterge hakkının 
karşılanması için fazlasıyla yeterli. Bu 
kaynakların halka aktarılmaması ise 
bilinçli bir tercihtir. Bu ülkenin namuslu 
dürüst ahlaklı memurları çalışmaları 
karşılığında hakkı olanı istiyorken İkti-
dar yine bir sonraki seçimde 3600 ek gös-
tergeyi müjde diye duyuracak. Yıllardır 
halkın kaynaklarını yandaşlara ve tefe-
cilere dağıtırken, milyonlarca memurun 
insanca yaşam hakkı hiçe sayılıyor.”
“MEMURLAR ARTIK İKTİDARIN SÖZDE 
VAATLERİNE İNANMIYOR”

“Son olarak 3600 Ek gösterge hakkını 
bekleyen memurlarımıza bir söz de Çalış-
ma Bakanlığı tarafından verildi. Bu yıl 

gerekli çalışmaların yapılacağı ve 3600 
Ek gösterge konusunun çözüleceği söy-
lendi. Her zaman olduğu gibi yine 3600 
Ek gösterge hakkı, milyonlarca memura 
verilen bir vaat olarak kaldı. Milyonlar-
ca öğretmen, sağlık çalışanı, polis, din 
görevlisi ve infaz koruma memurları 
artık iktidarın sözde vaatlerine inan-
mıyor. Her yıl 3600 Ek gösterge hakkı 
için oyalanan, hayalleri suya düşürülen 
memurlarımız, iktidarın samimiyetine 
güvenmiyor. Milyonlarca memur 3600 
Ek gösterge hakkı için, Cumhuriyet Halk 
Partisinin iktidarını bekliyor. İktida-
rımızda, yıllardır sözde vaatlerle ve içi 
boş müjdelerle bekletilen; öğretmenle-
rimizin, tüm sağlık çalışanlarımızın, 
polislerimizin, din görevlilerimizin, 
İnfaz Koruma Memurlarımızın, 3600 ek 
gösterge talebini derhal hayata geçire-
ceğiz. İktidarın yıllardır yaptığı umut 
tacirliğine, Cumhuriyet Halk Partisi 
iktidarında son vereceğiz."

Programa; CHP İstanbul İl Başkanı 
Canan Kaftancıoğlu’nun yanı sıra CHP 
İstanbul Milletvekilleri Sibel Özdemir, 
Turan Aydoğan, Sezgin Tanrıkulu, İl 
Yöneticileri, İlçe Başkanları ve İl Kadın 
Kolları ve 39 ilçenin Kadın Kolları katı-
lım gösterdi. n SÜLEYMAN ÇAY / KENT 
YAŞAM
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Büyükada İskelesi'nin üst bölümü, 2018 
yılında AK Partili İBB yönetimi tarafından 
TÜGVA'ya 10 yıllığına kiraya verildi. Sözleşmeye 
aykırı bir şekilde bu bölümün üçüncü kişilere 
devredildiğini tespit ettiklerini açıklayan İBB, 7 
Şubat 2020'de Şehir Hatları A.Ş.'ye bir yazı ya-
zarak kira sözleşmesinin feshedilerek bu alanın 
İBB'ye teslim edilmesini istedi. Ancak, TÜGVA 
söz konusu yeri tahliye etmedi. Bu kez İBB, prose-
düre uygun olarak 6 Ocak 2021 tarihinde tekrar 
Adalar Kaymakamlığı’na yazı göndererek Büyü-
kada İskelesi'nin üst kısmının tahliye edilmesi 
talebinde bulundu. 
TAHLİYEYE HUKUKİ BİR ENGEL YOK 

Adalar Kaymakamlığı, önce 26 Ocak 2021 
tarihi için tahliye emri verdi. Daha sonra hava 
muhalefeti nedeniyle TÜGVA temsilcilerinin 
gelmemesi gerekçesiyle, tahliye gününü 2 Şubat 
2021 tarihine erteledi. Bu arada TÜGVA’nın tah-

liye işleminin iptali için açtığı davada, mahkeme 
27 Ocak 2021 tarihinde, yürütmeyi durdurma 
kararı aldı. Tahliye sürecini durdurdu. Ancak 
daha sonra İstanbul 2. İdare Mahkemesi, 28 Ma-
yıs 2021 tarihli kararıyla, tahliye işleminin iptali 
ve yürütmenin durdurulması isteminin reddi-
ne karar verdi. Mahkeme kararının ardından 
İBB, Adalar Kaymakamlığı'na tahliye istemiyle 
yazdığı yazılardan da sonuç alamadı. Bu arada, 
TÜGVA'nın mahkeme kararına itirazı da sonuç-
landı ve İstanbul Bölge İdare Mahkemesi Onuncu 
İdare Dava Dairesi'nin 6 Temmuz 2021 tarihli 
kararı ile itirazın reddine kesin olarak karar 
verildi. Böylece tahliye işleminin önünde hukuki 
bir engel kalmadı.
POLİS VE ZABITA KARŞI KARŞIYA GELDİ 

Süreçte hukuki bir engel kalmayınca İBB’nin 
tahliye için işlem yapması polis tarafından 
engellendi. Polis ile zabıta ekipleri ve CHP Adalar 

ilçe teşkilatı üyeleri arasında gerginlik çıkmasıy-
la iskele çevik kuvvet tarafından kapatıldı. Yaşa-
nan gelişmelerin ardından Cumhuriyet Halk Par-
tisi'nin İstanbul'daki 38 ilçe başkanı ve İl Başkanı 
Canan Kaftancıoğlu Büyükada'ya giderek basın 
açıklaması yaptı. 
“BİNLERCE ÖĞRENCİ 5 - 6 BİN LİRAYA EV BULA-
MAZKEN BURASI 2 BİN 500 LİRA”

Kaftancıoğlu, "İBB'yi kazandığımızda hatırla-
yacaksınız, Ekrem Başkan, 'Artık adama, kişiye, 
gruplara, cemaatlere, vakıflara hizmet işi bitti' 
demişti. O günden bugüne kadar tüm CHP’li 
belediyeler ve İBB, İstanbul’un kaynaklarını, 
mülklerini, kentin oluşturduğu rantı 3-5 kişiye 
değil 16 milyon İstanbulluya sunmak için çaba 
gösteriyor. Ada halkının ve İstanbulluların olan 
ada iskelesi, 2005 yılında bir protokol ile İBB’ye 
devredilmiş. Sonrasında bu iskelenin üst kısmı 

2018 yılında TÜGVA’ya 10 yıllığına 2 bin 500 
liraya kiralanmış. İstanbul’da barınma sorunu 
yaşayan binlerce öğrenci 5 bin liraya 6 bin liraya 
ev bulamazken burası 2 bin 500 liraya kiralan-
mış." dedi
TÜGVA’NIN BÜYÜK BAŞARISINI KUTLARIZ

Peki, Adalar’da 2 bin 500 liraya kiralık yer 
bulmak mümkün mü? Bunu anlamak için çok 
basit bir yöntem kullanmak yeterli olacaktır. 
Türkiye’nin en yaygın emlak sitesine baktığımız 
zaman sorumuzun cevabını alıyoruz.  İskele’nin 
bulunduğu Büyükada’da sezonluk olmayan dai-
reler baz alındığında kira fiyatı en yüksek olan ev 
55 bin lira iken en düşük olanı ise 2 bin 250 lira. 
Kira piyasası için yüksek denilebilecek bu bölge-
de 2 bin 500 TL gibi bir ücrete 106 yıllık tarihi is-
kelenin üst katını kiralamayı başaran TÜGVA’nın 
idari ve mali işler sorumlu ekibini tebrik eder 
başarılarının devamını dileriz. n KENT YAŞAM

2500 TL’ye kiralık iskele üstünde deniz manzaralı yer

Müracaat: TÜGVA
Büyükada Şehir Hatları Vapur İskelesi üzerinde bulunan ve işletmesi AK Parti yönetimindeyken İBB tarafından on yıllığına Bilal Erdoğan'ın 
Yüksek İstişare Kurulu üyesi olduğu TÜGVA'ya verilen kafeteryanın tahliye edilmek istenmesiyle başlayan gerilim tırmanmaya devam ediyor.  
Konuyla ilgili bir başka dikkat çeken nokta ise yapının TÜGVA’ya 2 bin 500 TL gibi bir rakama kiralanmış olması. Peki, 106 yıllık tarihi yapının 
2 bin 500 liraya kiralandığı Büyükada’da kira fiyatları ne kadar, aynı fiyata ev kiralamak mümkün mü? Siz değerli okurlarımız için inceledik.

Görkemli festivale 
GÖRKEMLİ FİNAL
Kültür ve sanatın yeni adresi sloganıyla yola çıkan Maltepe Belediyesi tarafından dü-
zenlenen 3. Uluslararası Maltepe Tiyatro Festivali’nin finali açılışı gibi görkemli oldu.

 
Maltepe Belediyesi tarafından dü-

zenlenen 3. Uluslararası Maltepe Tiyatro 
Festivali 7 Ekim’de yapılan açılış töreniyle 
başlamıştı. Kültür ve sanatın yeni adresi 
sloganıyla yola çıkan Maltepe Belediyesi, 
festival kapsamında Özbekistan, Sırbistan, 
Azerbaycan, Ukrayna, İspanya, Gürcistan, 
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti ve Güney 
Kıbrıs Rum Yönetimi, Rusya Federasyonu 
ve yerli tiyatro gruplarını tiyatroseverlerle 
buluşturdu. Festivalde; Rusya St. Peters-
burg Mımıgrantı Devlet Tiyatrosu, dün-
yaca ünlü şair Nazım Hikmet’in yaşamını 
‘Nazım Hikmet: Şairin Aşkı ve Kaderi’, 
Özbekistan Kaşkadarya Devlet Tiyatrosu 
‘Deli’, İspanya Galiçya Devlet Tiyatrosu 
‘Karşılıklı İyilik’, Gürcistan Özürgeti Devlet 
Dram Tiyatrosu ‘Pirosmani’, Ukrayna 
Herson Devlet Akademik Müzik ve Drama 
Tiyatrosu ‘Şarkılarla Ukrayna’yı tiyatro-
severlerle buluşturdu. Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti ve Güney Kıbrıs Rum Yöneti-
mi’nden ‘Tiyatro Antilogos’,  yazar Samuel 
Beckett’in ‘Godot’yu Beklerken’ isimli ünlü 
eserinden tiyatroya uyarlanan ortak çalış-
malarıyla izleyicilerin karşısına çıktı. 

GENCO ERKAL SALON VERİLMEYEN 
OYUNUNU MALTEPE’DE SAHNELEDİ

 Festivalin dikkat çeken noktalarından 
biri ise kısa süre önce sahneye koymak 
istediği oyuna ‘salon verilmeyen’ Türk 
tiyatrosunun kilometre taşlarından  Gen-

co Erkal ve Dostlar Tiyatrosu’nun, Türk 
şiirinin unutulmaz ismi Ahmed Arif’in 
ölümünün  30.yılı anısına  ‘Şahdamarım’ 
isimli yeni oyununun gösterimini yapması 
oldu. 

İstanbul Devlet Tiyatrosu’nun insan 
ruhunun ikili ilişkilerdeki yansımalarını 
‘Her şey Yolundaymış Gibi’,   Sarıyer Bele-
diye Tiyatrosu, Aziz Nesin’in kaleme aldığı 
‘Nesin’den Azizlikler’, Bodrum Belediyesi 
Şehir Tiyatrosu, ‘Uçurtmanın Kuyruğu’, 
Urla Toprak Sahne Tiyatrosu ‘Sığınama-
yanlar’,  Eskişehir Sui Generis Tiyatrosu  
“Dönemeç”, İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi Şehir Tiyatrosu  ‘Sen İstanbul’dan 
Daha Güzelsin’ , Tarsus Belediyesi Şehir 
Tiyatrosu ‘Çehov Vodvil’ isimli oyunları da 
festival kapsamında perde dedi.

 ATÖLYE ÇALIŞMALARI 
SANAT DOSTLARIYLA BULUŞTU

Sırbistan’dan İvana Nedeljkovic , ‘Duy-
guya Ulaşma Teknikleri’ , Azerbaycan’dan 
Elshad Ahmedli ‘Gözlem ve Karakter 
Analizi’, Ukrayna’dan Natalia Polovynka 
‘Kelime ve Ses’, İspanya’dan Belen Bouzas 
ile ‘Hareket Kontrolü’ konulu atölye 
çalışmaları da festival kapsamında sanat 
dostlarıyla buluştu. 

TİYATRO SÖYLEŞİLERİ BÜYÜK İLGİ TOPLADI
Festival ayrıca birbirinden nitelikli 

söyleşilere de ev sahipliği yaptı. Avrasya 
Tiyatrolar Birliği Genel Sekreteri Kubilay 
Erdelikara ile ‘Avrasya Tiyatrolar Birli-
ği’,  Birgül Yeşiloğlu Güler ile ‘Akademik 
Yaklaşımla Oyun Yazma Süreci’, Ukray-
na’dan Aleksandr Kniga ile ‘Tiyatro Yöneti-
ciliği’ üzerine söyleşiler gerçekleştirildi. 

MUHTEŞEM FİNAL
4 gün boyunca Maltepelilere unutul-

maz etkinlikler yaşatan festivalin kapanış 
gecesi Türkan Saylan Kültür Merkezi'nde 
gerçekleştirildi. Kapanış gecesi, Ukrayna 
Herson Devlet Akademik Müzik ve Drama 
Tiyatrosu’nun Ukrayna, Türkiye, ABD ve 
birçok ülkeden seslendirdikleri şarkılarla 
başladı. Özellikle Tarkan’ın ‘Şıkıdım’ 
şarkısını kendi dillerinde söyleyen 9 kişilik 
grup büyük beğeni topladı. Dakikalarca 
ayakta alkışlanan muhteşem performans 
sonrası ödül törenine geçildi.
İŞTE ÖDÜLLERİN SEHİPLERİ

Jüri Özel Ödülü: Şarkılarla Ukrayna - 
Ukrayna Herson Devlet Akademik Müzik 
ve Drama Tiyatrosu

En İyi Sahne Tasarımı: Dönemeç - 
Eskişehir Sui Generis 

Hayat Olcay Genç Yetenek Ödülü: 
Nesin'den Azizlikler - Sarıyer Belediye Tiyat-
rosu 

Emin 
Olcay Genç Ye- tenek Ödülü: 
Nazım Hikmet: Şairin Aşkı ve Kaderi - 
Rusya St. Petersburg Mimigranti Devlet 
Tiyatrosu - Alona Kolkova

En İyi Yardımcı Kadın Oyuncu: Karşı-
lıklı İyilik - İspanya Galiçya Devlet Tiyatrosu 
- Olga Camaselle

En İyi Yardımcı Erkek Oyuncu: Döne-
meç - Eskişehir Sui Generis - Hüseyin Akçar

En İyi Kadın Oyuncu: Çehov Vodvil 
- Tarsus Belediye Şehir Tiyatrosu - Hacer 
Öner

En İyi Erkek Oyuncu: İzel Seylani - 
Giorgas Kyriacou - Tiyatro Antilogos Kuzey 
Kıbrıs - Güney Kıbrıs Ortak Proje

En İyi Yönetmen: Kubilay Erdelikara- 
Özbekistan Kaşkadarya Devlet Tiyatrosu 
'Deli' - Kostas Silvestros - Tiyatro Antilogos 
Kuzey Kıbrıs - Güney Kıbrıs Ortak Proje

En İyi Oyun: Deli - Özbekistan Kaşka-
darya Devlet Tiyatrosu

KILIÇ: SAVAŞIN PANZEHRİ SANATTIR
Büyük bir ilgiyle gerçekleşen 

festivalin kapanışı ve ödül töreninde 
konuşan Maltepe Belediye Başkanı Ali 

Kılıç, sanatın dostluk, barış ve kardeş-
lik için önemine dikkat çekerek, “Güney 

Kıbrıs'tan sanatçı kardeşlerimizi ilk kez ge-

tirdik. Bir ilke imza attık. Bu bizim için çok 
büyük bir onur. Burada Kuzey Kıbrıs'tan 
gelen sanatçı kardeşleriyle ortak sahne 
aldılar. Deli oyunuyla Özbek kardeşlerimiz 
burada sahne aldı. Onlarla bu oyun üzerin-
den dostluk kurduk. Vatan haini diye ilan 
edilip yurdundan uzak yaşamak zorunda 
bırakılan büyük ozan Nazım'ı buraya 
taşıdık. Bütün bunlar ışığında bir kez daha 
diyorum ki ırkçılığın, yabancı düşmanlığı-
nın, savaşın panzehri sanattır, kültürdür, 
kardeşliktir.” dedi. n KENT YAŞAM

Ev kiralarının 6.000 TL ile başlayıp 50.000’lere

çıktığı ve oda fiyatının 2.250 TL olduğu Büyükada’da,

denizin üstündeki İBB’nin tesisinin 2.500 TL’ye

kiraya verilmesi şaşkınlık yarattı.
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Esenyurt’ta özel
çocuklar mucizeyi
gerçekleştiriyor

Esenyurt Belediyesi Gençlik ve 
Spor Hizmetleri Müdürlüğü, Kapalı 
Yüzme Havuzu ve Spor Kompleksi’n-
de uzman eğitmenler eşliğinde ger-
çekleştirdiği yüzme egzersiziyle özel 
çocukların gelişimine katkı sağlıyor. 
Her perşembe günü servisle alınan 
özel çocuklar ve gençler, yüzme 
seansında hem eğleniyor hem de bu 
seanslar ile birçok engeli aşıyor. 
“BİZİM İÇİN BİR MUCİZE”

Çocuğunun, havuz egzersizle-
rini yapmadan önce bir dakika bile 
ayakta duramadığını anlatan 
Merdiye Kılıç, “Çocuğum 
şu anda Allah'a şükür 
İstiklâl Marşı okunup 
bitene kadar ayakta 
durabiliyor” ifadele-
rini kullandı. Kılıç, 
“Havuzun engelli 
seansı açıldığından 
beri biz buranın abone-
si olduk. O gün bugündür 
hocalarımızın hepsinden memnu-
nuz. Çalışanlarından da çok mem-
nunuz. Allah razı olsun hepsinden. 
Bir saniye bile ayakta duramıyordu. 
Çocuğum şu anda Allah'a şükür İstik-
lâl Marşı okunup bitene kadar ayakta 
durabiliyor. Bizim için bir mucize. 
Havuz, kasları daha çok çalıştırdığı 
için tercih ediyoruz. Bu yüzden kas 
hastalığı olan çocuklar da havuzu 
daha çok tercih ediyor. Ana sınıfın-
dan beri bütün gün okulda bekliyor-
dum. Sabah fiziğe, rehabilitasyona, 
havuza geliyordum. Öğleden sonra 
da okulda bütün gün bekliyordum. 
Önceden ‘Anne hiç ayrılma buradan’ 
diyordu. Şimdi en azından   ‘Anne git 
işini 5-10 dakika hallet, dinlenebilir-

sin dışarıda, 
sonra yine 

yanıma gel 
ama unut-

ma sakın beni’ 
diyor. Emeği geçen 

çalışanlardan, temizlik 
görevlilerinden ve Başkanımıza kadar 
herkesten Allah razı olsun.” şeklinde 
konuştu.
ANTRENÖR YILDIZ: “ELİMİZDEN 
GELENİN EN İYİSİNİ YAPMAYA 
ÇALIŞIYORUZ”

Esenyurt Belediyesi Gençlik ve 
Spor Hizmetleri Müdürlüğünde Yüz-
me Antrenörü olarak görev yapan Re-
sul Yıldız, yüzme seansının ardından 
çocukların fiziksel ve zihinsel olarak 
gelişim gösterdiğini kaydetti. Yıldız, 
“Özel gereksinimli çocuklarımıza, 
fiziksel engelli çocuklarımıza reha-
bilitasyon tadında uygun bir şekilde 
eğitim veriyoruz. Çocuklarımızın 

fiziksel sorunlarıyla alakalı deği-
şik delillerle eğitimlerimizi devam 
ettiriyoruz. Çocuklarımızın durumla-
rını öğrenme amaçlı velilerimizle de 
görüşme halinde oluyoruz. Çocukla-
rımıza grup dersleri de birebir eğitim 
de verebiliyoruz. Çocuklarımızın 
bacaklarında sıkıntı varsa ona göre 
antrenman yaptırıyoruz. Bu çok hızlı 
bir şekilde gelişim gösteriyor. Ço-
cukların öz güveni de yerine geliyor. 
Zihinsel sıkıntısı olanların, kendini 
ifade etme konusunda daha da ge-
lişme gösterdiğini görüyoruz. Esen-
yurt Belediyesi olarak özel gerek-
sinimli çocuklarımızın zihinsel ve 
fiziksel gelişimine destek oluyoruz. 
Elimizden gelenin en iyisini yapmaya 
çalışıyoruz.” diye konuştu.

Velilerle birlikte evlerinden alı-
nan özel çocuklar ve gençler, yüzme 
seansının ardından yeniden evlerine 
bırakılıyor. n KENT YAŞAM

Diplomalı belediye

Pandemi sebebiyle iki kez ertelenen 
Strazburg’daki ödül töreni online ola-
rak gerçekleştirildi. Beşiktaş Beledi-
yesi’nin Avrupa Birliği çalışmalarının 
yaygınlaştırılması alanında gerçekleş-
tirdiği gençlik projeleri, Avrupa Birliği 
projeleri, gönüllülük projeleri,  ulus-
lararası kardeş şehirlerle sürdürdüğü 
ortak çalışmaları, katılımcı demokrasi-
ye yönelik uygulamaları, Avrupa Yerel 
Demokrasi Haftası, Avrupa Hareketlilik 
Haftası, Avrupa Günü etkinlikleri ile 
Avrupa Konseyi Parlamenterler Meclisi 
Sağlık ve Sürdürülebilir Kalkınma Ko-
misyonu tarafından Avrupa Ödülü’nün 
ilk aşaması olan Avrupa Diploması 
Ödülü’ne layık görüldü. Tören’de Tür-
kiye’nin yanı sıra; Fransa, Avusturya, 
Almanya, İtalya, İspanya, Ukrayna ve 
Portekiz’den belediyeler de ödül aldı.
AKPOLAT: ÖRNEK PROJELER 
ÜRETMEYE DEVAM EDECEĞİZ

Avrupa Diploması ödülüne layık 
görülmenin büyük bir onur olduğunu 

dile getiren Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat, “Beşiktaş Belediyesi’nin 
bundan sonraki hedefi, Avrupa Ödü-
lü’nü alarak bu süreci başarılı bir şekil-
de tamamlamak. Katılımcı demokrasi 
anlayışımızla ülkemize katkı sağlaya-
cak örnek projeler üretmeye, hayata 
geçirmeye devam edeceğiz.” dedi.
AVRUPA DİPLOMASI ÖDÜLÜ NEDİR?

Avrupa Konseyi Parlamenterler 
Meclisi Sağlık ve Sürdürülebilir Kal-
kınma Komisyonu tarafından; diğer 
yerel yönetimlerle yapılan eşleştirme 
faaliyetleri, yurt dışındaki belediye-
lerle ilişkiler, iş birliği, ortaklıklar ve 
faaliyetleri, Avrupa etkinlikleri, Avrupa 
ve uluslararası kuruluşlarla üyelik kap-
samında yürütülen faaliyetler ile ilgili 
yapılan değerlendirmeler sonucunda 
veriliyor. Avrupa Ödülü’nü almak için 
sırasıyla; “Avrupa Diploması”, “Avrupa 
Şeref Bayrağı”, “Avrupa Şeref Plaketi” 
“Avrupa Ödülü” alınması gerekmekte-
dir. n KENT YAŞAM

Arnavutköy’de 
nitelikli toplu yaşam 
alanlarının artırılması 
amacıyla semt merkezle-
rinde yapılması planla-
nan Yaşam Merkezleri 
ve Meydan Düzenleme 
kapsamında Hadımköy 
Mahallesi’nde 18 bin 
metrekarelik meydanın 
temeli atıldı. Temeli 
atılan proje içerisinde 240 
araçlık otopark alanının 
yanı sıra vatandaşların 
kapalı alanda, modern 
şartlarda alış veriş yap-
malarını sağlamak için, 
5 bin metrekare kapalı 

alana sahip kapalı pazar 
alanı da hizmete alına-
cak. Meydan tamamlan-
dığında yürüyüş alanları, 
kent mobilyaları ve ticari 
alanlarla yeni yüzünü 
kavuşacak.
“UZUN YILLAR ARNA-
VUTKÖY’E 
HİZMET EDECEK”

Temel Atma töreninde 
konulan Arnavutköy Bele-
diye Başkanı Haşim Bal-
tacı 1. Etap çalışmasıyla 
beraber 90 bin metrekare 
alanın üzerinde olan bir 
çalışmanın 2. Etap teme-

lini attıklarını belirterek 
“İçerisinde kültür tesisle-
rinin olduğu, camimizin 
olduğu temelini attıktan 
sonra da kapalı pazarı-
mızın yer alacağı, katlı 
otoparkımızın olacağı 
meydanımızın ve ticari 
birimlerimizin olacağı 
büyük bir alan. İnşallah 
uzunca bir zaman ilçe 
halkına, mahalle halkına 
hizmet verecek ve temel 
ihtiyaçlarını karşılayacak 
bu bölge, aynı zamanda 
da modern bir meydan 
haline de gelecek.” dedi. 
n KENT YAŞAM

Coşku dolu gecede, 
Çatalca Belediyesi Türk 
Sanat Müziği Korosu, TRT 
Türk Sanat Müziği Sanat-
çısı Cengizhan Sönmez ve 
Gökhan Sezen sahne aldı.  
Çatalca’nın düşman işga-
linden kurtuluşunun 98. 
yılı etkinlikleri kapsamın-
da gerçekleşen kurtuluş 
günü konseri sonrası açık-
lamalarda bulunan Bele-
diye Başkanı Mesut Üner, 
“Daha nice güzel günlerde 
sizlerle buluşmak üzere. 
Çatalca’mızın düşman 
işgalinden kurtuluşunun 
98. yılında sizlerle güzel 
bir akşamı paylaştık. Çok 
değerli sanatçılarımızın 
konser programıyla kurtu-

luş coşkumuz ve sevinci-
miz tavan yaptı. Sizlerin 
neşeli ve eğlenceli anları-
na şahit olmanın sevinci 
anlatılmaz yaşanır. Cum-
huriyetimizle yaşıt Çatal-
ca’mızın 100. yılına doğru 
emin adımlarla ilerlerken 
ilçemiz için gece-gündüz 
demeden çalışmalarımıza 
aralıksız devam edeceğiz. 
Başta Türkiye cumhuri-
yetimizin kurucusu Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk 
olmak üzere, vatan sa-
vunması için şehit olan 
tüm kahramanlarımızı 
rahmet, minnet, sevgi ve 
saygı ile yad ediyorum.’’ 
dedi. KENT YAŞAM

Esenyurt Belediyesi,  Kapalı Yüzme Havuzu ve Spor Kompleksi’nde uzman
eğitmenler eşliğinde sunduğu havuzda egzersiz imkanları ile özel çocukların fiziksel ve
zihinsel gelişimine destek oluyor. Esenyurtlu aileler, hizmet sayesinde çocuklarında ciddi
gelişim olduğunu belirterek bu gelişmeyi ‘mucize’ olarak ifade ediyor.

Avrupa Konseyi tarafından başarılı yerel yönetimlere verilen 
‘Avrupa Diploması’ ödülünün sahibi Beşiktaş Belediyesi oldu.

Sultangazi’de
gençlerin
yeni merkezi

Sultangazi Belediyesi, engelsiz 
bireylerin hayata daha fazla adapte 
olmalarını desteklemek ve yaşam 
kalitelerini artırmak hedefleri kapsa-
mında Esentepe Mahallesi’nde Gençlik 
ve Spor Merkezi & Engelliler Merkezi’nin 
inşasına başladı. 

Sultangazi Belediyesi, engelsiz 
bireylerin bir araya gelip sosyalleşebile-
cekleri ve profesyonel yardım alabilecek-
leri bir buluşma noktası olarak hizmet 
vermesi amacıyla Esentepe Mahallesi’n-
de Gençlik ve Spor Merkezi & Engelliler 
Merkezi’nin yapımına başladı. Esentepe 
Gençlik ve Spor Merkezi & Engelliler 
Merkezi, dikkat çekici mimarisi ve geniş 
olanaklarıyla ilgi çekiyor. 3 bodrum ka-
tıyla birlikte toplam 8 kattan 
oluşacak tesiste bir de açık 
teras yer alacak. 
YÜZME HAVUZU 
VE GÜREŞ SALONU 
DİKKAT ÇEKİYOR

İçerisinde 4 kul-
varlı büyük bir kapalı 
yüzme havuzu yer alacağı 
tesiste belediye, beden eğitimi 
derslerinde öğrencileri okullarından 
servislerle alarak buraya getirecek ve 
yüzme eğitimleri almalarını sağla-
yacak. Tesisin bir diğer dikkat çeken 
özelliği de büyük bir güreş salonuna ev 
sahipliği yapacak olması. 
E-SPORUN MERKEZİ OLACAK

Tesisin yüzme ve güreşin yanı sıra 
e-sporun da merkezi olması hedefle-
niyor. Ayrıca tesiste yer alacak spor 
kütüphanesi, spor meraklılarının 
buluşup araştırma yapabilecekleri kul-
lanışlı bir alan olarak hizmet verecek. 
Sultangazi Belediyesi, spa merkezi, 
fitness, aerobik, plates ve spinning 
salonu, bilardo, satranç ve zeka oyunları 
salonu, bilgisayar atölyesi ile fuaye alanı 
ve konferans salonuna da yer vererek 
eksiksiz bir tesisi Esentepe Mahallesi’ne 

ve Sultangazi’ye armağan edecek.
ENGELSİZ BİREYLERİN YAŞAM KALİTELE-
RİNİ ARTIRMAK AMAÇLANIYOR

Merkezi’yle engelsiz bireylerin 
hayata daha fazla adapte olmalarını des-
teklemek ve yaşam kalitelerini artırmak 
amaçlanıyor. Bu doğrultuda merkezde; 
grup ve bireysel çalışma odaları, oyun 
odası ve psikolojik danışma odaları yer 
alacak. 
“YENİ HİZMET TESİSLERİMİZİ İLÇEMİZE 
KAZANDIRMAYA DEVAM EDECEĞİZ”

Sultangazi Belediye Başkanı Abdur-
rahman Dursun, Esentepe Gençlik ve 
Spor Merkezi & Engelliler Merkezi’nin 

öncelikle Esentepe Mahallesi’ne, 
sonra da tüm Sultangazi’ye 

hayırlı olmasını dileyerek 
şöyle konuştu: “Spor, 

bizim için çok önemli 
bir konumda bulunu-
yor. ‘Kendine değer 
ver, hayatında spora 

yer ver’ diyerek bunu 
her fırsatta vurguluyo-

ruz. Esentepe Mahallemizde 
inşaatına başladığımız Esentepe 

Gençlik ve Spor Merkezi & Engelliler 
Merkezi, bünyesindeki yüzme havu-
zuyla, güreş salonuyla, e-spor mer-
keziyle, spor kütüphanesiyle ve diğer 
tüm olanaklarıyla dört dörtlük bir tesis 
halinde sporun yeni merkezi olacak. 
Bizler tabi ki engelsiz kardeşlerimizi de 
unutmadık. Onlar için hazırladığımız 
Engelliler Merkezi, her ihtiyaçlarını 
en güzel şekilde karşılayabilecekleri, 
gönül huzuruyla sosyalleşebilecekleri ve 
hayata daha sıkı sıkıya tutunabilecek-
leri bir buluşma noktası olarak onların 
hizmetinde olacak. Sultangazimizi bir 
Sultanşehir yapma yolunda yaptığımız 
çalışmalarla yeni hizmet tesislerimizi il-
çemize kazandırmaya devam edeceğiz.” 
n SERKAN HORUZ / KENT YAŞAM

Çatalca’da kurtuluş coşkusu
Çatalca’da 8 Ekim 
kurtuluş etkinlik-
leri kapsamında, 
Çatalca Belediye-
si Kültür Etkinlik-
leri Müdürlüğü 
tarafından hazır-
lanan konserle 
unutulmaz bir 
akşam yaşadı.

Hadımköy Meydanı’nın temeli atıldı
Arnavutköy Belediyesi tarafından semt merkezlerinde yapılması planlanan yaşam mer-
kezleri ve meydan düzenleme projeleri kapsamında Hadımköy Meydanı’nın temeli atıldı.
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Kartal Belediyesi tarafından düzenlenen ve 
İstanbul Anadolu Yakası’nın en büyük kitap 
fuarlarından biri olan ‘Kartal Kitap Fuarı’ 9 
gün boyunca kitapseverlerin yoğun ilgisiyle 
karşılaştı. Fuar Türkiye’nin önde gelen şair, 
yazar, gazeteci, yayıncı ve sanatçılarının 
katılımıyla; imza günleri, söyleyişiler, belgesel 
gösterimleri ve konserler ile festival tadında 
gerçekleşti. Kartal Belediye Başkanı Gökhan 
Yüksel, fuarın önümüzdeki yıllarda da gele-
neksel olarak düzenleneceğinin müjdesini 
verdi.
 “FUARI HER SENE DÜZENLİ OLARAK GERÇEK-
LEŞTİRİLECEĞİZ”

Sadece yayınevleri ve yazarlar ile değil, 
okurların da yoğun ilgisiyle güzel bir buluş-
mayı gerçekleştirdiklerini belirten Belediye 
Başkanı Gökhan Yüksel, “Heyecanlı-
yız, Kartal’a bir etkinlik kimliği 
kazandırıyoruz. Yazarlarımız 
ve okurlarımız buluştu. Ya-
yınevleri ile uzun zaman-
dır bir araya gelemeyen 
kitapseverler buluştur-
duk. Bu aynı zamanda 
büyük bir dayanışma. 
Salgın sürecinde zorlu 
şartlar vardı. Sanatçıla-
rımız, şair ve yazarlarımız 
da salgının yarattığı olumsuz-
luklardan çok etkilendi. Sanatçıları 
ve yazarları yalnız bırakmadık. Bir 
yanda dayanışma ve bir yanda he-
yecan var. Kartal’da kültür, sanat 
ve edebiyat da artacak. Kartal 
Kitap Fuarı da her sene düzenli 
olarak gerçekleştirilecek.” ifade-
lerini kullandı.
 “BEKLEDİĞİMİZDEN 
DAHA FAZLA İLGİ GÖRDÜ”

Fuara katılan yayınevlerinden biri 
olan Notabene yayınlarının temsilcisi 
Mertcan Demirci, daha çok çocuk kitaplarına 

ilginin olduğunu söyledi. Demirci “Bu tarz 
etkinliklerin yapılması çok önemli çünkü in-
sanların bu dönemde kitap okumasını görmek 
beni mutlu ediyor. Bu tarz etkinliklere ilgi ve 
talep de var. Aslında beklediğimden daha fazla 
ilgi gördü. Kartal Belediyesi çok değerli bir 
festivale imza attı.” dedi.
“HER BELEDİYENİN 
YAPMASI GEREKEN BİR FUAR”

Can Yayınları temsilcisi Ezgi Kılıç, 
“Öncelikle belediyeden ziyade fuarda çalışan 
olarak yer aldığım için çok mutluyum. Çünkü 
insanlarla iletişimde kitaplar ile muhabbet 
etmek keyif veriyor. Ne kadar çok yorulsam da 
mutluluktan dolayı hissetmiyorum. Çünkü 
fuarın çok yararlı olduğunu düşünüyorum. 

Fuarlarımız artık kültürel et-
kinliklere 

dönüştü. Her belediyenin yapması gerektiğini 
düşünüyorum.” ifadelerini kullandı.
“BİR KİTABI ASIL OKUMAK DEĞİL ONU ÖZÜM-
SEMEK GEREKİYOR”

Gazeteci yazar Musa Ağacık, fuarın yararlı 
bir etkinlik olduğunu belirtirken, “Kitapla 
okuru buluşturmak açısından fuar önemlidir. 
Ama halkımız eskisi kadar kitap okumuyor. 
Uzun uzun kitap okumadan insan kendisini 
sorgulamadan öğrenme şansı olmaz. Ki-
tap okumak en doğrusudur, çünkü bir şeyi 
okurken aldığın nottan öğreniyorsun. Kitap 
okuyup altını çizmekte beyine kayda geçirmek 
gibidir. Bir kitabı okumak değil onu özümse-
mek gerekiyor.” dedi.
“KİTABI HALKIN AYAĞINA GETİRMİŞLER”

Fuardan çok memnun olduğunu dile 
getiren Türk yazar ve eleştirmen B. 

Sadık Albayrak, “Okuma yazma 
bilmeyen bir toplumu meydan-

lara çıkartmak çok büyük bir 
girişimdir. O yüzden Kartal 
Belediyesi’ne çok teşekkür 
ediyorum. Okuma yazma-
yı her gün bu toplumun 

gündemine sokmak gerekir. 
Kartal meydanına hoş, güzel, 

estetik stantlar kurarak kitabı 
halkın ayağına getirmişler. 

Türk insanı okuyup yaz-
madan sorunların çözüm 
bulamaz. O yüzden Türk 
insanına okuma ve yazmayı 
tavsiye ediyorum. ”ifadeleri-

ne yer verdi.  
Etkinliğe katılan İYİ Parti İs-

tanbul İl Başkanı Buğra Kavuncu 
etkinliği düzenleyen Kartal Belediye 

Başkanı Gökhan Yüksel’e teşekkürlerini 
sundu.n SÜLEYMAN ÇAY / KENT YAŞAM

Kartal’da kitapseverler 
festivalde buluştu
Kartal Belediyesi düzenlediği Kartal Kitap Fuarı’na 9 gün boyunca İstanbullular akın etti.

Çebi: Hesap verilebilir 

bir anlayışla
hareket ettik
Küçükçekmece Belediyesi 7. Dönem 2021 yılı Ekim 
ayı meclis toplantısı 2. birleşimi Meclis Başkanvekili 
Gökhan Gümüşdağ başkanlığında gerçekleştirildi.  
Belediye Başkanı Kemal Çebi 2022 Yılı Performans 
Programı ve Mali Yılı Bütçesinin görüşülerek, oy çok-
luğuyla kabul edildiği toplantıda “Hesap verilebilir bir 
anlayış ve sorumluluk bilinciyle hareket ettik.” dedi.

2022 Yılı Performans 
Programı’nın hazırlık aşama-
sında Küçükçekmecelilerin 
çalışmalara yönelik eleştiri ve 
taleplerini dikkate aldıklarını 
belirten Küçükçekmece Bele-
diye Başkanı Kemal Çebi, 
“Hesap verilebilir bir 
anlayış ve sorum-
luluk bilinciyle 
hareket ettik. 
Göreve geldiği-
miz günden bu 
yana Küçük-
çekmecelile-
rin öncelikli 
ihtiyaçlarını 
COVİD-19 Ey-
lem planımızla 
şekillendirip 
kimseyi mağdur 
etmemek için ça-
lıştık. Planlarımızı 
hazırlarken, geçmiş 
yıllarda yapılan hizmet-
lere katma değer sağlamak, 
yapılmamış olanları ağımıza 
eklemek ve insana duyarlı bir 
kent oluşturmak hedefiyle 
hareket ettik.” ifadelerini 
kullandı.
“KÜÇÜKÇEKMECE İÇİN 
HAYIRLI OLMASINI
DİLİYORUM”

Belediye hizmetlerinden 
her bireyin eşit olarak fay-

dalanmasını sayladıklarını 
aktaran Çebi, “Adil bir kent 
olmanın yanı sıra  çevreci, en-
gelsiz, sosyal yardımlarda hiç 
kimseyi mağdur etmeyen bir 

belediyecilik anlayış-
la çalışmaları-

mızı sürdü-
rüyoruz. 

2022 yılı 
perfor-

mans 
prog-
ramı 
ve 
büt-
çemi-
zin 
Kü-

çük-
çekme-

ce için 
hayırlı 

olmasını 
diliyorum.” 

dedi.
OY  ÇOKLUĞUYLA 
KABUL EDİLDİ

Toplantıda, siyasi partile-
rin grup sözcüleri performans 
programı ve bütçe ile ilgili 
görüşlerini bildirdi. 11 gün-
dem maddesinin görüşüldüğü 
toplantıda, Küçükçekmece 
Belediyesi 2022 yılı mali yılı 
bütçesi oy çokluğuyla kabul 
edildi.  n KENT YAŞAM

Taşımanın patronları buluştu
Türkiye Şoförler Ve Otomobilci-
ler Federasyonu Başkanı Fevzi 

Apaydın ve yönetim kurulundan 
bazı isimler İstanbul’daki taşıma 

sektörünün başkanlarıyla bir araya 
geldi. Minibüs, taksi, nakliyeci 

odalarının başkanlarının katıldığı 
yemekli bir toplantıda bir araya 

gelen sektör temsilcileri, sorunları-
nı ve çözüm yollarını konuştular.

Halkalı Türkiye Şoförler Odası Başkanı ve Türkiye 
Otomobilciler Federasyonu Başkanvekili İbrahim Yıl-
maz’ın organizasyonu ve ev sahipliğinde gerçekleşen 
toplantıya katılan federasyon başkanı Fevzi Apay-
dın, oda başkanlarını tek tek dinledi ve sıkıntıları 
yazılı olarak aldı. Florya’da bir restoranda buluşan 
ulaşım ve taşıma sektörünün temsilcileri, sektörün 

üst kademe temsilcisine içinde 
bulundukları sorunu önce sözlü 
anlattılar daha sonra alınan ka-
rara göre yazılı olarak sundular. 
“KÖTÜ NİYETLİ ŞOFÖRLER AYRI-
CA ZARAR VERİYOR”

Meslek temsilcilerinin aile 
içi bir toplantısı olarak adlan-
dırılan buluşmaya katılan 39 
ilçeyi kapsayan oda başkanları 
öncelikle pandemi nedeniyle 
uzun süredir bir araya gele-

mediklerini ve bu buluşmanın çok önemli oldu-
ğunun altını çizdiler. Oda başkanları sırasıyla söz 
alıp temsilcisi oldukları esnafın sorunlarını dile 
getirdiler.  Başkanlar, çok sayıda esnafımız borcunu- 
taksitini ödeyemediği için aracını sattığının altını 
çizdiler. Bazı şoförlerinde farklı yollara saptığının 
ve mal sahiplerini devlet nezdinde zora soktuğunu 
dile getiren oda başkanları  “İşsiz kalan çok sayıda 
minibüs şoförü, işe başlamak için hiç bir talebi 
olmazken bir süre sonra mal sahiplerini sigortaya 
şikayet ederek sigortasız çalıştırıldıklarını söyleyerek 
mal sahiplerini zora sokuyorlar. Bu şekilde davra-
nan bazı şoförler yüzünden araç sahipleri şoförle 
uğraşmak yerine aracını satarak meslekten çekiliyor 
veya şoför çalıştırmıyor. Meslek içi etik olmayan bu 
tür davranışları önlemek veya art niyetli bu kişilerin 
önüne geçmek için iktidar nezdinde önlem alınması 
gerekiyor.” dedi.  

Oda başkanları federasyon başkanı Fevzi Apay-
dın’dan bu konularda Ankara’da bakanlıklar nezdin-

de girişimlerde bulunulması talep ettiler. 
APAYDIN: SORUNLAR PALYATİF 
TEDBİRLERLE ÇÖZÜLÜYOR

Oda başkanlarının sözlü şikâyet ve sıkıntıla-
rını dinleyen Türkiye Şoförler Ve Otomobilciler 
Federasyonu Başkanı Fevzi Apaydın, dile getiri-
len sıkıntılara tek tek cevap vermekle birlikte, 
tüm sıkıntıları ve beklentilerin yazılı olarak 
kendisine ulaştırılmasını da istedi.

Apaydın konuşmasında şunlara değindi: “Gün 
geçmiyor ki bir sorun çıkmasın. Sorunlar palyatif 
tedbirlerle çözülüyor. Yani, yasanın üzerinde uğra-
şarak değil. Akşamdan işi yapıyoruz sabah geliyoruz 
tabloya uymuyor. Fakat ülkemiz her gün gelişiyor 
belki biz o çağa ayak uyduramıyoruz ama o geliş-
meye ayak uydurmak için de gerek ben gerek mesai 
arkadaşlarım gayret içerisindeyiz. Başarılmayacak 
bir şey yok ama geç oluyor inşallah güç olmaz.” 

n SÜMEYRA DUĞAN / KENT YAŞAM
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CHP İBB ve Bahçelievler önceki 
dönem meclis üyesi Mehmet Berke 
Merter’in meclis üyeliği yaptığı sü-
reçte İstanbul Büyükşehir Belediye-
si Meclisi’ne 2016 yılında sunduğu 
önergesinde, ‘İBB Maçka Demokrasi 
Parkı’nı görmüyor mu?’ başlıkla ha-
ber yaptığımız İstanbul’un önemli 
sorunlarından biri daha İmamoğ-
lu başkanlığındaki İBB yönetimi 
tarafından çözüldü.  Merter, 156 
bin metrekarelik Maçka Parkı’nın 
modern bir şekilde yeniden düzen-
lenmesinde emeği geçen herkese 

teşekkür etti.
İstanbul Büyükşehir Beledi-

yesi, 156 bin metrekarelik Maçka 
Demokrasi Parkı’nı yenileyerek 
vatandaşların hizmetine sundu. Bu 
ve buna benzer İstanbul’un çeşitli 
bölgelerindeki sorunları yerinde 

tespit ederek görev yaptığı süreç-
te İBB Meclisi’ne taşıyan İBB CHP 
Meclis Üyesi Mehmet Berke Merter, 
‘İBB Meclis Üyesi görevini sürdür-
düğümüzde İstanbul’u karış karış 
gezerek tespit ettiğimiz birçok soru-
nu kimi zaman sözlü, kimi zaman 
yazılı soru önergeleriyle meclise 
taşıdık.  Bu önergelere zamanında 
olmasa da kısa yazılı yanıtlar alabi-
liyorduk. Sayın İmamoğlu başkan-
lığında İstanbul’a vizyon katacak ve 
İstanbulluların hayatını kolaylaştı-
racak, yaşam kalitesini arttıracak 
sorunların yerinde çözüldüğünü 
görmek gerçekten memnuniyet ve-
rici. Ben de buradan Sayın İmamoğ-
lu başta olmak üzere emeği geçen 
herkese teşekkür ederim’ dedi.  

2016 yılında hazırladığı yazı-
lı önergesinde Maçka Parkı’nın 
bakımsızlıktan içler acısı halini gö-
rüntüleriyle birlikte İBB Meclisi’ne 
sunan Merter, ‘Parkı gezdiğimizde 
öncelikle toplanmamış çöpler göze 
çarpan ilk şeydi. Bugüne baktı-
ğımızda modern çöp kutularının 
yürüyüş alanları boyunca yerleşti-
rildiğini görüyoruz.  Bankların çoğu 
bozuktu. Bütün banklar yeni-
lenmiş. Çağdaş sanat heykelinin 
bakımı yapıldığı gibi yeni modern 
tasarımlı semboller yerleştirilmiş. 
BELTUR kafeleri, tuvaletler.. Maçka 
Park’ı şimdi gerçek anlamda İstan-
bulluların zevk alarak gezip dolaşa-
cağı bir yer olmuş. Tüm İstanbullu-
lara hayırlı olsun’ diye konuştu.
İmamoğlu, incelemelerde bulundu  

Maçka Parkı’nın yenileme çalış-
malarını yerinde görmek için parka 
gelen İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem İmamoğlu, Şişli Be-
lediye Başkanı Muammer Keskin ile 
incelemelerde bulundu. İBB Park, 
Bahçe ve Yeşil Alanlar Daire Başkanı 
Prof. Dr. Yasin Çağatay Seçkin’den 
çalışmalarla ilgili bilgi alan İma-
moğlu, vatandaşlarla sohbet edip, 
park içindeki yeni konsept BEL-
TUR’da kahve molası verdi. Aldığı 
kurabiyeleri vatandaşlara ikram 
eden İmamoğlu, inceleme gezisiyle 
ilgili değerlendirmelerini de park 

içinde yaptı. Maçka Demokrasi Par-
kı’nın İstanbulluların içinde güzel 
anılar biriktirdiği bir alan olduğunu 
belirtti. 
“İstanbulluları Maçka’da buluşma-
ya davet ediyorum”

İBB ve iştiraklerinin iş birliğiyle 
parkın kimlikli bir yapıya kavuştu-
ğunu vurgulayan İmamoğlu, “Ama 
tabii bu, burada bitmiyor. Bunun 
gibi yakın bölgede, diğer parklara 
da dokunmaya devam edeceğiz. 
Maçka Parkı, İstanbul'un göbeğin-
de, merkezinde önemli parklarımız-
dan birisi. İstanbul'un en hareketli 
noktalarından biri olan Nişantaşı, 
Osmanbey gibi, o bölgenin akış-
la beraber bu parklardan geçerek 
Taksim Meydanı'yla, Atatürk Kültür 
Merkezi’yle, İstiklal Caddesi'yle bu-
luşacak güzel akslar oluşturma ko-
nusunda çalışmalarımız da devam 
ediyor. Maçka Parkı'mızın bu yeni 
hali İstanbul'umuza hayırlı olsun. 
Arkadaşlar güzel de bir tanımla, 
davetkar bir tanımla İstanbulluları 
‘Maçka'da buluşalım’ diyerek de 
davet ediyorlar” diye konuştu. 

Keskin; “Yenilenen parkımıza 
özen gösterelim”

Şişli’nin, yeşil alan açısından 
çok şanssız bir ilçe olduğunu kay-
deden Keskin ise, “Burası, İstan-
bul'a, hatta İstanbul dışından gelen 
misafirlerimize de hizmet veriyor. 
O yüzden yenilenme ihtiyacı vardı. 
Tespitimiz oydu. Onu gerçekleştir-
dik. Çok teşekkür ederim. Birkaç 
şeyi daha söylemekte yarar var. 
Yakında Mecidiyeköy Meydanı'nı 
açıyoruz. Yine Sayın Başkanımın 
ve ekibinin katkılarıyla. Taksim. 
Meydanı'na kadar olan alanın 
da düzenlemesi yapılacak. Şişli, 
İstanbul ve Türkiye'ye hayırlı olsun 
diyorum. Çok güzel alanları yeniden 
yeşertmeye çalışıyoruz. Artık burayı 
kullanan komşularımızın daha iyi 
kullanmasını, özen göstermesini de 
ayrıca rica ediyorum. Çünkü burası 
hepimizin” ifadelerini kullandı. n 
FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

‘Maçka Parkı yenilenmeli’ 
önerisi de hayata geçti

Mehmet Berke Merter’in,
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İs-
tanbul Büyükşehir Belediye 

Başkanı Ekrem İmamoğlu,  İBB’nin 
Beyoğlu Örnektepe’de hizmete açtığı 
kız öğrenci yurdunu ziyaret etti. 
İmamoğlu’nu, CHP Beyoğlu İlçe 
Başkanı Ali Asker Ekici, İYİ Parti İlçe 
Başkanı İsmail Hakkı Çavuşoğlu, 
İBB Meclis Üyesi ve CHP Beyoğlu 
Grup Başkanvekili Orhan Alkan, 
İBB Meclis Üyesi Süleyman Solmaz, 
ilçe yöneticileri ile yurtta kalan kız 
öğrencilerinden oluşan kalabalık bir 
grup karşıladı. Burada öğrenciler-
le bir araya gelerek bir süre sohbet 
eden İmamoğlu, “Yurtlarımızın ilk 
senesi. İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi'nin yurtlarının ilk misafirleri 
sizlersiniz. Umarım hep böyle güzel 
anılarınız olsun burada. Burayı 
zenginleştirin, burayı güzelleştirin, 

onu çok istiyoruz. Tabii 
okulunuzda başarılı 
olmanızı da istiyoruz. 
Dün anlattım, hayatın 

içinde de olmanızı istiyoruz. Bu ma-
nada özellikle İstanbul'da olmak sizin 
için büyük bir avantaj. İstanbul'un 
kendisi bir okul zaten. Yani siz hem 
okulunuzda bir eğitim alacaksınız 
ama aynı zamanda yaşadığınız bu 
kentte hayatınız boyunca size büyük 
fırsatlar tanıyan, değer katan bir 
deneyimi de elde etmiş olacaksınız. 
Bu alanda bu kentin o büyük varlı-
ğından maksimum faydalanmanızı 
istiyoruz.” dedi.
“İBB YURTLARININ OLMAMASI 
İSTANBUL’UN BİR EKSİĞİ”

Kendisini öğrencilerin arasında 
çok mutlu hissettiğini vurgulayan 
İmamoğlu, “Sizlerle bir arada olmak-
tan, sizinle böyle bir fırsatı yaratan 
kurumla bir arada olmaktan çok 
mutluyum. İstanbul'un bu bir eksi-

ğidir. Yani 
İBB’nin, 
1 mil-
yon 
200 
bin 
üni-
ver-
site 
öğ-
ren-
cisinin 
olduğu 
bir kentte, 
benim tek bir 
yataklı bile yurdu-
mun olmaması iyi bir 
şey değil; kötü bir şeydi. Ama 
şimdi 600’ü aşan bir yatak sayımız 
var. Gaziosmanpaşa'daki yurdumuz-
la beraber birkaç ay içinde inşallah 
1000’i aşacağız. Ana hedefimiz hızlı-
ca 5 bin hedefine ulaşmak. Bu konu-
da da hızlı çalışıyoruz. Umarım se-
neye çok daha büyük sayıda imkanı 

genç-
lerimi-

ze oluştura-
cağız.” bilgilerini 

paylaştıktan sonra başka bir progra-
ma katılmak üzere ilçeden ayrıldı. 
ORHAN ALKAN: İLÇEMİZE VİZYON 
KATAN BİR HİZMET 

İstanbul Büyükşehir Belediye-
si’nin Beyoğlu’nda hayata geçirdi-
ği tüm projelerin mutluluk verici 

olduğunu belirten Beyoğlu Belediyesi 
CHP Grup Başkanvekili Orhan Alkan,  
Beyoğlu Örnektepe’de kız öğrenci 
yurdunun açılmasının, ilçeye önem-
li bir vizyon kattığını belirterek, 
“Aynı zamanda bir öğrenci kenti 
olan İstanbul’da öğrenci yurdu-
nun olmadığını gören ve bu büyük 
eksiliğin giderilmesi çalışmaları 

başlatan ve çok geçmeden İstanbul 
genelinde bine yakın öğrencimize 
barınma imkanı sunan başta Sayın 
başkanımız Ekrem İmamoğlu olmak 
üzere bu çalışmalarda emeği geçen 
herkese teşekkür ediyoruz. İlçemizde 
önemli derecede eksikliğini hissetti-
ğimiz bir sorunumuz daha çözüldü. 
Ekrem Başkanımız, ilçemizde yeni 
öğrenci yurtları için de bizlere tali-
mat verdi. Talimatlar doğrultusunda 
bizler de çalışmalarımızı sürdürüyo-
ruz. Yurt olmaya uygun yer ve bina 
arayışı içindeyiz. Çalışmalarımız 
bu konuda aralıksız devam edecek.” 
dedi. n FİDAN UĞUR / KENT YAŞAM 

Demokrasi ve Atılım (DEVA)  Partisi 
Esenyurt İlçe Başkanlığı binası izdiham 
oluşturan bir kalabalığın katılımı ile açıldı. 
Açılışa Genel Başkan Ali Babacan, genel 
başkan yardımcıları, genel merkez yöneti-
cileri, parti kurucuları, İstanbul İl Başkanı 
Erhan Erol ve il yöneticileri ile çeşitli parti-
lerin konuk ilçe başkanları katıldı. 
KAHRİMAN “ ESENYURT’U  
BİRİNCİ YAPACAĞIZ”

Yoğun kalabalık oluşturan Esenyurt-
lulara “Evladınıza sahip çıktınız.” diyerek 
teşekkür eden Esenyurt İlçe Başkanı Halis 
Kahriman konuşmasında şu ifadelere yer 
verdi: “ Biz mazbatayı aldığımız ilk günden 
bugüne gayri resmiyle birlikte bir milyon 
nüfusu olan Esenyurt’umuzda 43 mahal-
lede sıkmadık el bırakmadık. İnsanların 
dertlerini dinledik. Sayın genel başkanım 
adına söz verdik. Biz Esenyurt’un derdine 
deva olmaya geliyoruz. Biz bu ülkeyi Hz. 
İbrahim’i sevdiğimiz gibi seviyoruz. Ülke-
mizde var olan bu yangının her bir deva 
gönüllüsünün taşıdığı deva damlalarıyla 
söndüreceğimize milletimize söz verdik. 
Sayın genel başkanım sizin önceliğinizde 
yasaklara, yolsuzluğa, yoksulluğa son ve-
rerek, ülkemize hak ettiği adaleti, umudu, 
demokrasi ve özgürlüğü getireceğimize söz 
veriyoruz. Halkımızın yoğun teveccühü 
ile teşkilatımıza olan inancımla sizlere 
burada söz veriyorum. Önümüzdeki genel 
seçimlerde Esenyurt’u Türkiye genelinde 
birinci yapacağımıza söz veriyorum. İlk ye-
rel seçimlerde de Esenyurt’un  mazbatasını 
size armağan edeceğime ben ve teşkilatım 

adına söz veriyorum.”
EROL: BİRLİKTE MÜCADELE EDECEĞİZ

İstanbul İl Başkanı Erhan Erol konuş-
masında “ Bugün burada olan kalabalık 
DEVA Partisi’nin nerelere ilerlediğinin bir 
göstergesi. Biz bu ülkeye hizmet etmek için 
varız. Bu ülkede devletin vatandaşlarına 
daha saygılı daha iyi yaklaşması için daha 
fazla önem vermesi için siyaset yapıyoruz. 
Ölene kadar bu ülkede insanlarımızın her 
zaman barış içinde huzur içinde yaşaması 
için bu ülkenin birlik ve beraberliği için bir-
likte mücadele edeceğiz.” dedi. 

DEVA Partisi Genel Başkanı Ali 
Babacan, partisinin Esenyurt ilçe 
binasının açılışında konuştu. 
Babacan’ın gündeminde 
Kürt meselesi, sosyal 
destekler ve hayat paha-
lılığı vardı. Babacan şu 
ifadeleri kullandı:
HER AİLEYE BİR SOS-
YAL DESTEK UZMANI

“Parti üyeliklerine 
bağlı verilen yardımları 
sona erdireceğiz. Kimin 
ihtiyacı varsa biz bulaca-
ğız, biz ayağına gideceğiz. 
Her aileye bir ‘sosyal destek 
uzmanı’ atayacağız. Aynı aile hekim-
leri gibi, her ailenin, o aileden sorumlu 
bir ‘sosyal destek uzmanı’ olacak. ‘Asgari 
gelir desteği’ sistemini başlatacağız. Önce 
ailenin mevcut gelirine bakacağız. Sonra 
gerçek ihtiyacını tespit edeceğiz. Mevcut 
gelirle, gerçek ihtiyaç arasındaki farkı 

devlet olarak biz karşılayacağız.”
 “YARDIMLARI TEK MERKEZDE  
TOPLAYACAĞIZ”

“Sosyal yardım ve destek programları 
olan 43 kuruluş var. Vatandaşlarımızın 
çoğu bunlardan habersiz. Bilen, ulaşan, 
adamı olan bu yardımları alıyor. Biz, sosyal 
yardımları tek merkezde toplayacağız. 
Farklı kurumlar tarafından yapılan aynî 
ve nakdî yardımları tek kapı sisteminde 
buluşturacağız. Vatandaşımızın kapı kapı 
dolaşmak zorunda kalmasına bir son vere-

ceğiz.”
 

“DEVLETİN KAYNAKLARINI  
BOLLAŞTIRACAĞIZ”

“Bir fısıltı gazetesi dolaşıma sokmuşlar. 
Neymiş, iktidar değişirse sosyal yardımlar 

kesilirmiş. What-
sApp gruplarında bu 
akıl almaz lafları do-
laştırıyorlar. İnsanla-
rı korkutuyorlar. Hiç 
öyle atıp tutmasın-
lar. Biz, ekonomiyi 
güçlendireceğiz. 
Devletin kaynak-
larını bollaştıraca-
ğız. İhtiyacı olan 
vatandaşlarımıza da 
fersah fersah destek 
vereceğiz. Devlet, 
vergi ödeyen vatandaşımızın ihtiyaç duy-
duğunda yanında olmak zorundadır.”

 “TÜM GIDA DESTEĞİNİ 
KARŞILAYACAĞIZ”

“Sosyal yardımlara, ihtiyacı 
olan herkes erişebilecek. Yoksul 
ailelere doğal gaz desteği, kömür 
yardımı gibi uygulamaları 
güçlendirerek devam ettireceğiz. 
Yeni doğan bebeklerin, sağlıklı 

yetişmesini sağlamak amacıyla, 
bir yıl süreyle, başta süt ve bebek ma-

ması olmak üzere, tüm gıda desteğini 
karşılayacağız.”

“HAKİKAT ÇARŞIDA,  
PAZARDA, MARKETTE” 

“Sayın Erdoğan markete gitmiş, abur 
cubur doldurmuş sepete, bin liralık alış-
veriş etmiş. Bir de ‘Fiyatlar gayet uygun’ 
diyor. Taraflı cumhurbaşkanlığı sistemi 
yüzünden, A’dan Z’ye her şeye zam geliyor. 

Makarnaya yüzde 88, süte yüzde 99, doğal 
gaza yüzde 89, elektriğe yüzde 99 zam 
yapıldı. Cumhurbaşkanı’na sesleniyo-
rum; bunları söylemem gerekiyor. Siz, her 
şeyin güllük gülistanlık olduğu bir hayal 
dünyasını insanlara anlatıyorsunuz. Sizi 
hakikate davet etmek istiyorum. Hakikat 
çarşıda, pazarda, markette.”
KAHRİMAN’DAN SÜRPRİZ 
FOTOĞRAF HEDİYESİ 

Konuşmaların ardından Ali Babacan; 
eşi Zeynep Babacan, İstanbul İl Başkanı 
Erhan Erol, İlçe Başkanı Halis Kahriman, 
parti yöneticileriyle birlikte kurdele kese-
rek, partisinin Esenyurt İlçe Teşkilatı’nın 
açılışını yaptı. İlçe Başkanı Kahriman,  Ali 
Babacan’a Başbakan Yardımcılığı dönem-
de Türkiye’nin Uluslararası Para Fonu’na 
(IMF) olan kredi borcunun son taksitinin 
transfer talimatını tuşa basarak verdiği 
ana ait fotoğrafı hediye etti. n TAYFUN 
ERCAN / KENT YAŞAM

Orhan Alkan: Beyoğlu’nda yeni öğrenci
yurtları için çalışmalarımız devam edecek 

Beyoğlu Belediyesi CHP Grup Başkanvekili Orhan Alkan, Beyoğlu Örnektepe Yerleşkesi’nde öğrencilere kapı-
larını açan İstanbul Büyükşehir Belediyesi Kız Öğrenci Yurdu’nu ziyarete gelen İmamoğlu’na teşekkür etti. 

Esenyurt’ta Babacan izdihamı
Partisinin Esenyurt İlçe Başkanlığı’nın açılışını gerçekleştiren DEVA Partisi Genel Başkanı Ali Babacan’ı binlerce 
vatandaş karşıladı. İlçe Başkanı Halis Kahriman Esenyurtlulara “Evladınıza sahip çıktınız.” diyerek teşekkür etti.
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DEVA Küçükçekmece’den görkemli kongre

Babacan: Kanal
İstanbul değil
‘Rant İstanbul’
Demokrasi ve Atılım (DEVA) Partisi Küçükçekmece İlçe Başkanlığı 1. Olağan İlçe Kongresi’ni gerçekleştirdi.  Genel Başkan Ali Babacan’ın da katıldığı 
kongrede mevcut ilçe başkanı Kaan Engin Özaydemir oyların tamamını alarak güven tazeledi.  Kongrede konuşan Babacan, Kanal İstanbul projesine de-
ğinerek “Projenin adına Kanal İstanbul değil, Rant İstanbul diyoruz. Artık bir kere bunlar rant gözlüğünü takınca Allah korusun. Durdurmak zor.” dedi.

DEVA Partisi Küçükçekmece İlçe 
Başkanlığı’nın 1. Olağan Kong-
resi, Yahya Kemal Beyatlı Kongre 
Merkezi’nde gerçekleştirildi. Büyük 
bir coşkuyla gerçekleşen kongreye; 
DEVA Partisi lideri Ali Babacan, genel 
başkan yardımcıları, İstanbul İl Baş-
kanı Erhan Erol, il yönetim kurulu 
üyeleri, çeşitli ilçelerin başkan ve 
yöneticileri, partililer, farklı siyasi 
partilerin temsilcileri ile STK temsil-
cileri katıldı.

ÖZAYDEMİR: KÜÇÜKÇEKMECE’YE 
DEVA OLACAĞIMIZA SÖZ VERİYORUM

Kongrede ilk olarak kürsüye çıkan 
Deva Partisi Küçükçekmece İlçe 
Başkanı Kaan Engin Özaydemir, son 
dönemde demokrasinin siyaset ya-
parken sadece süslü bir kelime olarak 
kullanıldığını ifade ederek, “DEVA 
Partisi inatla parti içi demokrasiyi, 
istişareyi, istişare heyetlerini uygula-
mış yürekten inandığım çok güzel bir 
parti. Bu partide gururla bulunuyor 
ve çalışıyorum. An itibariyle yöneti-
mimizde Küçükçekmece’de en kala-
balık bulunan 10 hemşeri grubunun 
tamamının temsilcileri bulunmak-
tadır. Aynı şekilde 21 mahallemizin 
16’sından ikamet eden arkadaşları-
mız yönetimimizde bulunmaktadır. 
Toplumumuzun bütün kesimlerine 
dokunan çok güzel arkadaşlarımızla 
birlikte yol yürüyoruz. Demografik 
yapının yüzde 100’üne dokunan, 
mahalleler bazında ikamet açısından 
da baktığımızda mahallelerimizin 
yüzde 87’sine dokunan çok güçlü bir 
yönetimimiz var. Yüzde 86’sı ilk kez 
siyaset yapan ama bununla birlikte 
hem iş hem de cemiyet hayatlarında 
oldukça kıymetli çalışmalar yap-
mış, müstesna yerler işgal eden çok 
değerli arkadaşlarımız bulunuyor. 
Bu güzel kadroyla birlikte Türkiye’ye 
yeni bir soluk getirmiş olan DEVA 
Partisi içerisinde çalışmaktan gurur 
duyuyoruz. Buradan kendim ve teşki-
latım adına sayın genel başkanımıza 
kıymetli Küçükçekmeceli hemşeri-
lerimize görevimizi en güzel şekilde 
yapacağımıza Küçükçekmece’ye deva 
olacağımıza buradan bir kere daha 
söz veriyorum.” dedi

EROL: DAVAMIZ DEVAMIZ OLSUN
Özaydemir’den sonra kürsüye 

gelen DEVA Partisi İstanbul İl Başkanı 
Erhan Erol, çalışmalarından dolayı 

Küçükçekmece DEVA teşkilatı ve 
Özaydemir’i kutlayarak başladığı ko-
nuşmasında, “Küçükçekmece tarihte 
İstanbul’un Balkanlara ve Avrupa’ya 
açılan kapısı olmuş. Bu ilçe hüzün-
lü ayrılıkları da mutlu kavuşmaları 
da yaşamış. İnanıyorum ki birçok 
başlangıca şahitlik eden bu ilçe DEVA 
Partisi’nin Türkiye’de başarılı işler 
yapma yolunda da bir başlangıç özel-
liği taşır. Bizler bu ülkenin sorunla-
rını dert edindik. Bu ülkenin insan-
larının beklentilerini ve umutlarını 
dava edindik. Bu ülkenin iktisadi 
kalkınması, demokrasinin gelişmesi, 
insanların birlik, beraberlik ve huzur 
içerisinde yaşaması bizim davamız-
dır. Davamız devamız olsun 
yü-

reğimiz ve sevgimiz 
sizlerle olsun.” ifadelerini kullandı.
BABACAN: ÜLKENİN EKONOMİSİNİ 
ANCAK RÜYANIZDA DÜZELTİRSİNİZ

Kongrenin son konuşmasını ya-
pan DEVA Partisi lideri Ali Babacan, 
ekonomiyi düzeltmenin yolunun 
adalete güven olduğu düşüncesini 
yineledi.  Babacan, “Ekonomiyi 
düzeltmenin yolu güvendir. Güveni 
oluşturmanın en önemli ve ilk adımı 
hukuktur. Eğer hukuk zeminini yok 
ettiyseniz, ülkede adaleti ayaklar 
altına aldıysanız, insan hakları, 
özgürlükler ve demokrasi konusunda 
ülkeyi sürekli geriye götürürseniz 
siz bu ülkenin ekonomisini ancak 
rüyanızda düzeltirsiniz. Ancak 
uydurulmuş gerçeklikle vatandaşları-
mızı aldatmaya çalışırsınız ama artık 
kimse yutmuyor.” dedi.
“2002 KRİZİNDEKİ 
SEVİYENİN BİLE ÜSTÜNDE”

2002’den önce 34 yıl boyunca 
enflasyon iki, üç haneli seyrettiğini 
hatırlatan Babacan, “Ben ve arkadaş-
larımın görevde olduğu dönemde, 
sadece iki senede tek haneye düşür-
dük. Bizler ayrıldıktan sonra ipin ucu 
kaçtı. Cumhurbaşkanlığı Hükûmet 

Sistemine bakın; resmî rakamlara 
göre bile enflasyon artık hep çift 
hanelerde. Tek hane artık bir hayal. 
Enflasyon sürekli yukarı doğru gidi-
yor. Üretici fiyat enflasyonu ise 2002 
krizindeki seviyenin bile üstünde.” 
dedi.
“BU MİLLETE BİR ÖZÜR BORCU VAR”

“Merkez Bankası faizi yüzde 
19’dan yüzde 18’e indirdi. Bu, Mer-
kez Bankası’nın gecelik ya da haftalık 
piyasaya borç verip aldığı faiz.” diyen 
Babacan “Fakat bu karar zamansız 
olduğu için, henüz vakti gelmediği 
için neye sebep oldu? Dolar kurunun 
ta 9’lara kadar artmasına 
sebep 

oldu. İlave olarak da 
Hazine’nin borçlanma faizlerinin 
tam 1,5 puan artmasına sebep oldu. 
Bir taşla iki kuş vurdu. Yanlış faiz ka-
rarını dayattı. Bir doları bir de Hazi-
ne’nin borçlanma faizini fırlattı. Faiz 
sebep, enflasyon sonuçsa sebebi indir 
aşağıya, enflasyon da düşsün. Yok 
eğer ‘Yanılmışım, doğru değilmiş’ 
diyorsa bu millete bir özür borcu var. 
Sayın Erdoğan’ın iddiası doğruysa, o 
zaman Merkez Bankası’nın bir puan 
faiz indirmesi yetmez; indirsin yüzde 
5’e, yüzde 3’e. Bunu eğer itikadî bir 
mesele olarak istemiyorsa, o zaman 
sıfıra indirip yok etsin. Kötü bir şeyin 
azı çoğu yok. Kötüyse 19 da kötü, 15 
de kötü, 10 da kötü… İndirsin sıfıra, 
kurtulalım şundan.” ifadelerini 
kullandı.
“SORUNU İNKAR EDİYOR”

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın 
sorunları inkar ettiğini ifade eden 
Babacan, “Eğer ülkenin cumhur-
başkanı çıkıp da ‘Benim vatandaşım 
hayatından memnun, enflasyon 
yüzde 20’nin altında’ diyorsa, artık 
o cumhurbaşkanının bu ülkenin 
sorunlarını çözme kapasitesi bitmiş 
demektir. Çünkü sorunu inkar edi-

yor. Yok dediği sorunu çözmesi için 
gayret etmesini bekleyebilir misiniz? 
İş başında olduğu sürece bu ülkenin 
hiçbir sorunu çözülmeyecek.” dedi.
“BU MİLLETİN DAHA FAZLA 
FAKİRLEŞMESİNE 
MÜSAADE ETMEYECEĞİZ”

Çok kısa zamanda ‘DEVA Ekono-
misi’ni yürürlüğe sokacaklarını akta-
ran Babacan, “DEVA ekonomisi; her 
bir vatandaşımızın insan onuruna 
yaraşır iş, gelir ve refah içinde olması 
demektir. Bu ülkenin insanlarının 
yatağa aç gitmediği, 

yarınların-
dan endişe 
etmediği 
bir refaha 
ulaşmasıdır. 
Esnafın kepenk 
kapatmadığı, fatu-
ralarını ödeyebildiği, 
emeklilerin saygın bir gelir 
elde ettiği bir ülkenin anahtarı-
dır. Bu milletin daha fazla fakirleş-
mesine müsaade etmeyeceğiz. Döviz 
kurlarında ve faizlerde istikrarı elde 
edeceğiz. Hayat pahalılığını önle-
yeceğiz. Vatandaşımızın satın alım 
gücünü yükselteceğiz.” dedi.
BUNLAR RANT GÖZLÜĞÜNÜ 
TAKINCA ALLAH KORUSUN 

Kanal İstanbul projesine de 
değinen Babacan, “Projenin adına 
Kanal İstanbul değil, Rant İstanbul 
diyoruz. Mevcut iktidarın görev sü-
resinde asla tamamlanamayacak bir 
projeden bahsediyoruz. Artık bir kere 
bunlar rant gözlüğünü takınca Allah 
korusun. Durdurmak zor, durdurana 
aşk olsun. İstanbul’un şu anda rant 
projesine ihtiyacı yok. Bütün etki 

analizleri bağımsız ve tarafsız bir şe-
kilde yapılır; bilim insanları ‘Bu pro-
je gerçekten gerekli, mahsurları çöze-
riz’ diye raporları koyarsa o zaman 
bakılır. İktidara çağrı yapıyorum. 
Milyarlarca dolar kaynağı bu rant 
projesine aktaracağınıza, bu kaynağı 
binaları güçlendirmeye ve İstanbul’u 
bir sonraki depreme hazırlamaya 
ayırın. İnsanların güvenli konutlarda 
yaşamasını sağlayın. Kentsel yeni-
lenmeyi yerinde uygulayın. Yeter 
artık. İstanbul’a ihanet etmeyi 
bıra-

kın. 
Devletin 

görevi, rant lobisi oluşturup az 
sayıda kişinin paylaşacağı zenginlik 
üretmek değildir. İnsanların, onurlu, 
haysiyetli ve güvenli bir şekilde yaşa-
masını sağlamaktır.” dedi.
PARTİLİLERLE BULUŞTU

Konuşmaların ardından yapılan 
oy kullanma işleminin ardından 
mevcut ilçe başkanı Kaan Engin 
Özaydemir oyların tamamını alarak 
güven tazeledi. Daha sonra Babacan 
ve beraberindeki heyet ilçe başkanlığı 
binasına giderek hem binanın açılı-
şını yaptı hem de partililere buluş-
tu. Babacan buradaki buluşmanın 
ardından Küçükçekmece esnafıyla 
bir araya geldi. n İSA KARAARSLAN / 
KENT YAŞAM
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